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فکر حج امسال را باید از سر به در کنید
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تدوین دانش نامه 
صنایع دستى 
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ایران بدترین نوع تغذیه را 
در منطقه دارد

ماجراى یک بام 
و دو هواى ریل ملى

اینفانتینو 
به تاج تبریک گفت

افتتاح آکادمى بسکتبال 
شهریور 95

رئیس فدراســیون جهانــى فوتبال 
فیفا انتخــاب مهدى تــاج به عنوان 
رئیس فدراســیون فوتبــال ایران را 
تبریک گفت. جیانى اینفانتینو 
با ارســال نامه اى به مهدى 
نوشــت:«مفتخرم  تــاج 
تبریک هاى ویژه و بهترین 
آرزوها را براى انتخاب شما 
به عنوان رئیس فدراسیون 

فوتبال ایران داشته باشم.

 نماینده رسانه هاى ورزشى 
کارشناســانى هستند که 
بخوبى مى تواند در توسعه 
ورزش کمــک کننــد، 
امــا متاســفانه اکثر 
مدیران ورزشى به این 
امر واقف نیســتند و 
تعامل با رســانه ها را 
در حیطه کارى خود 

نمى بینند ...
324

سکان رسانه ملى
 دست کیست؟ 

هاشمى رفسنجانى با انتقاد شدید از منتقدین برجام گفت:اگر 
دولت لیست مشکلات حل شده به واســطه برجام را منتشر 
کند، این افرادى که مى گویند برجام دســتاوردى نداشته به 
واسطه این دروغ بزرگ نزد خانواده خود نیز شرمنده مى شوند.

به گزارش فارس، آیــت ا... اکبر هاشمى رفســنجانى طى 
اظهاراتى در دانشگاه آزاد اســلامى قزوین با انتقاد شدید از 
منتقدین برجام گفت:برجام راه هاى بسته شده بر ما را گشوده 
است به طورى که رشته هایى که قبلاً بر دستان متخصصان 
بسته شده بود امروز باز شده است. وى افزود: در دولت قبل 
نفت توسط برخى افراد با واسطه فروخته مى شد ولى امروز به 
قبل از تحریم برگشته ایم. رئیس مجمع تشخیص مصلحت 

نظام تصریح کــرد: پیش از برجام کشــتى هاى ما را به دریا 
راه نداده و کشــتى هاى خود را نیز به سمت ما نمى آوردند و 
شخصیت هاى ما را نیز در مجامع و هیأت ها راه نمى دادند ولى 
امروز به واسطه برجام تمام این درهاى بسته باز شده است. 
هاشمى رفسنجانى عنوان کرد: نصف صنایع تولیدى کشور 
تعطیل یا نیمه تعطیل بود کــه پس از برجام توفیق زیادى در 
بخش تولیدات به وجود آمد و امروز این برجام شایسته جشن 
گرفتن است. وى تأکید کرد: منتقدان برجام برخى که ندانسته 
انتقاد مى کنند هیچ، ولى آنها کــه از روى قصد و غرض در 
مجلس و سایر فضاها نامه  مى نویسند، بى تردید نمى دانند که 

چه مصلحتى براى برجام بوده است.

انتقاد شدید هاشمى  از منتقدین برجام

افزایش 
قیمت 

اینترنت موبایل
جدى شد

5

محمدحسین قرائتى در برنامه مانور آماده  باش تابستانه 
ناوگان آب رسانى ســیار، اظهار کرد: در سال گذشته 
خدمت رسانى و آب رسانى در کل روستاهاى تحت 
پوشش به خوبى و بدون هیچ مشــکلى انجام شد و 
این خدمت رسانى براى همه همکاران شرکت آب و 
فاضلاب روستایى استان اصفهان افتخار بسیار بزرگى 

محسوب مى شود.
وى افزود: از 1339 روســتا در استان اصفهان حدود 
900 روستا که بالاى 20 خانوار هستند تحت پوشش 
شرکت آب و فاضلاب روستایى اســتان اصفهان و 
حدود 400 روستا که غیر پوشش شرکت هستند فقط 

خدمات رسانى مى شوند. 
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب روستایى استان 
اصفهان عنوان کرد: روســتاهاى غیر تحت پوشش 
به صورت شوراهاى روســتایى و هیئت امنایى اداره 
مى شوند که مسائل بهداشتى و تأمین کلر این روستاها 
بر عهده شــرکت آب و فاضلاب روســتایى استان 

اصفهان است.
وى ادامه داد: تعداد کل مشــترکین شــرکت آب و 
فاضلاب روستایى استان اصفهان 225 هزار نفر است 
که 73 درصــد آن ها خانگــى و 27 درصد آن ها غیر 

خانگى از خدمات این شرکت استفاده مى کنند.
قرائتى در خصوص مجتمع هاى آب رسانى استان نیز 
گفت: در کل اســتان 152 مجتمع آب رسانى وجود 
دارد که از این تعداد 34 مجتمع روســتایى هستند و 
در حال حاضر 7 مجتمع در دست مطالعه براى اقدام 

به کار هستند.
وى عنوان کرد: در ســال جارى 27 مجتمع در مدار 
بهره بردارى قــرار مى گیرند که با احــداث آن ها کار 
بهتر انجام خواهد شد و خوشبختانه با اذن مقام معظم 
رهبرى، اعتباراتى در اختیار وزارت نیرو، مخصوص 
آب رسانى به روســتاها قرارگرفته است و ما در سال 

جارى مى توانیم از این اعتبــارات، براى برنامه ریزى 
مجتمع ها و ســپس ســرویس دهى براى مجتمع ها 

استفاده کنیم.
مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب روستایى استان 
اصفهان در رابطه با مشکل اساسى در طرح آب رسانى 
سیار به روستاها تصریح کرد: مشکل عمده و اساسى 
طرح آب رسانى سیار علاوه برقرار گرفتن آب شرب 
و مسائل بهداشتى، آب دام ها است و حدود 2 میلیون 
رأس دام سنگین در روستاهاى استان اصفهان وجود 
دارند که تامین آب براى  آن ها به  اجبار بر عهده شرکت 

آب و فاضلاب روستایى استان اصفهان است.
وى تأکید کرد: کار اصلى همه شــما به نوعى سقایى 
است؛ حساسیت کار آب رسانى بسیار بالا است و اگر 
عشق سقایى نباشد و فقط در حد وظیفه باشد، شاید 
نتوانیم پاسخ نیازهاى مردم را بدهیم اما همان طور که 
مشاهده مى کنید عشق، علاقه و مسئولیت پذیرى تعهد 
شما و خدا است که تا به اینجا به عهد خود وفا کرده اید 

و امیدواریم در ادامه هم به عهدتان وفا کنید.
قرائتى در خصــوص رعایت نکات بهداشــتى در 
این طرح تصریح کرد: رعایت مســائل بهداشتى در 
تجهیزات بسیار مهم است که اگر این نکات را رعایت 
نکنیم، آب هایى که کیلومترها به نقاط مختلف خواهید 

برد، غیر استفاده مى شوند و هدر مى روند.
وى در خصوص انتقادپذیرى رانندگان و افراد مشغول 
در این طرح گفت: انتقادپذیرى در کل شرکت آب و 
فاضلاب روستایى اســتان اصفهان وجود دارد و به 
خاطر داشته باشید که در همه طرح ها به خصوص در 
طرح آب رسانى سیار، آغوش شرکت براى پیشنهاد ها 
و انتقادات مردم باز است و نظرات و راهکارهاى مردم 
است که مى تواند در بهتر انجام شدن سایر طرح ها ما 

را کمک کند.
مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب روستایى استان 

اصفهان درباره تانکرها و ناوگان هاى آب رسانى سیار 
خاطر نشــان کرد: در حال حاضر تعــداد تانکرهاى 
سیار ما 40 عدد اســت که با توجه به بحرانى تر شدن 
خشک سالى و کمبود آب، 10 تانکر سیار دیگر براى 
پوشش طرح آب رسانى ســیار به مناطق استان نیاز 
داریم که از دستگاه هاى مرتبط مانند ستاد بحران هاى 
استان اصفهان این تعداد تانکر ســیار را درخواست 

کرده ایم.
وى افزود: 570 تانکر ثابت هم در نقاط مختلف استان 
وجود دارند که مرتب از نظر مسائل بهداشتى همکاران 

آن ها را رصد خواهند کرد.
قرائتى در خصوص سامانه 1523 سامانه شرکت آب 
و فاضلاب روستایى استان اصفهان گفت: ما به طور 
تقریبى در هر روز بین 500 الــى 700 تماس از نقاط 
مختلف استان دریافت مى کنیم که به تمام این تماس ها 

رسیدگى مى شود و به آن ها خبر داده مى شود.
وى در خصوص خشک ســالى شــدید و وضعیت 
بحرانى اســتان نیز اظهــار کرد: اســتان اصفهان در 
خشک سالى شدید است و اثر بارش هاى اخیر در این 
وضعیت بحرانى تأثیرگذار نبوده اســت؛ درمجموع 
تابستان و پاییز سختى پیش رو داریم و نکته مهم این 
است که اگر این وضعیت بحرانى را خود مردم بدانند، 
راهکارهاى مختلفى براى مقابله با خشک سالى به ما 

پیشنهاد خواهند داد.
مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب روستایى استان 
اصفهان در پایان در خصــوص حجم فعالیت طرح 
آب رسانى سیار در استان اصفهان تأکید کرد: در سال 
گذشته حجم فعالیت آب رسانى کل استان 416 الى 
420 روستا در استان بوده اســت و آمارى که تا پایان 
فروردین سال جارى داریم، به 233 روستا آب رسانى 
سیار انجام شده است که این نشان از بحرانى تر شدن 

مسئله کمبود آب است.

ار س ناوگانهاىآبرسان و ها تانک باره

برگزارى مانور آماده باش ناوگان آبرسانى  شرکت آب و فاضلاب روستایىبرگزارى مانور آماده باش ناوگان آبرسانى  شرکت آب و فاضلاب روستایى

دانش محورى عامل توسعه است
شهردار اصفهان:



پیشنهاد سردبیر:2
سهم داعش درخاك عراق از40 درصد به 14 درصد رسید
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جهان نما
راه اندازى

 سامانه سپرموشکى ناتو در رومانى
ایرنا : ده ســال بعد از طــرح موضوع اســتقرار 
ســپر موشــکى ناتــو در رومانــى این پــروژه 
عملاً راه انــدازى مى شــود و آمریــکا همچنان 
ادعا مــى کند این اقــدام با هدف حمایــت اروپا 
در مقابل موشــک هاى ایرانى اســت در حالى که 
روسیه روز چهارشنبه این ادعا را بى اساس و طرح 
آمریکایى را تهدیدى براى امنیت روســیه دانست. 
رســانه هــاى روســى بــه نقــل از وزرات 
خارجه این کشــور اعلام کردنــد تأکیدها درباره 
اینکــه برنامه موشــکى ایــران تهدیــدى براى 
شــرکاى آمریــکا در پیمــان آتلانتیک شــمالى 
(ناتو) در اروپا ایجاد مى کند، بى اســاس اســت. 
خبرگــزارى اینترفکــس روســیه بــه نقــل از 
وزارت خارجــه این کشــور اعلام کــرد آمریکا 
بعــد از ده ســال از طــرح موضــوع حمایــت 
همپیمانان ناتو از تهدید ادعایى موشک هاى ایرانى 
ســامانه دفاع موشــکى را در رومانى راه اندازى 

مى کند.

شکایت امیر حکمتى از دولت ایران 
در آمریکا براى دریافت غرامت

عصرایــران : امیر حکمتــى یکى از شــهروندان 
ایرانــى - آمریکایــى کــه در ایــران زندانى بود 
و ســپس در چارچوب توافق تهران - واشــنگتن 
ازاد شــده بود  با شــکایت علیه ایــران در آمریکا 
خواســتار دریافت غرامت شــد.او شکایت خود 
را روز دوشــنبه در دادگاه هاى امریکا ثبت کرد و 
اسناد آن روز ســه شنبه منتشر شــد. امیر حکمتى 
مدعى شــده بــود در دوره حضــور در زندان در 
ایران مــورد بدرفتارى قرار گرفته بــه همین دلیل 
خواهان دریافــت غرامت از دولت ایران اســت. 
هنوز هیچ منبع مستقلى ادعاهاى او را تأیید نکرده

 است.

بهانه هاى محیرالعقول میوه فروشان 
براى گران فروشى

تابناك : نماینده مردم گــرگان و آق قلا در مجلس 
با بیان اینکه وزارت بازرگانى نــرخ میوه را آنلاین 
اعلام کند، گفت:گران فروشــى میــوه محصول را 
راهى زباله دان مى کند.عیســى امامى  درباره گران 
فروشى  برخى  ازمیوه  فروش ها، خاطرنشان کرد: 
تعیین نرخ اجاره  در مناطق مختلف کلان شــهرها 
برافزایش نــرخ میوه بــى تاثیر نیســت بنابراین 
براى یکســان ســازى نرخ  میوه  باید تعرفه هاى 
ارزش افــزوده و مالیات  بــر مبنــاى تمامى این 
مسائل  تعیین شــود که  بتواند  نرخ میوه  را  برطبق  
هزینه تولید  و ســود  فروشــنده و  بر  مبناى  یک 
اصول  منطقــى تعیین کند. نماینــده  مردم گرگان  
در مجلس شــوراى اســلامى با بیان اینکه  میزان 
فرو ش نیــز در قیمت گــذارى میوه تاثیــر دارد، 
یادآورشد:بدیهى اســت که میزان فروش میوه  در 
مکان هایى که تراکم جمعیتى بالایى دارد مناسب تر
اســت اما در جایى تراکم  جمعیتى کمتر اســت ، 
فروشنده براى جبران کاهش فروش امکان دارد نرخ  

کالا را افزایش دهد .

قشقاوى با معاون وزیر خارجه آلمان 
دیدار کرد

مهر: معــاون وزیر امــور خارجه ایــران با معاون 
وزیر خارجه آلمــان دیدار و گفتگو کرد.حســن 
قشقاوى، معاون کنسولى، پارلمانى و امور ایرانیان 
خارج از کشــور وزیر امــور خارجــه در رأس 
هیئتى روز دوشنبه به آلمان سفر کرد.هدف اصلى 
از این ســفر انجام مذاکــرات با مقامــات آلمانى 
درباره راه هاى ایجاد همکارى در حوزه کنســولى 
و رسیدگى به مشــکلات ایرانیان پناهجو بوده که 
اخیرا به همراه موج آوارگان ســورى و افعانى به 
این کشــور رفته اند.معاون کنســولى، پارلمانى و 
امور ایرانیان خارج از کشــور وزیــر امور خارجه 
با اشتاین لاین، معاون وزیر خارجه آلمان دیدار و 

گفتگو کرد. 

تغییر فرمانداران یا استانداران 
ربطى به انتخابات ندارد

ایسنا : مدیر کل سیاســى وزارت کشور با اشاره به 
اینکه مثل همیشــه تغییراتى در ســطح فرمانداران 
انجام مى شــود گفت: ایــن تغییــرات ربطى به 
انتخابات ندارد.محمد امین رضــازاده با بیان این 
که فرمانــداران در انتخابات خیلــى خوب عمل 
کردند اظهــار داشــت:  بــراى اولین بــار نتایج 
تمــام حوزه هــاى انتخابیــه توســط شــوراى 
نگهبــان تایید شــد و همین تأیید دلیــل عملکرد 
خوب بخشــداران، فرمانــداران، اســتانداران و 
همــه دســت انــدرکاران اجرایى انتخــاب بود. 
ایــن تغییــرات ربطــى بــه انتخابــات نــدارد، 
زیرا همه فرمانداران در زمینه انتخابات نمره قبولى 

گرفتند.

پاکستان از «حامد کرزى» براى سفر 
به اسلام آباد دعوت کرده است

ایرنــا : ســفیر افغانســتان در پاکســتان از 
دعوت رسمى نخست وزیر این کشــور از حامد 
کرزى رئیس جمهورى سابق افغانستان براى سفر 
به اسلام آباد خبر داد.عمر زاخیلوال گفت: دعوتنامه 
رســمى محمد نواز شــریف از سوى ســید ابرار 
حســین ســفیر پاکســتان در کابل تقدیــم حامد 
کرزى شــده و رئیس جمهورى سابق افغانستان از 
این دعوت اســتقبال کرده است.ســفیر افغانستان 
در پاکســتان درباره ایــن که این ســفر چه زمانى 
انجام خواهد شد، گفت: هنوز زمان دقیق این سفر 

مشخص نشده است.

رهبر بزرگترین حزب اسلامى بنگلادش 
به دارآویخته شد 

 ایرنا:پلیس و نیروهاى امنیتى داکا و بسیارى از شهرهاى 
بنگلادش به دنبال اجراى حکم اعدام «مطیع الرحمان 
نظامى » رهبر 72 ساله ،حزب جماعت اسلامى همچنان 
در حال آماده باش بسر مى برند.رهبر بزرگ ترین حزب 
اسلامى بنگلادش به وقت محلى در زندانى در داکا به 
دار آویخته شد.دادگاه عالى بنگلادش 16 دى (6 ژانویه )
رأى خود را در مورد حکم دادگاه کیفرى علیه «مطیع 
الرحمان نظامى» رهبر حزب جماعت اسلامى اعلام 
کرد .او به چهار بار اعدام محکوم شد و دادگاه عالى سه 

فقره از این احکام را مورد تایید قرار داد.

 گشایش گره هاى صنعت با 
محصولات دانش بنیان

رئیس مجمــع تشــخیص مصلحت نظــام گفت: 
حرکت به سمت محصولات و تولیدات دانش بنیان، 
گره هاى صنعت کشور را مى گشــاید.آیت ا... اکبر 
هاشمى رفسنجانى در نشست صمیمى با اعضاى هیئت 
امنا و رؤساى دانشگاه هاى آزاد اسلامى استان گیلان 
بیان کرد: حرکت به سمت تولیدات دانش بنیان، حرکتى 
عمیق است که باید پیگیرى شود.وى با اشاره به بازدید 
خود از تالاب بین المللى انزلى، آلودگى این تالاب را 
از جمله مشکلاتى عنوان کرد که باید براى اصلاح آن، 
چاره اندیشى شود.رئیس مجمع تشخیص مصلحت 
نظام، تالاب انزلى را بسیار ارزشمند خواند و ادامه داد: 
چنانچه آب دریاى خزر به همین منوال پسروى داشته 

باشد، مشکل دوچندان مى شود.

حلب؛ آخرین زورآزمایى مقاومت و 
متجاوزان است

فارس: فرمانده سپاه در دوران دفاع مقدس تصریح کرد: 
موضوع حلب براى عربستان و ترکیه حیثیتى شده و این 
شــهر آخرین زورآزمایى مقاومت و متجاوزان است 
بنابراین با همه توان به آنجا حمله مى کنند.سرلشــکر 
پاسدار محسن رضایى طى یادداشتى کوتاه جزئیاتى 
از وضعیت فعلى شهر حلب و نحوه تجهیز تسلیحاتى، 
لجستیکى و اطلاعاتى تروریست هاى تکفیرى را افشا 
کرد.وى در صفحه شخصى اینســتاگرامش نوشت: 
اسلحه، مهمات، پول و غذا از مرزهاى جنوبى و از بندر 
اسکندرون ترکیه به دست آن ها مى رسد. همچنین از 
طریق کشتى از عربستان و قطر به آن ها کمک مى شود. 

رسیدگى به پرونده 2 میلیارد دلار 
اولویت دستگاه دیپلماسى است

معاون وزیر امور خارجه گفت: رسیدگى به این پرونده 
براى وزارت امــور خارجه در اولویت قــرار دارد و 
ذره اى از حق ملت ایران کوتــاه نخواهیم آمد.مجید 
تخت روانچى معاون اروپا و آمریکاى وزارت خارجه 
در گفتگوى تلفنى با برنامــه گفتگوى ویژه خبرى در 
خصوص حکم دادگاه عالى آمریــکا براى توقیف 2 
میلیارد دلار از اموال اظهار داشت: این اقدام آمریکا یک 
راهزنى است و از نظر تمام هنجارهاى بین المللى این 
راهزنى کاملاً واضح است.وى با بیان اینکه تاکنون بیش 
از 120 کشور از حقوق ایران در مقابل اقدام غیرقانونى 
آمریکا حمایت کرده اند، تصریح کرد: این یعنى حقانیت 
ایران ثابت شده است.معاون اروپا و آمریکاى وزارت 
امور خارجه بــا بیان اینکــه ذره اى از حق ملت ایران 
کوتاه نخواهیم آمد و براى کسب آن تمام تلاش خود 
را خواهیم کرد، گفت: رســیدگى به این پرونده براى 

وزارت امور خارجه در اولویت قرار دارد.

تعیین هیئت رئیسه، وظیفه نمایندگان 
است نه جریان هاى سیاسى

ایسنا: ســخنگوى جمعیت ایثارگران انقلاب اسلامى 
گفــت:  تعیین هیئت رئیســه مجلس دهــم بر عهده 
نمایندگان این مجلس است و جریان هاى سیاسى نباید 
از بیرون مجلس به خط دهى در ایــن زمینه بپردازند. 
لطف ا... فروزنده با اشاره به ضرورت حفظ همدلى و 
اتحاد نمایندگان مجلس دهم در برابر مســائل کلان و 
بیانات رهبرى اظهار کرد: مجلس چارچوب و وظیفه اى

دارد و تضــارت آرا در آن ، امرى طبیعى اســت، اما 
نمایندگان باید در مسائل کلان ، وحدت نظر داشته و 
در چارچوب اجرایى شدن بیانات رهبرى متحد باشند.

برگزارى همایش ملى فرهنگ دفاعى
همایش ملى فرهنگ دفاعى از سوى ستاد کل نیروهاى 
مسلح و با حضور جمعى از مســئولان، اندیشمندان 
و اســاتید حوزه و دانشــگاه، 26 اردیبهشت ماه سال 
جارى برگزار مى شود. داود عامرى،  دبیر همایش ملى 
فرهنگ دفاعى صبح امروز در نشستى خبرى با اشاره 
به محورهاى برگزارى این همایش، خاطرنشان کرد: 
همایش ملى فرهنگ دفاعى صبح روز یک شــنبه و با 
محورهاى حوزه مفهوم شناسى فرهنگ دفاعى، بررسى 
ابعاد و عرصه هاى فرهنگ دفاعى، نــگاه به ابزارها و 
مولفه هاى این حوزه و همچنیــن مطالعات تطبیقى 
فرهنگ دفاعى در ســالن همایش هاى صداوســیما 
برگزار مى شــود.وى بررســى مولفه هاى ترویجى و 
تبیینى حوزه فرهنگ دفاعى را از جمله دیگر محورهاى 

همایش یاد کرد.

مردمى شدن اقتصاد، در افق 1404
خانه ملت : رئیس فراکســیون ایــران در افق 1404 
مجلس شوراى اسلامى گفت: یکى از مهم ترین اهداف 
اقتصاد مقاومتى و اجرایى شدن اصل 44 قانون اساسى، 
مردمى کردن اقتصاد اســت که همایش سیاست هاى 
صنعتى - تجارى و خدماتى در افق 1404 در راستاى 
فراهم شدن زمینه براى انجام این مهم است. رحیم زارع 
رئیس فراکسیون ایران در افق 1404 مجلس شوراى 
اسلامى امروز چهارشــنبه در نشست خبرى همایش 
سیاســت هاى صنعتى - تجــارى و خدماتى در افق 
1404 گفت: یکى از مهم ترین اهداف اقتصاد مقاومتى 
و اجرایى شدن اصل 44 قانون اساسى، مردمى کردن 
اقتصاد اســت که این همایش در راستاى حمایت از 

بخش خصوصى گام هایى را برمى دارد.

مهر: با انتصاب عبدالعلى على عســگرى رئیس جدید 
ســازمان صدا وســیما حال انتظار مى رود راهى جدید 
پیش روى رسانه ملى گشوده شود. با اعلام حکم رئیس 
جدید سازمان صدا و ســیما از سوى مقام معظم رهبرى 
مُهر پایانى بر حرف ها و خبرهاى تأیید نشده مبنى بر تغییر 
رئیس رسانه ملى زده شد و حال خیلى ها مى خواهند بدانند 
رئیس جدید رسانه ملى که این روزها با نام على عسگرى 

در صدر خبرها بود، کیست.
دکتر عبدالعلى على عسگرى رئیس جدید سازمان صدا 
وسیما داراى مجموعه اى از سوابق فرهنگى، رسانه اى، 
فنى و مالى است. بر این اساس با توجه به این پیشینه از او 
به عنوان یکى از مدیران با تجربه یاد مى شود که مى تواند 
به وضعیت صداو سیما ســامان دهد. وى پیش از این در 
پست هاى مدیریتى در شــوراى عالى انقلاب فرهنگى، 
معاون وزیر فرهنگ  و  ارشاد اسلامى، مدیر بنیاد فرهنگى 
پژوهشى غرب شناســى، رئیس دانشکده صدا و سیما و 
معاونت آموزشى- رسانه اى و فنى سازمان صدا و سیما 

و.. بوده است.
على عسگرى که تحصیلات آکادمیک خود را در مقطع 
دکترا بــا عنوان «مهندســى صنایع، گرایش سیســتم و 
بهره ورى» در دانشگاه علم و  صنعت  به پایان رسانده از 
اعضاى مرکزى قرارگاه فضاى مجازى و از طراحان اصلى 
شوراى عالى فضاى مجازى نیز است. او پیش از انقلاب 
با هدف مقابله با رژیم ستمشاهى و در مرحله بعد مبارزه 
فکرى با گروه هاى مارکسیســتى، تشکلى سازمان یافته 
را بر اساس مبانى اندیشــه اى حضرت امام خمینى(ره)  
ســامان داد که مبارزات او در نهایت منجر به دستگیرى 
توسط ساواك و زندانى شدن او شد که در نهایت همراه 
با پیروزى انقلاب اسلامى در 22 بهمن 57 توسط مردم از 

زندان ستمشاهى آزاد شد.
پس از پیروزى انقلاب اســلامى نیز، وى پیشتاز مبارزه 
فکرى با گروه هاى مارکسیستى و گروهک هاى دیگر بود 

و در این راستا تشکیلاتى نیز راه اندازى کرد.
وى در دوران دفاع مقدس با حضور در جبهه هاى جنگ 

به نقش آفرینى مشغول بود و از زمســتان 1358 با اوج 
گیرى غائله کردستان به کردســتان عزیمت کرد و ماه ها 
در کردســتان حضور داشــت و تا پایان جنگ تحمیلى 
حضور وى در جبهه ها مکرراً ادامه داشــت. عسگرى از 
جمله طراحان برنامه هاى فرهنگى شوراى عالى انقلاب 
فرهنگى بود و از سال 1362 بعنوان مشاور در دبیرخانه 
شوراى عالى انقلاب فرهنگى منصوب و چندین سال در 
تدوین طرح هاى فرهنگى مشارکت داشت. در سال 1370 
در ادامه فعالیت هاى فرهنگى به عنوان معاون به وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامى رفت. علاوه بر آن با حفظ سمت 
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان مراکز ایرانگردى 

و جهانگردى را عهده دار شد.
با توجه به تجربه هاى اجرایى، وى در زمینه هاى اقتصادى 
در سال 1373 با نظر رئیس جمهور وقت، وى بنیانگذارى 
شرکت فروشگاه هاى رفاه را بر عهده گرفت. علاوه برآن 
به عنوان مشاور رئیس جمهور منصوب گردید و در ستاد 

تنظیم بازار شرکت مى نمود .
در سال 1380 به منظور شــناخت غرب و آمریکا به راه 
اندازى بنیاد فرهنگى پژوهشــى غرب شناسى اقدام کرد 
و در اواسط سال1383 به عنوان مشاور ریاست سازمان 
صداوسیما منصوب و ســپس به عنوان معاون آموزشى 
سازمان و ریاست دانشکده صداوسیما مشغول به خدمت 

شد.
او در ســال 1380 بنیاد فرهنگى پژوهشى غرب شناسى 
را راه اندازى کرد و در اواسط سال1383 به عنوان مشاور 
ریاست سازمان صداوســیما منصوب و سپس به عنوان 
معاون آموزشى سازمان و ریاست دانشکده صداوسیما 

مشغول به خدمت شد.
وى سپس در رشته تخصصى خودش به مدت 10 سال 
مسئولیت معاونت توســعه و فناورى رسانه در سازمان 
صداوسیما را برعهده گرفت که در این مسیر موفقیت هایى 
در زمینه بومى سازى و تولید داخلى تجهیزات مورد نیاز 

کســب کرد؛ به گونه اى که بســیارى از تجهیزات مورد 
نیاز این ســازمان و صنایع مخابراتى کشور در آن دوره با 
مدیریت و هدایت وى، توسط متخصصان داخلى تولید 
شد. همچنین از وى بعنوان پدر تلویزیون دیجیتال ایران 
یاد مى شود زیرا پایه گذار جریان پرشتاب تبدیل آنالوگ 
به دیجیتال در تلویزیون ایران است. وى در عین حال با 
طراحى شوراى عالى فضاى مجازى، محتواى این موضوع 

مهم را نیز پیگیر بود.
از ویژگى هاى اندیشــه ورزى وى، تحقیق در منظومه 
فکرى امام خمینى (ره) و مقام معظم رهبرى است تا جایى 
که کتاب نظام اسلامى در اندیشه امام خمینى (ره) به عنوان 
یکى از تالیفات وى، یکــى از منابع مرجع در خصوص 

مباحث حکومت اسلامى است.
على عســگرى داراى تألیفات و ترجمــه کتاب هایى با 
عناو ین «پایان عصر آمریکا، قدرت در دســت کیست؟، 
آمریکا جهان را به کدام سو مى برد؟، مرگ غرب، جنگ 
سرد فرهنگى، نخبگان قدرت، کتاب لبخند و شمشیر در 
روابط ایران و آمریکا»، «مبانى نظام اســلامى از دیدگاه 
امام خمینى(ره)»، «صنایع فضایــى و ماهواره ها، مولفه 
قدرت ملت ها در دنیاى جدید»، «مدیریت رسانه، نگاهى 
نو»، «سپهر جهانى رســانه-روندهاى عمده زیرساختى 
رسانه هاى نوین»، «طرح ملى تلویزیون دیجیتال زمینى 

(DVB-T) در ایران» و… است.
علاوه بــر تألیفات فــوق، على عســگرى داراى مقالات 
علمى با عناوینى چون «توسعه بنگاه هاى قرن 21 با تکیه 
بر تکنولوژى، بازار، مصرف کننده، نگرش ها، تعاریف و 
ویژگى هاى تولید در کلاس جهانى و ارائه یک مدل مفهومى، 
مدل استراتژیک براى دستیابى به تولید در کلاس جهانى، 
اثرات دیدگاه تولید در کلاس جهانى بر طراحى چشم انداز، 
مدیریت استراتژیک رسانه و ارائه یک مدل مفهومى جدید، 
مبانى راهبردى نظام اســلامى(ارائه یــک مدل مفهومى)، 
انتخاب روش شناسى در مدیریت سازمان هاى رسانه اى، 
حلقه هاى فکرى، ضرورت پژوهش هاى گروهى، اهداف 

راهبردى در اقتصاد مقاومتى و… است.

سکان رسانه ملى دست کیست؟ 

توئیتر خبر

عبدالعلى على عسگرى  را بیشتر بشناسید

ایرنــا: وزیر کشــور گفت: نشســت 
استانداران سراسر کشــور با محوریت 
مسائل مربوط به سیاست هاى اقتصاد 
مقاومتى مــورد تأکید رهبر 
معظــم انقلاب اســلامى 

است.
عبدالرضا رحمانى فضلى 

هنگام ورود به مشــهد در فرودگاه شهید هاشــمى نژاد این شهر در گفتگو با 
خبرنگاران افزود: مســائل اجتماعى نیز که از جمله اولویت هاى مورد توجه 

معظم له است در نشست استانداران در مشهد بررسى مى شود.
وى که در فرودگاه مشهد مورد استقبال استاندار و جمعى از مسئولان خراسان 
رضوى قرار گرفت، گفت: در این نشست طرح و برنامه هاى مربوط به این دو 

موضوع بررسى، جمع بندى و آماده ابلاغ و اجرا مى شود.
وزیر کشور در ادامه اظهار داشت: مسئولیت پیگیرى مباحث مربوط به شرکت 

پدیده شاندیز در خراسان رضوى، در حطیه وظایف و اختیارات معاون عمرانى 
این وزارتخانه قرار گرفته است.

وى افزود: موضوع شرکت پدیده را از معاونت عمرانى وزارت کشور پیگیرى 
کنید.

وزیر کشور در ســفر دو روزه خود به مشهد علاوه بر شــرکت در همایش 
اســتانداران، از تعدادى واحدهاى صنعتى خراسان رضوى بازدید کرده و نیز 

در همایش بزرگداشت روز ملى حکیم ابوالقاسم فردوسى حضور مى یابد. 

محور نشست استانداران، سیاست هاى اقتصاد مقاومتى است

ایرنا: آیت ا... ناصـر مکارم شـیرازى از مراجع تقلید گفت: حجـى آبرومندانه 
و عزتمندانه مى خواهیم و باید دور حج امسـال را قلم کشـید.

وى در دیـدار على جنتـى وزیر فرهنگ وارشـاد اسـلامى بیان داشـت: قرائن 
به وضوح نشـان مـى دهد قصـد دولـت سـعودى از اعمالش توهین اسـت و 
بـا این شـرایط، باید فکـر این که عربسـتانى هـا پیشـنهادى براى حـج بدهند 
را از سـر بیرون کنیـم و آن چـه از مردم شـنیده ایـم آن ها نیـز مایل نیسـتند با 

ذلت بـه حـج بروند.
وى ابراز داشـت: بـا تعبیراتى که از دولت سـعودى مـى شـنویم و آن ها خود 
را مالک حرمین شـریفین مى داننـد، مى خواهنـد انتقام یمن، سـوریه و عراق 
را در مسـاله حج از ما بگیرند و پیداسـت کـه برخورد آن ها سیاسـى و انتقامى 

اسـت و به این چنین حجى، خـدا و بنـدگان خدا راضى نیسـتند.
وى افـزود: ایـن کـه دولـت سـعودى عنـوان کرده کـه ایـران نمـى توانـد با 
هواپیماهـاى خـودى حاجیـان ایرانى را بـه عربسـتان منتقل کند یـک توهین 
اسـت. آیت ا... مـکارم شـیرازى خطـاب به وزیـر فرهنگ وارشـاد اسـلامى 
گفت: اگر فردا روزى بنشـینید و مذاکره کنید مطمئن باشـید نتیجه منفى است 
و نمى توانید خدمـات دهى کنید و باید فکر حج امسـال را از سـر بـه در کنیم 

چرا کـه حجـى آبرومندانـه و عزتمندانه مـى خواهیم. 
وى افزود: کشـور مـا در خاورمیانه حـرف اول را مـى زند و آمریکایـى ها نیز 
ایـن را قبـول دارند و نبایـد در برابـر یک عـده مزدور آمریکا سـر ذلـت فرود 
آوریـم و پیامبـر (ص) نیز راضى به این مسـاله نیسـت و باید دور حج امسـال 

قلم کشـید.
وى اظهـار داشـت: باید اهرم هاى فشـار داشـته باشـیم و اگر نداشـته باشـیم 
عربسـتانى ها خـود را مالـک حرمین شـریفین مـى داننـد و این طـرح را باید 
دنبال کنیم کـه حرمیـن شـریفین از نظر مراسـم حج بایـد در اختیار سـازمان 
همکارى اسـلامى باشـد و نمایندگانى از همه کشـورها در آن حضور داشـته 
باشـند، در حالى که تجربه نشـان داده اسـت عربسـتان نمى تواند حج را اداره 

کنـد. این مرجـع تقلید گفت: بـر فرض هم کـه عربسـتان بتواند حـج را اداره 
کند دلیل بر این نیسـت که حرمین شریفین توسط سـازمان همکارى اسلامى 
اداره نشـود و وزارت خارجـه کشـورمان در این زمینـه کمى کوتاهـى کرد تا 
این مسـاله جا بیفتد و در مسـائل سیاسـى کسـى پیشـرفت مى کند کـه اهرم 

فشـار داشـته باشد. 
وى بیـان داشـت: باید ثابـت کنیـم داعـش و تکفیرى ها برخاسـته از کشـور 
عربسـتان سـعودى اسـت و غربى ها نیز دریافتـه انـد و روزنامه هـاى غربى 
نیز در مورد این مسـاله مى نویسـند، از این رو اکنـون اسـنادى را جمع آورى 
مى کنیم و حتى عربسـتانى ها در کتاب هاى مدارس متوسـطه خـود نیز روى 

مسـائل تکفیرى کار مـى کنند.
وى ادامه داد: اسـناد جمع شـده را باید به مجامـع بین المللـى داد و نمى دانیم 
چرا برخى از دسـتگاه هـاى ما که بیشـتر در این مسـائل باید همـکارى کنند، 

همکارى زیادى ندارند و بسـیارى از اسناد دسـت وزارت خارجه ایران است 
که مـى تواند بـه مـا بدهـد و نفراتى معیـن کـرده ایم مشـغول مطالعـه جدى 

باشـند تا این گونه اسـناد را پیـدا کنند.
آیت ا... مکارم شـیرازى گفت: مردم امسـال از نرفتن به حج ناراضى نیستند و 
نسـبت به این مسـاله موافقت دارند که نروند و خدا نکند برخـى از افراد ما به 

کشورهاى همسـایه بروند و ویزایى بگیرند که این کار مشـکل شرعى دارد.
وى ادامـه داد: حـج یک مسـاله مهم اسـت ولـى امروز عبادى سیاسـى شـده 
اسـت و با کرامـت و دیـن و مذهب مـا پیوند خـورده و بایـد تمام جهـات را 

رعایـت کنیم. 
وى در ادامـه ابراز داشـت: وزارت فرهنگ و ارشـاد اسـلامى مسـئولیت هاى 
ویژه اى دارد و این وزارت پسـوند ارشاد اسـلامى دارد و وظیفه سنگینى دارد 
که با تمام وزارتخانه ها متفاوت اسـت و مسـائل فرهنگـى و اخلاقى بر عهده 

وزارت فرهنگ وارشـاد اسلامى گذاشـته شده است.
وى افـزود: نظـارت بر رسـانه ها، سـینما و چـاپ کتاب هـا بر عهـده وزارت 
فرهنگ و ارشـاد اسـلامى اسـت و از سـوى دیگر نیز دشـمن یکى از اهداف 

خـود را هجمه فرهنگـى قرار داده اسـت.
این مرجع تقلید گفـت: اگر حـرف اول را در منطقه مى زنیم به آن دلیل اسـت 
که نظام اسـلامى هسـتیم و دشـمن نمى تواند به ما زور بگوید و این کار را در 

عراق، یمن و سـوریه نتوانسته اسـت انجام دهد.
وى ابـراز داشـت: رئیس جمهـورى آمریکا حرف بـى محتوایـى را تکرار مى 
کند کـه تحریم ایران بـه دلیل حمایت از تروریسـم اسـت در حالـى که پرچم 
ضد تروریسـم در دسـت ماسـت و برگزارى کنگره هایى چون کنگـره مقابله 

با تکفیـرى ها در قـم ادعاى مـا را اثبـات مى کند.
وى ادامه داد: دشـمن مى خواهد مـا را از درون بپوسـاند و اکنون سـایت ها و 
ماهواره هاى فاسـد غوغا مـى کننـد و در مورد افزایـش طلاق نیـز عامل مهم 

بدآموزى همین سـایت هـا و مامواره ها هسـتند.

 آیت ا... مکارم شیرازى:

 فکر حج امسال را باید از سر به در کنید 

ایرنا:  دولت عراق اعلام کرد: حضور داعش در شهرها و استان هاى عراق پس 
از اشغال 40 درصد از خاك این کشور، اکنون به 14 درصد این مناطق کاهش 

یافته است.
سعد الحدیثى سخنگوى دولت عراق در بیانیه اى که از تلویزیون رسمى این 
کشور پخش شد، تصریح کرد: عملیات هاى نظامى علیه گروه تروریستى داعش 

باعث بازپس گیرى حدود دو سوم مناطق تحت اشغال این گروه شده است.
ارتش عراق با کمک نیروهاى الحشــد الشــعبى (داوطلبــان مردمى) و نیز 
پیشمرگ هاى کرد موفق به بازپس گیرى این مناطق شده اند این در حالى است 
که همچنان انتقادهایى جدى از ســوى شخصیت هاى عراقى و بین المللى و 
نیز ناظران تحولات میدانى جنگ بر نقش کمرنگ نیروهاى موسوم به ائتلاف 

بین المللى مبارزه با داعش به رهبرى آمریکا وارد است.
الرمادى، تکریت و بیجى از جمله مهمترین شهرهاى عراق است که سال گذشته 
میلادى با همکارى نیروهاى ارتش، الحشد الشعبى و پیشمرگ هاى کرد آزاد 
شد. مسئولان عراقى مى گویند در سال جارى میلادى شهر موصل (مقر خلافت 

خودخوانده داعش) را نیز از سیطره تروریست ها خارج خواهند کرد.
به نظر مى رسد شکست هاى پى در پى تروریست هاى داعش که از سوى برخى 
کشورهاى منطقه و جهان مورد حمایت قرار مى گیرند باعث شده تا تغییرات 
تاکتیکى در نوع مواجهه آنان با نیروهاى تحت لواى دولت عراق صورت گیرد. 

انفجارهاى زنجیره اى اخیر بغداد در این چارچوب قابل بررسى است.
این انفجارها روز چهارشنبه تنها در شهرك صدر 52 کشته بر جاى گذاشت و 
انفجار دو خودروى بمب گذارى شده در محله الکاظمیه شیعه نشین و نیز یک 

محله تجارى سنى نشین در غرب بغداد در مجموع 22 کشته و ده ها مجروح به 
جا گذاشت. داعش مسئولیت انفجار در شهرك صدر را بر عهده گرفت اما دو 

انفجار جدید (عصر چهارشنبه)را هنوز برعهده نگرفته است.
این برآورد دولت عراق درباره مناطق آزاد شده کمتر از آن چیزى است که اخیرا 
آمریکایى ها از زبان جان کرى وزیر امورخارجه خود منتشر کردند. جان کرى 
اخیرا به شبکه تلویزیونى الحره آمریکا گفته بود که 44 درصد از خاك عراق از 
اشغال داعش آزاد شده است. همچنین همزمان با بازپس گیرى مناطق تحت 
اشغال داعش، منابع مالى تروریست ها نیز که عمدتا از سرقت نفت و فروش 
آن یا غارت بانک ها و کمک هاى خارجى برخى طرف هاى منطقه اى حاصل 

مى شد به شدت کاهش یافته است.
اسکاى نیوز اعلام کرد: تروریست هاى داعش از این که حقوق ماهیانه شان از 

100 دلار به 50دلار کاهش یافته ناخشنودند.
شبکه خبرى اسکاى نیوز امروز (چهارشنبه) به نقل از گروه موسوم به «دیده بان 
حقوق بشر سوریه» اعلام کرد: نشانه هایى از اعتراض در میان تروریست هاى 
داعش در حومه دیرالزور مشاهده شــده است و آنها از کاهش حقوق ماهیانه 
خود از 100 دلار به 50 دلار اظهار ناخشنودى کرده اند. خبر اسکاى نیوز درباره 
حقوق عناصر داعش در حالى بیان مى شــود که رسانه ها پیش از این حقوق 
ماهانه عناصر سورى گروهک تروریستى داعش را حداقل 300 دلار و حقوق 
عناصر خارجى این گروهک را بیش از یکهزار دلار اعلام کرده بودند. بنابراین 
گزارش، تروریست هاى داعش علاوه بر این که از کاهش حقوق ماهیانه خود 
ناخشنودند از کاهش تخصیص غذاى روزانه به کارگران از دو دلار به 50 سنت 

نیز اظهار نارضایتى کرده اند.
دیده بان حقوق بشر سوریه دلیل کم شــدن حقوق ماهیانه عناصر گروهک 
تروریستى داعش را، کاهش شدید درآمدهاى این گروهک پس از حملات 
هوایى بمب افکن هاى روسى از ماه سپتامبر 2014 به مواضع و تانکرهاى نفت 
سرقتى داعش و شروع حملات زمینى نیروهاى سورى و متحدان آن به مواضع 

داعش اعلام کرده است.
دیده بان حقوق بشر سوریه به نســخه اى از اطلاعیه تروریست هاى داعش 
درباره دلایل کاهش حقوق عناصرش دست یافته که در آن آمده است: به دلایل 
وضعیت استثنایى مبالغى که به نیروها پرداخت مى شد به نصف کاهش یافته 
است و هیچ استثنایى در این تصمیم وجود ندارد و توزیع مواد غذایى دو بار 
در ماه به طور معمول ادامه خواهد داشت. دیده بان حقوق بشر یادآورى کرد 
که در ژانویه گذشته اعضاى ســورى داعش از این وضعیت اظهار نارضایتى 
کرده اند. ناخشنودى آنان از این اســت که سرکردگان این گروه تروریستى با 
افزایش حقوق عرب ها و نیروهاى خارجى حقوق نیروهاى داخلى (سورى) 

را کاهش داده اند.
تروریست هاى داعش با تســلط بر بخش هایى از خاك ســوریه و عراق از 
منابع نفتى این کشورها تامین مالى مى شوند. تروریست هاى مستقر در لیبى 
نیز که بر شهر سرت مسلط هســتند از چاه هاى نفت این کشور بهره بردارى 
مى کنند. این در حالى است که کشورهاى غربى و اروپایى و همچنین برخى از 
کشورهاى منطقه خاورمیانه از جمله عربستان و ترکیه از نظر مالى و سلاح به 

تروریست هاى داعش کمک مى کنند. 

دولت عراق اعلام کرد:

سهم داعش درخاك عراق از40 درصد به 14 درصد رسید

ایرنــا: وزیر کشــو
استانداران سراسر کش
مسائل مربوط به سی
مقاومتى
معظــم
است.
عبدالر
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اجتماع
امتحانات مدارس رادریابید

میرزا على آیت اللهى *
اختلالات یادگیرى،شــرایط فرهنگــى و اجتماعى،
وضعیــت پذیــرش دانشــگاهها وعدم تناســب 
محتواوروشــهاى آموزشــى با نیازها و تواناییهاى 
دانش آموزان باعث افت آموزشــى شده و درکنار آن 
ســهل گیرى و بى محتوایى امتحانات انگیزه درس 
خواندن رااز دانش آموزان گرفته و آنچه درشــرایط 
باعث نگرانى است کاهش سطح دانش دانش آموزان 
است. عوامل اختلال در امریاد گیرى کم نیستند.علاوه 
بر مســایل ژنتیک و بیماریها و اختلالات یادگیرى، 
شــرایط اجتماعى و فرهنگى فعلى به صورتى است 
که اوقات دانش آموزان را صرف هــرکار مى کند به 
جز آموزش والبته به ســادگى نمى توان این شرایط 
راعــوض کرد.پیشــرفت تکنولوژى و بــازى هاى 
رایانه اى و شــبکه هاى اجتماعى دست به دست هم 
داده اند تا وقت دانش آموز کشور مارا بگیرند و درکنار 
این ها بلوغ زودرس و طرح مباحث خاص جنســى 
وشــبکه هاى تلویزیونى ماهواره اى وبى محتوایى 
ســریال هاى داخلى نیز بعنوان عوامــل دیگرى کار 
مى کنند تــا دانش آموز کارنکند.محتواى آموزشــى 
کتاب هاى درســى حجیم،گنگ و دربسیارى موارد 
بالاتراز درك دانش آموزان و مبتنى بر حافظه اســت. 
کنکــورو ادامه تحصیل دانشــگاهى کــه دردورانى 
انگیزه رقابــت بود نیز این روزهــا باافزایش ظرفیت 
دانشــگاه ها و کاهش آمار دانش آموزان نســبت به 
دهه هاى قبل رنگ باخته اســت.فرزند ســالارى و 
سهل گیرى خانواده هانسبت به تحصیل بچه ها که بعضا 
حالت افراطى به خودمى گیرد نیز مزید برعلت شده 
است و خانواده بچه هارا حمایت مى کند تا روحیه شان 
مثلا آسیب نبیند و بعبارت دیگر آسیب دیدن آنهارا به 
آینده آنها و سالهاى جوانى موکول مى کند.دراین گیر 
و دار آموزش و پرورش که نه فضاى آموزشــى و نه 
دریافتى معلمین و نه دانش آنها و نه شرایط فرهنگى 
و اجتماعى کشور  هیچ کدام شــرایط غرب راندارد 
الگوهاى غربى را درســهل گیرى امتحانات و حذف 
آنها به کار مى گیرد تا شــاید در آمار و ارقام خود را با 
آنها برابر نشان دهد واین موضوع فاجعه راتشدید کرده 
است .وضعیت امتحانات وسهل گیرى درسوال و نمره 
دادن به بچه ها که متاسفانه درپاره اى موارد با توصیه 
اداره آموزش و پرورش منطقه براى بالابردن آمارقبولى 
همراه است باعث شده تادرآینده نسل کم تلاش و بدون 
تحرك از نظر آموزش و یادگیرى جامعه راتسخیر کنند.

مسئولین وزارت آموزش و پرورش اگر امروز فکرى 
براى حل این مشکل نکنند فردا دیر است حداقل بیایید 

امتحانات مدارس راجدى بگیرید. 
*کارشناس اجتماعى

دیابت، شایع ترین علت نابینایى در جهان
یک متخصــص داخلى گفت: چاقــى، اضافه وزن و 
بى ام اى (شاخص توده بدنى) شایع ترین و مهم ترین 
علل مقاومت در برابر انســولین و بروز دیابت تیپ 2 
است.دکتر آرام پیروزى متخصص داخلى در همایش 
بیمارى هاى خاص که در سالن اجتماعات فرماندارى 
صومعه  سرا برگزار شــد، با بیان اینکه 30درصد مردم 
جهان به دیابت مبتلا هستند، اظهار کرد: آمار دیابتى ها 
همواره در حال افزایش است.وى با بیان اینکه برآورد 
مى شود 10 درصد مبتلایان دیابت از نوع دیابت تیپ 
1 باشــند، افزود: دیابت تیپ نوع 1 غیرقابل کنترل و 
پیشگیرى اســت.پیروزى با تاکید بر اینکه 90درصد 
این بیماران به دیابت از نوع تیپ 2 مبتلا مى باشــند، 
خاطرنشان کرد: تغییرات سبک زندگى، شیوع بیمارى 
دیابت از نوع تیپ 2 را افزایش مى دهد. وى با بیان اینکه 
دیابت تیپ 2 با افزایش مقاومت در برابر انسولین روى 
مى دهد، خاطرنشان کرد: چاقى شایع ترین و مهم ترین 
علل مقاومت در برابر انســولین و بروز دیابت تیپ 2 
است.پیروزى با بیان اینکه انسولین تنها هورمونى است 
که با کاهش گلوکز خون مقدار آن را کاهش مى دهد، 

گفت: دیابت قابل کنترل و پیشگیرى است.

نسخه هفدهم برنامه پزشک خانواده 
تدوین مى شود

مدیرگروه برنامه پزشک خانواده مرکز مدیریت شبکه 
از تدوین نسخه جدید برنامه پزشــک خانواده و رفع 
اشــکالات برنامه قبلى با پیشــنهادات و راهکارهاى 
نمایندگان پزشکان و ماماها خبر داد. دکتر بابک فرخى 
گفت: در نشســت هم اندیشــى نمایندگان پزشکان 
خانواده دانشگاه هاى علوم پزشکى کشور که متعاقب 
نشست با نمایندگان ماماها در ستاد وزارت بهداشت 
برگزار شد، در خصوص نسخه هفدهم دستورالعمل 
برنامه پزشک خانواده و بیمه روستایى بحث و تبادل نظر 
شد. وى افزود: در ابتداى این نشست گزارش عملکرد 
اجراى برنامه پزشک خانواده و برنامه طرح تحول مطرح 
شد. سپس چالش ها و مشکلات اجراى برنامه پزشک 
خانواده که پیش از این از سوى دانشگاه ها به گروه برنامه 
پزشک خانواده مرکز مدیریت شبکه اش علام شده بود، 

مورد بحث قرار گرفت.

انعکاس

تندرستى 

بسترى دانش آموز بجنوردى 
پس از تنبیه معلم

مســئول روابط عمومى اداره کل آموزش و پرورش 
خراسان شمالى گفت: دانش آموز 10 ساله بجنوردى 
به علت تنبیه بدنى معلم ورزش دچار آسیب دیدگى 
از ناحیه اندام تناسلى شده و در بیمارستان تحت درمان 
قرار گرفته است .على قلى زاده گفت: اداره رسیدگى به 
شکایات از ابتدا این موضوع را پیگیرى کرده و مدیریت 
آموزش و پرورش بجنورد نیز در حال بررســى ابعاد 
مختلف این حادثه است.وى تاکید کرد: پرونده بررسى 
و پیگیرى آسیب دیدگى علیرضا شاهدى دانش آموز 
ابتدایى در اداره رسیدگى به شکایات آموزش و پرورش 

بجنورد به منظور نتیجه قطعى تشکیل شده است. 

حوادث  

 گویا این روزها پنجره جدیدى به ســوى نظام سلامت کشور باز شده و 
وزارت بهداشتى ها در تکاپو هســتند که با استفاده از فرصت ایجاد شده 
در «برجام» بتوانند چرخ این حوزه را با استفاده از سرمایه خارجى و با به 

کارگیرى توانمندى هاى داخلى به گردش درآورند.
پس از بــه نتیجه رســیدن مذاکرات هســته اى، مقدمــات همکارى و 
مشــارکت در حوزه هاى مختلف از جمله حوزه ســلامت، با برخى از 
شرکت هاى صاحب سرمایه از کشورهاى مختلف فراهم شد. به طوریکه 
شاهد رفت وآمدها و مذاکرات بســیارى میان وزارت بهداشت ایران با 
هیات هایى از کره جنوبى، ژاپن، فرانســه و... بودیم تا جایى که حتى بنا 
شد سرمایه گذاران این کشــورها جهت احداث و تجهیز مراکز درمانى، 
بیمارستان و... در کشورمان ســرمایه گذارى کنند، آن هم به شرط انتقال 

دانش فنى.
این روزها اما انگار صداى نخستین گام هاى به نتیجه رساندن این برنامه ها 
به گوش مى رسد و وزارت بهداشــت بر تحقق چنین اقدامى مصر شده 
است. بر این اساس از حیطه هاى این مشارکت در حوزه سلامت مى توان 
به همکارى در زمینه سرمایه گذارى و مدیریت مالى مشترك، انتقال دانش 
و فناورى با ارزش افزوده بالا، مشاوره، طراحى، ساخت و اجراى پروژه، 

تجهیز، تبلیغ، بازاریابى و بازارسازى و... اشاره کرد.
حال این همکارى ها در حوزه ســلامت مى تواند در زمینه ایجاد اشتغال 
نیروى آماده به کار کشور و رونق بخشیدن به فعالیت شرکت هاى مشارکت 
داخلى موثر باشد. در عین حال مشــارکت در زمینه احداث و راه اندازى 

مراکز درمانى در تمام مسیر خود از ساخت وساز ابنیه، تجهیز، بهره بردارى، 
نگهداشت، صادرات محصولات تولید شده به خارج از کشور و... موجب 

اشتغال بخش بزرگى از دانش آموختگان مى شود.
از طرفى انتقال دانش، الگوبردارى از فناورى و تجارب موفق سایر کشورها 
از دیگر نتایج این مشارکت هاى بین المللى است. از سوى دیگر زمانى که 
هنوز بسیارى از فعالان اقتصادى کشــور در خم بازاریابى گرفتار آمده ، 
بسیارى از کشورهاى موفق براى القاى خدمات و جلب مشترى در اقتصاد 
و تجارت خود به مفاهیم بازاردارى و بازارسازى روى آورده اند. همچنین 
ورود و گسیل سرمایه، افزایش مبادلات اقتصادى دو سویه و به بن بست 
رساندن سیاست هاى تحریمى، انگیزه لازم را براى بسیارى از شرکت هاى 

خارجى فراهم مى کند.
حال افزایش پوشش خدمت رســانى و تکمیل شبکه مراقبت سلامت در 
اقصى نقاط کشور را مى توان نتیجه دیگر مشــارکت ایران با کشورهاى 
مختلف در حوزه سلامت دانست. طبق گفته فعالان و سیاستگذاران حوزه 
ســلامت، تامین ســلامت مطلوب جامعه در گرو تکمیل شبکه مراقبت 
سلامت و بهبود استانداردهاى درمانى کشور است. با وجود تلاش بسیار 
زیاد، به دلیل فاصله زیاد با وضع مطلوب، کمبودهاى جدى در این زمینه 

وجود دارد.
در عین حال گســترش و ایجاد جاذبه در زمینه توریسم درمانى، کمک به 
خروج از اقتصاد تک محصولى نیز مى تواند یکى از دستاوردهاى کشورمان 
با مشارکت هاى بین المللى باشد. توریسم درمانى جداى از ارزش اقتصادى 

خود براى کشــور ما زمینه زدودن تبلیغات ســوء، علیه کشور را فراهم 
مى کند. از دیرباز بسیارى از کشــورهاى منطقه گرایش و تمایل بسیارى 
براى دریافت خدمات ســلامت از مراکز درمانى ایران داشته اند که این 
روند در سالیان اخیر توسعه یافته است. متاسفانه فرسودگى ظرفیت هاى 
فیزیکى و امکانات درمانى کشور این پتانسیل بالقوه را به چالش مى کشد.

از سوى دیگر سرعت بخشیدن به فرآیندهاى ساخت، تجهیز و بهره بردارى 
از پروژه هاى بهداشتى - درمانى، کاهش میانگین عمر، افزایش استحکام 
ابنیه مراکز درمانى و بهبود کیفیت فرایندها و امکانات مراقبت بالینى کشور 
در بازه زمانى متعارف، پاســخ به مطالبات مردم در زمینه بهبود کیفیت و 
کمیت خدمات، ایجاد زمینه رقابت بیشــتر در بخش خصوصى درمان و 
تغییر نگاه ناظران و قضاوت رصدکنندگان اقتصــادى به جایگاه واقعى 
توسعه در ایران و معرفى قابلیت هاى بازرا سلامت و سرمایه پذیرى در آن، 

از موقعیت هاى فراهم شده در قالب این مشارکت ها است.
بنابــر اعلام روابــط عمومــى وزارت بهداشــت، چنیــن مزیت هایى 
دست اندرکاران حوزه سیاستگذاراى سلامت را بر آن مى دارد که بخشى 
از توان خود را به ایجاد زمینه هاى لازم براى توسعه این مفاهیم و هدایت 
سرمایه و دانش فنى از قطب هاى سرمایه  به داخل کشور اختصاص دهند.

بر همین اســاس وزارت بهداشت همایشــى را در 25 و 26 اردیبهشت 
ماه با عنــوان "فرصت هاى اقتصادى حوزه ســلامت" و با هدف معرفى 
قابلیت هاى موجود در کشورمان به عنوان گام نخست در شهر تهران و با 
حضور شرکت هاى سرمایه گذارى از کشورهاى مختلف برگزار مى کند.

جاده «سلامت» مقصد تازه سرمایه گذاران خارجى 

هشدار مجدد براى فروش داروهاى خطرناك ماهواره اىایران دومین کشور پرمصرف دارو در آسیاست

وز
غ نی

دا

معاون آموزشى وزارت بهداشت در سومین گردهمایى 
جامع سالانه انجمن پزشــکان عمومى ایران از نیازهاى 
آموزشى خاص پزشــکان عمومى سخن گفت و اظهار 
داشت: در راستاى اجراى برنامه هاى تحول و نوآورى در 
آموزش علوم پزشکى برنامه ریزى ویژه اى براى آموزش 

پزشکى خانواده در کشور صورت گرفته است.
باقر لاریجانى معاون آموزشــى وزارت بهداشــت در 
ششمین همایش فصلى و سومین گردهمایى جامع سالانه 
انجمن پزشکان عمومى ایران که در مرکز همایش هاى 
برج میلاد برگزار شد به پیشینه برنامه پزشک خانواده اشاره 
کرد و گفت: در اسناد بالادستى کشور بارها به ضرورت 

اجراى برنامه پزشک خانواده تاکید شده است.
لاریجانى اولویت پیشگیرى بر درمان و روزآمد نمودن 
برنامه هاى بهداشــتى و درمانى را از جمله محورهاى 
مهم سیاست هاى کلى نظام سلامت ابلاغى مقام معظم 
رهبرى ذکر کرد و گفت: اجراى برنامه پزشــک خانواده 
و نظام ارجاع از جمله راهبردهایى است که زمینه تحقق 

محورهاى این سیاست را فراهم مى نماید.
معاون آموزشى وزارت بهداشت به برنامه پنجم توسعه 
و قید ضرورت اجراى مراقبت هاى اولیه بهداشــتى با 
محوریت پزشــک خانواده و نظام ارجاع اشــاره کرد و 
تصریح نمود: حال که بسترهاى قانونى اجراى این برنامه 
در کشور فراهم شده و باتوجه به نیازهاى موجود کشور 
نظام آموزش عالى سلامت نیز همراستا با این الزامات و 
در جهت پاسخگویى به نیازهاى جامعه حرکت مى نماید.

لاریجانى گفت: در حال حاضر بیش از 80 کشور عضو 
اتحادیه جهانى پزشــکان خانواده هســتند و در اغلب 
کشورهاى دنیا پزشکان خانواده محور نظام ارائه خدمات 
سلامت را تشکیل مى دهند. وى افزود: در تعداد زیادى 
از کشورهاى پیشرفته دنیا پزشکى خانواده به عنوان یک 
رشته تخصصى تعریف شده و پزشکان خانواده در اولیت 

سطح نظام مراقبت سلامت قرار دارند.
معاون آموزشى وزارت بهداشــت ارائه مراقبت فراگیر، 
مراقبت از بیماران باتوجه به زمینه هاى خانواده، جامعه و 
فرهنگ آنها، مسئولیت حرفه اى در برابر جامعه و حفظ 
استقلال بیمار را از ویژگى هاى بارز پزشکى خانواده ذکر 
کرد و اظهار داشت: این پزشکان از طریق ارتباط چهره به 
چهره با بیماران سلامت ایشان را در ابعاد مختلف از جمله 
جسمى، روانى و اجتماعى بررسى کرده و با رویکردى 

جامع اقدام به درمان بیماران مى نمایند.

لاریجانى گفت: پزشکان خانواده اولین نقطه تماس مردم 
با نظام مراقبت سلامت هستند و مراقبت هاى این پزشکان 
مبتنى بر فرد بوده و به همین دلیل از تداوم و پیوســتگى 

برخوردار است.

وى اضافه کرد: در پزشکى خانواده تمرکز اولیه بر بیماران 
در زمینه خانوادگى ایشان است و همین امر موجبات ارائه 

خدمات فردى در یک بستر جامع را فراهم مى آورد.
معاون آموزشى وزارت بهداشت ارائه خدمات بالینى با 
رویکردى جامعه نگر و با تاکید بر پیشــگیرى فردى را 
از دیگر ویژگى هاى پزشــکى خانواده برشمرد و گفت: 
در واقع پزشــک خانواده بین تقاضاى فــردى بیمار و 
نیازهاى جامعه براســاس الزامات نظام سلامت تعادل 

برقرار مى کند.
معاون آموزشى وزارت بهداشــت گفت: ورود افراد به 
عرصه پزشــکى خانواده نیازمند کسب توانمندى هاى 
ویژه اى اســت که باید در نظام آموزش علوم پزشــکى 
کشــور به آن توجه شــود. وى پذیرش همــه بیماران، 
اولویت گذارى در رســیدگى به بیماران، ارجاع منطقى 
بیماران به سایر متخصصین، حمایت از خودمراقبتى و 
سبک زندگى ســالم را از عمده مهارت هاى مورد نیاز 
براى ارائه خدمــات بالینى در قالب پزشــکى خانواده 
ذکر کرد و افــزود: همچنین در آموزش این پزشــکان 

مى بایست به مهارتهاى ارتباطى و مهارت کارگروهى نیز 
توجه ویژه گردد.

لاریجانى با بیان اینکه پزشکان خانواده به عنوان مروجان 
سلامت هم در نظام مراقبت ســلامت فعالیت مى کنند 
گفت: لازم است این افراد به نحوى آموزش ببینند تا بتوانند 
مشکلات ســلامت واجد اولویت جامعه را تشخیص 
دهند، از رسانه هاى مناسب براى انتقال پیام هاى بهداشتى 
اســتفاده نمایند، توانایى هدایت یک سیستم یادآورى 
اقدامات ادوارى مانند واکسیناسیون و غربالگرى را داشته 
باشند و اقدامات پایه بهداشــت عمومى نظیر گزارش 
بیمارى ها را انجام دهند. همچنین توانایى جلب همکارى 
و مشارکت و مدیریت تغییر نیز از دیگر توانمندى هاى 

پزشکان خانواده در ترویج سلامت مى باشد.
معاون آموزشــى وزارت بهداشــت مدیریــت عوامل 
اجتماعى موثر بر سلامت در سطح فرد و جامعه را از دیگر 
نقش هاى پزشــکان خانواده ذکر کرد و گفت: در همین 
راستا لازم اســت مهارت هاى شناســایى و ساماندهى 
اطلاعات افــراد و خانواده ها، تعییــن و تحلیل عوامل 
اجتماعى موثر بر ســلامت در جمعیت تحت پوشش و 
مهارت هاى جلب مشــارکت افراد و جامعه به این افراد 

آموزش داده شود.
لاریجانى با اشاره به ویژگى هاى خاص نظام ارائه خدمات 
در قالب پزشکى خانواده اظهار داشت: این پزشکان نقش 

هاى متفاوتى را در نظام مراقبت سلامت به عهده دارند و 
لازم است نظام آموزشى ویژه اى براى سرمایه انسانى این 

بخش طراحى گردد.
وى به برنامــه اخیر معاونت آموزشــى بــراى تربیت 
متخصصین پزشــکى خانواده اشــاره کرد و گفت: این 
برنامه در قالب برنامه هاى تحول و نوآورى در آموزش 
علوم پزشکى و در راستاى پاسخگویى به نیازهاى جامعه 
طراحى شده و کوریکولوم آموزشى آن باتوجه به نیازهاى 
خاص جامعه و نقش هاى ویژه پزشکان خانواده در نظام 

سلامت طراحى گردیده است.
معاون آموزشى وزارت بهداشت گفت: تلاش هاى زیادى 
براى گسترش آموزش هاى تخصصى در دانشگاههاى 
علوم پزشکى صورت گرفته و با همین رویکرد تغییراتى 
نیز در دوره پزشکى عمومى در دست برنامه ریزى است و 
در این برنامه ها سعى مى شود دورهاى آموزشى متناسب 

با نیازهاى جامعه گسترش یابد.
میزان نوشت: معاون آموزش وزیر بهداشت گفت: بدترین 
نوع تغذیه را در منطقه داریم و پزشکان نیز در ارائه سبک 

زندگى سالم مشکلاتى را دارند.
باقر لاریجانى در همایش پزشکان عمومى اظهار داشت: 
پزشکان عمومى باید توانمند شوند تا بیمار به درستى به 
متخصص ارجاع شود. متاسفانه پزشکان در حوزه ارائه 
سبک زندگى سالم مشکلاتى را دارند و 40 درصد افراد 
جامعه دچار بى تحرکى هستند. همچنین در کشور 4 برابر 

حد استاندارد نمک مصرف مى شود.
او ادامه داد: در منطقه بدترین نوع تغذیه را داریم که باید 

فکرى به حال آن کرد.
معاون آموزش وزیر بهداشت با اشاره به موضوع پزشک 
خانواده گفت: در 80 کشور پزشک خانواده فعال است. 
اگر نتوانیم به موازات تکنولوژى و تخصصى این موضوع 
را پیش ببریم مشکلات پیش رو از این موضوع نشات مى 
گیرد. به گفته لاریجانى براى جلوگیرى از افزایش خدمات 
و هزینه پزشک خانواده باید سردرگمى هاى افراد نسبت 
به این طرح رفع شود. طرح پزشک خانواده جزو اسناد بالا 

دستى و سیاست هاى ابلاغى محور نظام سلامت است.
لاریجانى با بیان اینکه پزشــک خانــواده باید در خط 
اول خدمات باشد افزود: پزشــک خانواده باید خدمت 
فراگیر،جامعه نگرى و تمرکز بر خانواده داشــته باشد. 
متاســفانه یکى از موضوعاتى که باعث آفت شده است 

عدم توجه الزامات نظام سلامت از سوى پزشکان است.

رئیس امور روابط عمومى انجمن داروســازان ایران 
گفت: ایرانى ها به طور میانگین ســالانه 340 بار دارو 

مصرف مى کنند.
حمید خیرى در جمع خبرنــگاران اظهار کرد: پس از 
چین، ایران دومین کشــور آســیایى در مصرف دارو 
است.وى افزود: به طور متوسط هر ایرانى سالانه 340 

بار دارو مصرف مى کنند.
مسئول روابط عمومى انجمن داروسازان ایران عنوان 
کرد: علیرغم مصرف زیاد دارو در ایران، قاچاق دارو 
در این کشور نسبت به کشورهاى همجوار کمتر است.

وى اعلام کرد: 80 درصد داروهایى که با عنوان قاچاق 
وارد کشور مى شوند، تقلبى هستند.

خیرى ادامه داد: مالیات و عدم پرداخت بیمه از جمله 
مشکلات داروخانه هاست و با توجه به اینکه پتانسیل 
اقتصادى داروخانه ها توسط خود آنها فعال مى شود، 
چنانچه اقتصــاد داروخانه اى دچار اختلال شــود، 
عرضه دارو را نیــز دچار اختلال خواهــد کرد. وى 

عدم پرداخت بیمه داروخانه ها را مانعى براى سرمایه 
گذارى داروخانه ها دانســت و افزود: تنها کسانى که 
از عملکرد منفى ســاختارهاى بیمه گر رنج مى برند، 

بیماران هستند.
مسئول روابط عمومى انجمن داروسازان ایران عنوان 
کرد: سیاســت دولت تاکید بر تولید دارو در کشــور 
است و در همین راستا به تولید دارو در داخل کشور و 

افزایش کیفیت و فرآیند تولید آن مى پردازد.
خیرى به مصرف داروى خودسرانه در کشور نیز اشاره 
و ذکر کرد: مصرف خودسرانه دارو در کشور معضلى 
است که نیازمند فرهنگ سازى است تا مردم مصرف 

آنتى بیوتیک را کاهش دهند.
وى بر اعتلاى فرهنگى مصرف دارو در جهت مقابله 
با مصرف خودســرانه آن تاکید کرد و یادآور شــد: 
مصرف زیاد آنتى بیوتیک مقاومــت میکروبى ایجاد 
کرده و پس از مدتى اثر خود دارو از دســت خواهد 

رفت. 

خبرآنلاین: معاون نظارت سازمان نظام پزشکى تهران 
با هشدار درباره عوارض داروهاى تقلبى و ماهواره 
اى گفت: باتوجه به اطلاع رسانى هاى گسترده طى 
چند سال اخیر و توجه جدى تر مسئولان و سازمان 
هاى نظارتى کشور به این موضوع، خوشبختانه ورود 
و عرضه داروهاى تقلبى و قاچاق نسبت به چند سال 
گذشته کاهش چشمگیرى داشته، اما داروهاى ماهواره 

اى همچنان بلاى جان مردم است.
دکتر ایرج خسرو نیا درآستانه برگزارى همایش مبارزه 
با داروهاى تقلبى و قاچاق ضمن اعلام این خبر گفت: 
وزارت بهداشت و درمان، دانشگاه هاي علوم پزشکی 
و سازمان غذا و دارو، ارگان هایی هستند که به دقت بر 
قاچاق دارو هاي تقلبی نظارت می کنند؛ اما باید بدانیم 
که باتوجه به مشکلات متعدد آنها در زمینه نیروى 
انسانى و سایر لوازم مورد نیاز، این نظارت هاکافی 
نیست به همین خاطر مردم هم باید هنگام خرید وتهیه 

داروهاى مورد نیازشان آگاهانه تر عمل کنند.
 معاون نظارت سازمان نظام پزشکى تهران افزود: 

داروهاي تقلبی بیشتر از مرزهاي جنوبی ایران یعنی 
از کشورهاي عربی مانند دبی و همچنین از ترکیه و 
پاکستان وارد کشور می شوند. البته بخشی هم همراه 
با مسافر وارد می شود. این درحالى است که شماري 
از این داروها حتی نام ونشان کارخانه هاي مهم و 
معتبردنیا را دارند اما تقلبی هستند و در دبی و ترکیه 

ساخته می شوند. 
خسرو نیا ادامه داد:متاسفانه تبلیغات گسترده داروهاي 
تقلبى و قاچاق در ماهواره ها و فضاهاي مجازي و 
اینترنت صورت می پذیرد و بى آن که در داروخانه 
ها وارد شود، تحویل مردم می شود. البته ما داروخانه 
هاي متخلف هم داریم که در بازرسی از انبارهایشان 
کالاهاي قاچاق توقیف می شود و مسوولان داروخانه 
پس از جریمه تحت تعقیب نیز قرار می گیرند و بین 
سه ماه تا یکسال از کار محروم می شوند. حتی ممکن 
است برخی از این داروها ساخت داخل باشند که البته 
با کنترل شدید و بازرسی هاي متواتر این گونه اتفاقات 

هر روز کمتر می شود.

کرسى هاى آزاد اندیشى 
دانش آموزى

فضاى مجازى،اقتصاد مقاومتى و شــاداب سازى 
مدارس موضوع کرسى آزاد اندیشى دانش آموزى 
باشد. معاون پرورشــى و فرهنگى وزیر آموزش و 
پرورش با اشاره به کرسى هاى آزاد اندیشى گفت: 
فضاى مجازى، اقتصاد مقاومتى، بهره ورى و استفاده 
درست از امکانات و شاداب سازى محیط مدرسه، 
نکاتى اســت که دانش آموزان مى توانند به آن وارد 
شده و نظر دهند.حمیدرضا کفاش معاون پرورشى 
و فرهنگى وزیر آمــوزش و پرورش با اشــاره به 
کرسى هاى آزاد اندیشى دانش آموزى اظهارداشت: 
پیشنهاد کرسى هاى آزاد اندیشى از سوى رهبر معظم 
انقلاب است که ابتدا براى حوزه هاى علمیه و محافل 
دانشگاهى بود و الان 2 سال اســت که در محافل 

دانش آموزى نیز اجرا مى شود.

درخواست از قالیباف براى اعلام هزینه 
پروژه شهر آفتاب

رئیس کمیته میراث فرهنگى شوراى شهر از قالیباف 
خواست تا هزینه هاى انجام شــده در پروژه شهر 
آفتاب را اعلام کند.احمد حکیمى پور با بیان اینکه 
باید شــهردار تهران نســبت به هزینه هاى صورت 
گرفته در پروژه شــهر آفتاب پاسخگو باشد گفت: 
این خواسته در تذکرى در صحن علنى شوراى شهر 
نیز مطرح گردد.وى با اشــاره به نامه اى که جمعى 
از اعضاى شوراى شــهر در راستاى تقدیر از پروژه 
شهر آفتاب امضاء کرده اند گفت: چطور مى شود که 
بدون طرح در صحن علنى نامه اى امضاء مى شود و 
روزنامه همشــهرى تذکر مرا سانسور مى کند ولى 

تقدیر از اعضاء را کامل منتشر مى کند.

تکلیف استان ها براى شناسایى 
کانون هاى تولید گرد و غبار

رئیس سازمان محیط زیست گفت: مقابله با گرد و غبار 
در استان ها نیازمند کار فرابخشى است.معصومه ابتکار 
در جمع خبرنگاران لرســتان در محل فرودگاه خرم 
آباد، افزود: گرد و غبار در کشــور هم منشاء خارجى 
و هم منشــاء داخلى دارد.وى با بیان اینکه استان هاى 
مختلف کشور مکلف شده اند که کانون هاى تولید گرد 
و غبار را در استان هاى خود شناسایى کنند، اظهار کرد: 
موضوع مقابله با گرد و غبار در اســتان ها نیازمند یک 
کار فرابخشى مانند کاشت نهال، مالچ پاشى و ... است.

زابل آلوده ترین شهر جهان 
لقب گرفت

سازمان بهداشــت جهانى اعلام کرد: شهر زابل در 
ایران به دلیل طوفان هاى شــنى در ماه هاى تابستان 
آلوده ترین شــهر جهان لقب گرفت و 4 شهر آلوده 
بعدى نیز در هنــد قرار دارند.بر اســاس گزارش 
سازمان بهداشت جهانى که امروز منتشر شد، شهر 
زابل ایران آلوده ترین شهر جهان ثبت شده است که 
در آن مردم ماه ها از وجــود طوفان هاى غبارى در 
تابســتان رنج مى برند.همچنین این گزارش تاکید 
کرده است که 4 شــهر آلوده دیگر در هند هستند 
که اســامى آنها به ترتیب گوالیــور، ا... آباد، پاتنا و 
رایفور اســت. دهلى نو پایتخت هندوستان جزو 
نهمین کشــور آلوده جهان به حســاب مى آید که 
2,5 میکروگرم در هر متــر مکعب هوا ذرات آلوده 
با خود به همراه دارد. این گــزارش تصریح کرده 
اســت که وجود ذرات معلق و هواى آلوده باعث 
سرطان ریه، مشکلات تنفسى و بیمارى ها قلبى و 
ریوى مى شــود و نیز حملات قلبى که به سرعت 
کشــنده هســتند را با خود همراه خواهد داشت.

گزارش سازمان بهداشــت تصریح مى کند بیش از 
7 میلیون مرگ زودرس که ســالانه در جهان اتفاق 
مى افتد بــه خاطر آلودگى هوا  اســت. دهلى نو در 
سال 2014 آلوده ترین شــهر جهان عنوان شده بود 
که از  آن زمان مســئولان توانستند تا حدود زیادى 
آلودگى این شهر را کاهش دهند که مهمترین شگرد 
آنها محدود کردن تردد خودروهاى شخصى در این 
شهر بود.ماریا نیرا رئیس بهداشت عمومى سازمان 
بهداشت جهانى دولت هندوستان را به خاطر کاهش 
قابل توجه آلودگى هوا در این شهر ستوده است.بر 
اساس این گزارش عامل بیشتر آلودگى، خودروها 
به ویژه خودروهاى دیزلى، سیستم هاى سرمایشى 
و گرمایشى ســاختمانها، کشــاورزى، مدیریت 
غلط و ژنراتورهــاى دیزلى یا ذغالــى تولید برق 
است.به طور میانگین سطح آلودگى هوا در فاصله 
سال هاى 2008 و 2013 تا 8 درصد بدتر شده است 
و اکثر شهرهاى کشورهاى پیشــرفته سیستم هاى 
خود را بــراى کاهش آلودگى بهبود بخشــیده اند.

بررســى ســازمان بهداشــت جهانى  از 3 هزار 
منطقــه شــهرى نشــان داد تنهــا 2 درصــد از 
شــهرهاى کشــورهاى فقیر هواى مناسب مطابق 
با اســتانداردهاى WHO دارنــد در حالى که 44 
درصــد از شــهرهاى کشــورهاى پیشــرفته با 
استانداردهاى WHO منطبق هســتند. به گزارش 
فارس، باد 120روزه از اوائل اردیبهشت ماه شروع

 شــده و تا شــهریور و حتى مهرماه ادامه دارد که 
به دلیــل مدت وزش به نــام بادهــاى 120 روزه 
مشــهور اســت حداکثر ســرعت بــاد در تیرماه 
تا 100 کیلومتر در ســاعت مى رســد و در بعضى
منابــع بــراى حداکثــر ســرعت این بــاد ارقام 
بالاتــرى نیــز ذکــر شــده  اســت .متوســط
سرعت باد در ماه هاى تابستان در حدود 26 کیلومتر

در ساعت و  در ماه هاى زمستان به 13 کیلومتر در 
ساعت مى رسد.

چهره 

محیط زیست

فاجعه

معاون آموزشى وزارت بهداشت در سومین گردهمایى جامع سالانه انجمن پزشکان عمومى

ایران بدترین نوع تغذیه را در منطقه دارد

4 تا 5 میلیون ایرانى در آستانه سوء تغذیه قرار دارند
وزیر تعاون، کار و رفــاه اجتماعى گفت: 
چهار تا پنج میلیون ایرانى در آستانه سوء 

تغذیه قرار دارند.
على ربیعى افزود: بر اساس نمودارى 
که از پراکندگى ثروت در کشور وجود 
دارد، درصدى از مردم مان بســیار 
ثروتمند بوده و رفتارهاى اقتصادى 

غیرمتعارفى در این دهک وجود دارد، اما در طرف دیگر درصدى از مردم 
بسیار فقیر هستند و چهار تا پنج میلیون نفر آنها در آستانه سوءتغذیه قرار 

دارند. 
وى بــا بیــان اینکه طــرح تحول نظــام ســلامت با هدف پیشــگیرى

 از افتــادن مردم در دام فقر آغاز شــد، گفت: هدف گیــرى این طرح این 
بود که هزینه هاى کمرشــکن ســلامت کاهش یابد و افراد را از تله فقر
 نجــات دهــد، چراکــه یــک بیمــارى جــدى مى توانســت زندگى 

را تغییر دهد.
وزیر تعــاون، کار و رفــاه اجتماعــى از تعریف برنامــه حمایت غذایى 
بــراى جلوگیــرى از ســوءتغذیه در وزارت رفــاه خبــر داد و گفت: 
در حوزه فقــر آموزشــى، کار مبارزه با مســئله بازماندگــى از تحصیل 
را طراحــى کردیم که خوشــبختانه به نتیجه رســید و طبــق مطالعات، 
دانش آموزانــى کــه در مدرســه مى ماندنــد جــرم کمتــرى انجــام 

مى دادند.

وزیر تعاون، کار و رفــاه
چهار تا پنج میلیون ایرانى

تغذیه قرار دارند.
ا على ربیعى افزود: بر
که از پراکندگى ثروت
دارد، درصدى از مر
ثروتمند بوده و رفت
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اقتصاد

با گذشت مدتى نسبتا طولانى از عقد قرارداد مشترك راه 
آهن با شرکت سهامى ذوب آهن اصفهان براى ساخت 
ریل ملى، به نظر مى رسد هنوز نقشــه راه دقیقى در این 
زمینه در دســتور کار قرار نگرفته است. مسئله اى که از 
یک سو باعث شده ذوب آهن نسبت به اقدامات راه آهن 
گلایه داشته باشد و از سوى دیگر، خطوط جدید داخلى 

بدون ریل بماند.
به گزارش ایسنا، پس از آن که شرکت ذوب آهن اصفهان 
متعهد شد تا در زمانى کوتاه شــرایط را براى ساخت و 
عرضه ریل ملى فراهم کند، راه آهن اعلام کرد که مى تواند 
بخش قابل توجهى از نیازهاى زیرساختى را از این طریق 
جبران کند. با وجود این همگرایى، اما آنچه در عمل اتفاق 
افتاد تاخیر چند باره در رسیدن ریل ملى و خالى ماندن 
دست راه آهن و شرکت ساخت براى تکمیل طرح هاى 

جدید ریلى بود.
موضوعى که هرچند مســئولان ذوب آهــن، به وجود 
آمدن آن را به دلیل محدودیت منابع مالى و برخى تغییر 
و تحولات قطعى مى دانند، اما آنچه در عمل مهم بود نیاز 
زیرساخت هاى جدید مانند راه آهن همدان یا قزوین – 

رشت به ریل هاى جدید بود.
این نیازها که تعویق آنها نشدنى به نظر مى رسید، باعث 
شد بار دیگر بحث وارد کردن ریل از کشورهاى خارجى 
مطرح شود تا قرارداد خرید ریل از هند که صحبت آن از 
چند سال قبل آغاز شده بود، با قدرتى بیشتر پیگیرى شود.

هرچند طبق اعلام پورســید آقایى، مدیرعامل شرکت 
راه آهن جمهورى اســلامى ایران، بخش قابل توجهى 
از این قرارداد به شــکل فاینانس و از سوى دولت هند 
انجام مى شــود و ایران در عمل، مبلغ چندانى براى این 
ریل ها نخواهد پرداخت، اما باز هم خبر نهایى شدن این 
قرارداد صداى تولیدکنندگان داخلى را در آورده که این 
اتفاق باعث نادیده انگاشته شــدن توان تولیدى داخلى 

خواهد شد. 
موضوعى که حالا و طبق اعلام آخونــدى، وزیر راه و 

شهرسازى، ال سى آن نهایى شده و باید در انتظار اجراى 
نهایى آن بود. البته مدیرعامل شرکت راه آهن جمهورى 
اسلامى ایران براى آســوده کردن خاطر تولیدکنندگان 
تاکید کرده که هرچه ریل در داخل تولید شــود از سوى 
این شــرکت خریدارى خواهد شــد، زیرا نیاز به آن در 
حدى بالاســت که تولید داخلى پاسخگوى آن نخواهد 

بود.
آنچه در عمل اتفــاق افتاده، به نوعى بــه هر دو بخش 
این داستان حق مى دهد. از یک ســو راه آهن و شرکت 
ســاخت  و تولید زیربناهاى حمل و نقل کشور نیازى 
جدى به ریل هایــى دارند که طرح هاى توســعه اى را 
اجرایى کنند و از ســوى دیگر، شــرکت سهامى ذوب 
آهن اصفهان خط تولیدى را راه اندازى کرده که با وجود 
تاخیرهاى چندباره، هزینه اى گــزاف براى آن متحمل 
شــده اســت. هرچند راه آهن اعلام کــرده در صورت 
رســیدن ریل ملى، همــه محصولاتــش را خریدارى 
خواهد کرد امــا با توجه به خوش قولــى خارجى ها و 
امتیازاتى که براى فروش محصولات شان ارائه مى کنند، 

شــاید آینده این ریل ملى همچنان در هالــه اى از ابهام 
باشد. 

در همین باره مدیرعامل شــرکت ســهامى ذوب آهن 
اصفهــان از فــروش 100 هــزار تن ریل توســط این 
شــرکت به راه آهن جمهوري اســلامی تا پایان ســال 
جاري خبر داده و گفته :  نصــب تجهیزات پروژه تولید 
ریل ملی در اواخر ســال گذشــته به پایان رسید و هم 
اکنون در مرحله پیش راه اندازي قــرار داریم که بر این 
اســاس، تا خردادماه  ریل قابل عرضــه و تولید خواهد 

شد.  
وي در مورد میزان تولید در پروژه ریل ملی یادآور شده 
بود: توان نصب شده تجهیزات در این پروژه 400 هزار 

تن در سال است.
وي افــزود : هــم اکنــون بــا حضــور کارشناســان 
خارجی تمــام تســت هــاي لازم روي خــط انجام 
شــده و امیدواریــم تولید اولیــه ریل، در خــرداد ماه 
انجام شــود و ریل هاي قابل مصرف به بــازار عرضه 

گردد. 

ال سى ریل هندى هفته قبل باز شد

ماجراى یک بام و دو هواى ریل ملى

  تنها 20 درصد از ظرفیت تولید 
کشور فعال است

نماینده مردم نجف آباد، تیــران و کرون در مجلس 
شوراى اسلامى گفت:تشــدید رکود در بخش هاى 
مختلف اقتصاد کشور طى دو سال اخیر به حدى زیاد 
بوده که در خوشبینانه ترین حالت، مى توان ادعا کرد 
تنها 20 درصد ظرفیت کارخانجــات تولیدى فعال 
است.  اباالفضل ابوترابى گفت: خروج از رکود و رفع 
معضل بیکارى، مى بایست به عنوان مهمترین اولویت 
کارى دهمین دوره مجلس شــوراى اسلامى تعیین 
گردد.  وى با اظهار تاســف از تعطیلى مراکز متعدد 
تولیدى کوچک و بزرگ در سطح کشور بیان داشت: به 
منظور عبور از شرایط شکل گرفته موجود که به نوعى 
کشــور را فلج کرده، توجه به حوزه اى مانند ساخت 
وساز مسکن مى تواند راهگشا باشــد، زیرا با رونق 
این بخش، بسیارى دیگر از تولید کنندگان نیز با بهبود 

کسب و کار خود مواجه خواهند شد.

تولید سالانه 900 تن عسل در نجف آباد
مدیر جهاد کشاورزى شهرســتان نجف آباد گفت: 
نزدیک به هزار و 340 زنبوردار فعال در نقاط مختلف 
شهرستان نجف آباد، ســالانه 900 تن عسل تولیدى 
از 351 هــزار کندوى خود را در بازارهاى اســتان و 
دیگر نقاط کشــور عرضه مى کنند. مجتبى مطهرى 
اظهار داشت: روستاى اشن بخش مهردشت با سهم  
68درصدى در این صنعــت، یکى از مهمترین مراکز 
پرورش زنبور عسل اســتان و حتى کشور محسوب 

مى شود. 

کارگران کارخانه کاشى نیلو خواستار 
حل مشکلات صنفى خود شدند

گروهى از کارگران کارخانه کاشــى نیلو نجف آباد، 
خواستار حل مشکلات صنفى خود شدند. به گزارش 
ایرنا، این کارگــران ضمن مراجعه بــه فرماندارى 
نجف آباد ، نداشتن امنیت شغلى و تاخیر در پرداخت 
حقوق ماهانه از سوى مالکان این کارخانه را از جمله 
مطالبات خود ذکــر کردند. کارگــران این کارخانه 
مدعى شــده اند حقوق و مزایاى آنها طى هشت ماه 
گذشته پرداخت نشده است .  این کارگران خواستار 
پیگیرى مطالبات خود از سوى مسئولان این شهرستان 
شدند. کارخانه کاشــى نیلو واقع در جاده اصفهان به 
نجف آباد در ســال 1356 توســط بخــش دولتى 
راه اندازى شده است . این کارخانه در سال هاى اخیر 
به بخش خصوصى واگذار شد و سالانه قادر به تولید 

هشت میلیون متر مربع انواع کاشى کف و نماست. 

 جدى شدن افزایش قیمت 
اینترنت موبایل

وزیر ارتباطات با بیان این که چیزى درباره شایعات 
افزایش قیمت اینترنت موبایل نشنیده است، به طور 
ضمنى از احتمال افزایش نرخ بســته هاى اینترنت 
موبایل در جهت حمایت از یک اپراتور پرده برداشت.
پیش از این رئیس سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات 
رادیویى در گفتگویى با بیــان این که قیمت اینترنت 
موبایل ایران جزء ارزان ترین هاســت، در توجیه این 
اقدام گفته بود که احتمال تعیین کف قیمت اینترنت 
براى اپراتورها وجود دارد تا به این واسطه کسب وکار 
ADSL تضمین شود. وى تأثیر این تصمیم در گرانى 
بسته هاى اینترنت را این گونه توجیه کرد: به یقین کف 
قیمت را طورى وضع نمى کنیــم که موجب افزایش 
قیمت ها و ایجاد این فضا شود.  حال با تمامى تفاسیر 
و از آن جهت که گفته مى شود قیمت هاى پایین تعرفه 
اینترنت دو اپراتور بزرگ موبایل، باعث فشار بر روى 
اپراتورى کوچک شده اســت، شنیده ها حاکى از آن 
اســت که مدیر آن اپراتور کوچک چنین درخواستى 
را که منجر به افزایش قیمت اینترنت موبایل مى شود، 
داشته است. به رغم این که مدیر همان اپراتور چنین 
موضوعى را تایید کرده و گفته است که درحال حاضر 
براى ارائه اینترنت همراه، تنها قیمت سقف تعیین شده 
است، اما بى شک تعیین کف قیمت هم مى تواند اقدام 
موثرى باشد، وزیر ارتباطات اظهارات دیگرى کرد.
محمود واعظى درباره انتشــار نقل قول هایى درباره 
افزایش قیمــت اینترنت موبایل اظهار کــرد: اولین 
بار است که چنین شــایعاتى را مى شنوم.وى گفت:  
کمیته اى در این خصوص تشکیل شــده و در حال 
فعالیت است و قرار شده پهناى باندى که به مخابرات، 
شــرکت هاى ارائه کننده خدمات اینترنت (pap) و 
اپراتورها ارائه مى شود، ارزان تر باشد تا آنها نیز با قیمت 

پایین تر به مردم عرضه کنند.

خبر

 کارمزد کارت به کارت بانکى چقدر است؟
دریافت کارمزد از خدمات بانکى با وجود این که در تمام 
کشورهاى دنیا مرسوم بوده و شبکه بانکى ارقام بالایى 
را از طریق خدمات بانکدارى الکترونیک دریافت کرده 
و جزیى از درآمد آن محسوب مى شود، اما در حوزه 
بانکدارى ایران چندان در درآمدها ى بانک ها موثر 
نیست و به گفته مدیران بانک مرکزى، 10 درصد 

هزینه بانک ها را هم پوشش نمى دهد.

این در حالى است که ارقام دریافتى بابت کارمزد خدمات بانکى نیز در حد 
قابل توجهى نبوده و حتى گاهى نسبت به افزایش آن و یا تغییر در دریافت 

کارمزد طرحى مطرح شده که با مخالفت هایى همراه بوده است.
اما یکى از خدماتى که تا حد زیادى در بین مشــتریان بانک ها از اســتقبال 
خوبى برخوردار بوده و کارایى نســبتا بالایى دارد، کارت به کارت کردن 
وجه در شبکه بانکى است که از سه طریق خودپردازها و درگاه هاى اینترنتى 
و همچنین کارت خوان شعب بانک ها انجام مى شود . میزان کارمزد دراین 

خدمات با توجه به منابع قابل جابه جایى بین 500 تا  سه هزار و300 تومان 
متفاوت اســت.در حالى نرخ کارمزد کارت به کارت از سال 1387 تاکنون 
براساس بخشنامه بانک مرکزى تغییر نکرده که مشتریان بانک ها مى توانند 
از طریق خودپردازها و درگاه هاى اینترنتى تا سقف سه میلیون تومان وجوه 
را در شبانه روز جابه جا کنند. در عین حال که در همین بازه زمانى، از طریق 
کارت خوان ها که در شعب بانک ها وجود دارد با احراز هویت، تا سقف 15 

میلیون تومان قابل جابه جایى است.

دریافت کارمزد از خدمات بانکى با
کشورهاى دنیا مرسوم بوده و شبک
را از طریق خدمات بانکدارى الکتر
و جزیى از درآمد آن محسوب م
بانکدارى ایران چندان در درآ
نیست و به گفته مدیران بانک
ش مپو ب هزینه بانک ها را هم پوششزی

ساسان اکبرزاده
همزمان با برگزارى دوازدهمین نمایشگاه بین المللى 
قطعات خــودرو، به همــت کمیســیون صنایع اتاق 
بازرگانى، صنایع، معادن و کشاورزى اصفهان همایش 
«صنعت قطعات خودرو» با حضور مســئولان دست 
اندرکار، مشــارکت کنندگان، اســتادها و... در تالار 
همایش هاى اتاق بازرگانى، صنایع، معادن و کشاورزى 

اصفهان برگزار شد. 
نایب رئیس اتاق بازرگانى، صنایع، معادن و کشاورزى 
اصفهان با خیرمقدم به شرکت کنندگان گفت: براى اجرا 
و اقدام در راستاى تحقق اقتصاد مقاومتى باید گام هاى 

مؤثرى برداشته شود. 
مصطفى رُناســى جلوگیرى از قاچاق، مبارزه با فساد 
و تک نرخى کردن ارز را گام هاى عملى شــدن اقتصاد 
مقاومتى دانست و گفت: اولین دشمن در عدم اجراى 
اقتصاد مقاومتى قاچاق است که باید جلوى آن گرفته 
شود. از ســوى دیگر فســاد عفونت اقتصاد به شمار 
مى رود و اقتصــاد در این محیط نمى تواند رشــد یابد 
بنابراین باید با فســاد مبارزه شود و سومین گام واقعى 
کردن کمیت ارز و تک نرخى کردن آن است و اگر این 
سه گام اساسى به خوبى برداشته شود به اقتصاد مقاومتى 
مى توانیم دست یافته و آن را عملى سازیم. وى اظهار 
امیدوارى کرد این همایش بتواند خروجى خوبى براى 

شرکت کنندگان داشته باشد. 
■ ■ ■

در ادامه عضو انجمن قطعه ســازان اســتان اصفهان از 
موفقیت برجام و برداشــتن تحریم ها اظهار خرسندى 
کرد و گفــت: نتایج برجام مى توانــد تأثیرات بزرگى 
در اقتصاد کشور داشــته و ورود تیم هاى اقتصادى و 
سرمایه گذارى کشــورهاى صنعتى، نوید خوبى براى 
مشــارکت در شــرایط جدید صنعت خودروى ایران 

است. 
بهروز حق پنــاه افزود: اگر بتوانیم بــه زنجیره جهانى 
قطعه ســازى وصل شــویم زمینه هاى پیشرفت بیشتر 

فراهم خواهد شد. 
وى گفت: امروز مشــکل قطعه ســازان ما، مسائل و 
مشــکلات بانکى است و ســرمایه گذارى با سود 26 
درصد و بازگشت آن بسیار سخت است. این در حالى 
اســت که براى تولیدکنندگان، دولت باید تسهیلات 
ارزان قیمت در نظر گرفته و سود بانکى را به حدود 12 

درصد کاهش دهد. 
درحاشــیه برگزارى این همایش، حمیدرضا فولادگر 
نماینده مردم اصفهان در مجلس شــوراى اسلامى در 
خصوص برخورد با خودروســازانى که قطعات مورد 
نیاز خــود را به صورت نقدى از خــارج خریدارى و 
حاضر نیستند از قطعه سازان داخلى به صورت نقدى 

خرید کنند و اگر هم خرید کنند زمــان طولانى براى 
پرداخت در نظر مى گیرند چــه اقدامى براى حمایت 
از آنــان باید صــورت گیرد گفت: چون تشــکیلات 
خودروســازى از لحاظ حقوقى دولتى بوده و دولت 
نیز در دو کارخانه خودروســازى سهم مدیریتى دارد 
ما مســیرهاى نظارتى داریم که مى توانیــم از طریق 
دســتگاه ها، وزارتخانه ها، قوانین جــارى و حقوقى، 
اینگونه مسائل را پیگیرى کنیم و علیرغم اینکه ممکن 
اســت نظارت ها کافى نباشــد اما راه براى انجام کار 

بسته نیست. 
فولادگر بــا تأکید بر اینکه ســاختار خودروســازى 
بایــد بــه صــورت قطعــى اصلاح شــود تا شــبه 
انحصارى فعلى از بیــن برود گفت: امــروز صنعت 
خودروســازى باید از حالت نه دولتى و نه خصوصى 

درآید. 
نماینده مردم اصفهان در مجلس شــوراى اســلامى 
مى گوید: قیمت، کیفیت و خدمــات بعد از فروش و 
باور رقابتى، راه حل نجات صنعت خودروسازى بوده 

و رقابت واقعى، مى تواند شبه انحصار را از بین ببرد. 
فولادگر افــزود: به این ترتیب، خودروســازان رقیب 
جدّى در میدان مى بینند و به تعهــدات خود در قبال 
قطعه ســازان داخلــى و... قطعاً بهتر عمــل خواهند 

کرد.

وزیر جهادکشاورزى طى نامه اى خطاب به وزیر اقتصاد 
اعلام کرده اســت که ایــن وزارتخانه بــا ورود موقت 
محصولات «گندم، شکر و روغن خوراکى» به بازار داخل 

موافقت دارد.
یکى از دستورات قابل تقدیر دولت در اواخر سال گذشته، 
ممانعت از واردات گندم بود تا نشــان دهــد این کالاى 
استراتژیک به قدر کافى در داخل کشورمان تولید شده و 

کشاورزان نیز نگران فروش محصول خود نباشند.
على اکبر مهرفرد، قائم مقام وزیر جهاد کشاورزى در امور 
بازرگانى نیز در روزهاى اخیر از ادامه این ممنوعیت تا پایان 
امسال به دلیل کافى بودن موجودى کشور خبر داده و افزوده 
بود: با توجه به کافى بودن میزان تولید گندم و وارداتى که 
پیش از این انجام شده، واردات این محصول ممنوع شده 
است.  این در حالى است که شرکت بازرگانى دولتى ایران 
گفته بود که برداشته شدن محدودیت واردات گندم در سال 
95 با شرایطى امکان پذیر است و این اقدام براى حمایت 
از صنایع تبدیلى و فقط به  صورت ورود موقت است. در 
کنار این سخنان نسبتا متناقض، بررسى ها نشان مى دهد 
دستور جدیدى توســط وزیر جهادکشاورزى خطاب به 
وزیر اقتصاد صادر شده است که عملا مجوز واردات گندم 

را صادر کرده است. 

اصلى ترین مشکل قطعه سازان خودرو، سود بالاى بانکى است  آزاد سازى واردات 
موقت گندم

راه اندازى اولین پروژه از طرح هاى 
استانى توسط فولاد مبارکه

مدیرعامل فولادمبارکه گفت: ایران در ماه مارس با تولید 
یک میلیون و 290 هزار تن آهن اسفنجى به روش احیا 
مستقیم، جایگاه خود در تولید این محصول میانی را در 
دنیا حفظ کرد.بهرام سبحانى اظهار داشت: کل تولید سه 
ماهه اول سال 2016 در ایران به 3/7 میلیون تن رسید 
که اندکى بیش از تولید 3/6میلیون تنی در کشور هند 
است. وى تاکید کرد: پس از ایران و هند، کشور عربستان 
سعودى با فاصله بسیار از این دو کشور در جایگاه سوم 
قرار دارد. وى ادامه داد: راه اندازى واحد احیاى مستقیم 
طرح فولاد سفید دشت چهارمحال بختیارى با هدف 
تولید سالیانه 800 هزار تن آهن اسفنجى در هفته جارى 
آغاز مى شــود تا اولین طرح از مجموعه پروژه هاى 
موسوم به طرح هاى اســتانى، به دست شرکت فولاد 

مبارکه مورد بهره بردارى قرار گیرد.

توان انتقال انرژى را نداریم
مدیرعامل شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان گفت: 
با روند فعلى رشد مصرف انرژى، توان انتقال انرژى را 
نخواهیم داشــت، چراکه باید شبکه هاى انتقال انرژى 
دو برابر شده و به دنبال این مسئله، آلودگى نیز دو برابر 
خواهد شد. حمیدرضا پیرپیران اظهار داشت: با توجه 
به آمار و ارقام ثبت شــده، رسالت سنگینى در راستاى 
برنامه ریزى براى انجام اقدامات لازم در زمینه بهینه کردن 
مصرف انرژى داریم.وى با اشاره به این که تولید و توزیع 
یک مگابایت برق، شش میلیارد تومان هزینه به همراه 
دارد، تصریح کرد: بر این اساس، براى یک نیروگاه هزار 
مگابایتى باید 36 هزار میلیارد تومان هزینه کرد که اگر در 
طول سال هاى آینده این رقم مصرف ادامه داشته باشد، 

باید برنامه ریزى اساسى صورت گیرد. 

 نباید هیچ افزایش قیمتى در بازار خرما 
داشته باشیم

مدیرکل میوه هاى گرمسیرى و نیمه گرمسیرى با بیان 
این که خرماى بازار ماه رمضان تامین است، گفت: براى 
تامین افزایش مصرف این روزهــا، 40 تا 45 هزار تن 
خرما ذخیره شده است. ابوالقاسم حسن پوربا اشاره به 
این که 30 تا 35 هزار تن از خرماى ذخیره سازى شده در 
سردخانه هاى استان هاى تهران، تبریز و مشهد است، 
افزود : با وجود ذخیره ســازى مناسب، در ماه مبارك 
رمضان نباید هیچ افزایش قیمتى در بازار خرما داشته 
باشــیم. وى گفت : باغدار، خرماى بسته بندى شده را 
با قیمت هر کیلوگرم سه هزار تا سه هزار و500 تومان 
مى فروشــد که اختلاف زیادى با قیمــت عرضه این 
محصول در بازار دارد. حسن پور افزود : به طور معمول 
اختلاف قیمت تولید تا عرضه محصول نباید بیشتر از 30 
درصد باشد، اما شاهد هستیم که خرما کیلویى 10 تا 11 

هزار تومان به مصرف کننده فروخته مى شود.

بازار، شرط حمایت بانکى از صنایع
معاون سازمان صنایع کوچک و شهرك هاى صنعتى 
ایران از برنامه جدید براى ارائه تسهیلات و وام بانکى به 
واحدهایى خبر داد که تعطیل شده است یا زیر ظرفیت 
(کمتر از 70درصد) کار مى کنند. غلامرضا سلیمانى از 
شناسایى 10 هزار واحد صنعتى کوچک ومتوسط براى 
ارائه تسهیلات بانکى خبر داد و گفت: این واحدها اگر 
چک برگشتى یا بدهى غیرجارى هم داشته باشند، تحت 
شرایطى زیر پوشش حمایتى قرارمى گیرند. وى گفت : 
این واحدها در صورتى حمایت خواهند شد که بازار 
فروش خوبى براى محصولات شان داشته باشند و با 
تامین نقدینگى بتوانند کسب و کار خود را رونق بخشند 
و همزمان باید براى بازپرداخت بدهى بانکى خود هم با 

شبکه بانکى به تفاهم برسند.

 بى کیفیتى گوشت در بازار
رئیس اتحادیه گوشت گاوى کشــور گفت: 10 تا 20 
درصد از گوشتى که در بازار مصرف توزیع مى شود، بى 
کیفیت است. به گزارش خبرگزارى اقتصادایران،على 
خندان با اعلام این که گوشــت هاى برزیلى وارداتى 
سالم هستند، افزود: گوشــت هایى که کیفیت پایینى 
دارند، عموما در رستوران ها و کارخانه هاى سوسیس 
و کالباس استفاده مى شــوند. وى تاکید کرد: بر روى 
گوشــت هاى برزیلى نیز نظارت کامل مى شود. وى 
افزود: گوشت هایى مثل بز، میش و ماده گاو بى کیفیت 
هستند، اما گوسفندِ بره نر با کیفیت بوده و داراى قیمت 
ثابتى است. خندان ادامه داد: گوشت هایى که هم اینک 
توزیع مى شود، زیر نظر دامپزشکى است و گوشت هاى 

بى کیفیت بسیار کمى در بازار وجود دارد. 

ویترین

در صورت عدم رعایت مصرف
 تابستان خاموشى داریم

با وجود افزایش بارش ها و وجود آب و هواى متبوع 
بهارى در اکثر استان ها، پیک مصرف برق درحالى 
رو به افزایش بوده که توانیر از احتمال وقوع بحران 

برقى در تابستان خبر مى دهند.
به گزارش مهــر، معاون مدیریت مصــرف توانیر 
گفت: از آنجایی که مدیریت مصرف انرژي از ارکان 
اقتصاد مقاومتی بوده، صنعت برق براي رسیدن به 
اهداف تعیین شــده، راهی به جز مدیریت مصرف 

ندارد.
علیرضا احمد یزدي با اعلام این که مدیریت مصرف 
برق و انرژى یکی از موضوعاتی است که در تمام 
طول سال باید به آن توجه شــود، تصریح کرد: با 
این وجود، در فصل تابســتان به دلیل استفاده زیاد 
از وســایل سرمایشــی و از طرف دیگر، به سبب 
پایین آمدن راندمان نیــروگاه ها در گرما، مدیریت 
مصرف باید به صورت ویژه در دســتور کار قرار 

گیرد.
این اظهار داشت: در شــرایطی که بالغ بر 70 هزار 
مگاوات ظرفیت نصب شــده بــرق در نیروگاه ها 
وجود دارد و نیاز در پیک مصرف، امسال در حدود 

54 هزار و 500 مگاوات است.
وى با یادآورى این که با توجه به شــکاف تولید و 
مصرف، وضعیت تامین برق تابستان امسال بحرانى 
اســت، یادآور شــد: این بحران در صورت عدم 
مدیریت مصرف انرژى، براى تابستان سال جارى 
آشکار خواهد شــد و با آن به صورت جدى روبه 

رو خواهیم شد.
بــه گفتــه وى، بــا افزایش دمــاى هــوا در اکثر 
اســتان هاى کشــور، پیــک مصرف بــه صورت 
چــراغ خاموش در حــال افزایش اســت، این در 
حالــى اســت کــه مصــرف بیــش از 54 هزار 
مگاوات، خط قرمز خاموشى تابستانى تعیین شده 

است.

خبر

شهردارى ســمیرم در نظر دارد بهره بردارى از دریاچه واقع در 
پارك دریاچه را به منظور ایجاد بازى هاى آبى، مجموعه هاى آبى، 
قایقرانى و استفاده از دو دستگاه کیوسک فروش مواد غذایى در 
پارك دریاچه و یک کیوسک در پارك کودك را از طریق مزایده 
به افراد واجد شرایط واگذار نماید. لذا از متقاضیان دعوت به عمل 
مى آید از تاریخ نشر این آگهى به مدت ده روز نسبت به مراجعه 
به شهردارى و دریافت شــرایط اقدام نمایند. ضمناً هزینه آگهى 
به عهده برنده مزایده و شــهردارى در رد یــا قبول یک یا کلیه 

پیشنهادات مختار مى باشد. 

مزایدهمزایده

محمد جعفرزاده- شهردار سمیرم محمد جعفرزاده- شهردار سمیرم 

آگهى مناقصهآگهى مناقصهنوبت دوم
شماره  شماره  858858//9595/ص  مورخ  /ص  مورخ  1919//22//9595

1- موضوع مناقصه: خرید لوله، اتصالات و پمپ هاى مورد نیاز و احداث ایستگاه پمپاژ هفت پمپه، دیوار محوطه و مخزن 2000 مترمکعبى مسکن مهر شهر 
جدید فولادشهر با هزینه اجراى پنجاه درصد از هزینه ها به شکل تهاتر با بهترین اراضى موجود با کاربرى تجارى مسکونى در شهر جدید فولادشهر به 

انتخاب برنده مناقصه به قیمت کارشناسى روز و پنجاه درصد به صورت نقدى. 
2- مناقصه گزار: شرکت عمران شهر جدید فولادشهر. 

3- مهلت و محل دریافت اســناد مناقصه: از تاریــخ 95/2/22 تا پایان وقــت ادارى مــورخ 95/2/28 و از طریق مراجعه بــه پایگاه اینترنتى
 WWW.OMRANFOOLADSHAHR.COM  یا   http://iets.mporg.ir و یا به شرکت عمران شهر جدید فولادشهر به نشانى: بلوار 

ولى عصر- میدان ولى عصر، تلفن: 5- 52630161- 031 
4- محل و زمان تسلیم پیشنهاد قیمت و تاریخ گشایش آن: زمان تحویل پیشنهاد قیمت تا پایان وقت ادارى مورخ 95/3/8 و زمان گشایش پاکتهاى 

پیشنهاد قیمت در تاریخ 95/3/9 مى باشد. 
5- مبلغ برآورد: بیست و پنج میلیارد و ششصد و بیست و هفت میلیون و هشتصد و پنجاه و سه هزار و سیصد وهشتاد و سه (25/627/853/383) ریال 

براساس فهرست بهاى ابنیه، تأسیسات برقى و مکانیکى سال 95. 
6- میزان سپرده شرکت در فرآیند ارجاع کار: مبلغ یک میلیارد و دویست و هشتاد و دو میلیون (1/282/000/000) ریال. 

7- نوع سپرده شرکت در فرآیند ارجاع کار: 1- ضمانت نامه بانکى و یا ضمانت نامه هاى صادره از سوى مؤسسات اعتبارى غیربانکى که داراى مجوز فعالیت 
از سوى بانک مرکزى جمهورى اسلامى ایران هستند، در وجه شرکت عمران شهر جدید فولادشهر داراى حداقل اعتبار سه ماه و قابل تمدید به مدت سه 

ماه 2- فیش واریزى به حساب شماره 2173690205004 سیبا بانک ملى بنام تمرکز وجوه سپرده شرکت عمران شهر جدید فولادشهر
8- مدارك مورد نیاز جهت دریافت اسناد به صورت حضورى: ارائه معرفینامه کتبى نماینده شرکت. 

تذکر: داشتن حداقل پایه چهار در هر دو رشته ساختمان و تأسیسات و تجهیزات و یا داشتن حداقل پایه چهار در هر دو رشته ساختمان و آب (گواهینامه 
صلاحیت سازمان مدیریت و برنامه ریزى) جهت شرکت در مناقصه الزامى است. 

روابط عمومى شرکت عمران شهر جدید فولادشهر روابط عمومى شرکت عمران شهر جدید فولادشهر 
م الف: 5008 

نوبت دوم
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استان
پایش و ارزیابى، الزام تحقق  

طرح جامع زرین شهر
رئیس کمیسیون عمران شوراى اسلامى شهر زرین 
شهر گفت: زرین شــهر در یک گره  تبادل ارتباطى 
چند استان کشور و مجاورت با صنایع فولادکشور 
قرار دارد، بنابراین شناخت این موقعیت و پتانسیل 
جغرافیایــى، اقتصادى و اجتماعــى از ضروریات 
اولیه طرح جامع زرین شهر است. باقر سبک تکین  
در خصوص طــرح جامع و تفصیلى زرین شــهر 
گفت:طرح جامع، طرح بلندمدتى اســت که در آن 
چگونگى اســتفاده از اراضى و منطقه بندى مربوط 
به حوزه هاى مســکونى، صنعتى، بازرگانى، ادارى 
و کشاورزى و تاسیســات و تجهیزات و تسهیلات 
عمومى مناطق نوسازى، بهســازى و اولویت هاى 
مربوط بــه آن ها تعیین شــده و ضوابط و مقررات 
مربوط به همه مــوارد و همچنین ضوابط مربوط به 
حفظ بنا و نماهاى تاریخى و مناظــر طبیعى، تهیه 
و تنظیم شده اســت. وى در پاســخ به سئوالى در 
ارتباط نتیجه پیگیرى اصلاح طرح جامع زرین شهر 
براى ترافیک هاى عبورى در محــدوده ورودى و 
خروجى این شهر، بیان داشت:یک بررسى اجمالى 
نشان مى دهد که زرین شهر در یک موقعیت خاص 
جغرافیایى و در یک گره ى تبادل ارتباطى چند استان 
کشــور مانند اصفهان، خوزســتان و چهارمحال و 
بختیارى از یک سو و مجاورت با صنایع فولادکشور 
قرار دارد، بنابراین شناخت این موقعیت و پتانسیل 
جغرافیایى و اقتصــادى و اجتماعى از ضروریات 
اولیه و لازم انجام طرح جامع زرین شهر است. وى 
ادامه داد: در این طرح ضمن رعایت الگوهاى تهیه 
این طرح براى زرین شهر، نیازمند به دست آوردن 
و رعایت استانداردها هستیم و شناخت چالش هاى 
نوین شــهرى و شهرســازى در این مهم به شدت 
احساس مى شود، چرا که اگر قرار است این طرح 
به عنوان سند رشد و توسعه آینده شهر و شهرستان 
قرار گیرد، نیازمند جذب نظرات تمام دســتگاه ها، 
مدیریت شــهرى و ادارى تمام نهادهاى دخیل در 

این امر هستیم.

احداث باغ موزه دفاع مقدس کاشان 
در انتظار زمین

شهردار کاشان از نبود همکارى برخى دستگاه هاى 
اجرایى با شهردارى کاشــان در واگذارى زمین باغ 
موزه دفاع مقدس انتقاد کرد. شهردار کاشان گفت: 
مدت زیادى است که شهردارى در انتظار واگذارى 
زمین جانمایى شــده براى احداث باغ موزه دفاع 
مقدس در کاشان است که با نبود همکارى برخى از 
نهادهاى مربوطه روبه رو است. محمد ناظم رضوى 
افزود: ســاخت این باغ موزه در کاشان با توجه به 
سابقه مذهبى و پیشینه فرهنگى این شهر، با وجود 
هزار و 700 شــهید براى معرفى در ســطح ملى به 
سایر هموطنان ضرورى است. وى، از  اجراى طرح 
احداث الِمان قالیشویان در میدان عامریه به عنوان 
نماد حماسه اردهال نیز خبرداد و گفت: ساخت و 
نصب این الِمان، حماسه قالیشویان کاشان و شهید 
اردهال را نهادینه مى کند. وى، شناسایى و معرفى هر 
چه بیشتر شهدا براى ترویج فرهنگ جهاد، شهادت و 
مقاومت با سبک زندگى اسلامى را ضرورى دانست 
و گفت:مســتندنگارى آثار و مدارك باقى  مانده از 
شــهدا و حفظ آن در قالب یک مجموعه متمرکز و 

منسجم  ضرورى است.

 مشکلات سینما آزادى دهاقان 
برطرف مى شود

مدیرکل اداره فرهنگ و ارشاد اسلامى استان اصفهان 
گفت: مشــکلات ســینما آزادى دهاقان برطرف 
مى شود. حجت الاسلام والمسلمین ارزانى، با اشاره 
به مشکلات تنها ســینماى شهرستان دهاقان اظهار 
داشت: ســینما آزادى دهاقان به زودى با اعتبارات 
دولتى در اختیار مردم، مسئولان و هنرمندان قرار مى 
گیرد. وى تصریح کرد: مشکلات آپارات، دیجیتال 
و نور ســینما آزادى، تا پایان امسال رفع مى شود و 
به بهره بردارى مى رســد. مدیرکل اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامى استان اصفهان از تاسیس فرهنگسرا 
در دهاقان نیز خبرداد وافزود: ساخت این مجموعه، 
تغییر کاربرى اردوگاه ارشاد و طرح هاى فرهنگى، 

در ردیف اعتبارات ملى و استانى قرار مى گیرد.

اجراى جدى تر قوانین راهنمایى و 
رانندگى در نصف جهان

قوانین راهنمایى و رانندگــى در اصفهان جدى تر 
اجرا مى شود. رئیس پلیس راهور استان اصفهان با 
اشاره به وجود پارکینگ هاى مناسب در سطح شهر 
گفت :از امروز و در راستاى روان سازى ترافیک در 
مسیرهاى پر تردد شهراصفهان، با خودروهایى که به 
صورت دوبل در خیابان هاى آمادگاه، باغ گلدسته 
و کمال اســماعیل پارك کنند، به شــدت برخورد 
خواهد شــد.  سرهنگ رضایى با اشــاره به کاهش 
22 درصدى تلفات جانى موتور ســیکلت سواران 
در سال 94 نسبت به سال 93 گفت : طرح برخورد 
با موتورسیکلت سواران فاقد کلاه ایمنى، امسال به 

 صورت جدى تر اجرا مى شود.

ثبت رکورد 8 گونه نایاب گربه سان 
در استان 

استان اصفهان  رکورد هشت گونه نایاب گربه سان ها
در کشــور را ثبت کرد. معاون نظارت و پایش اداره 
کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان گفت:این 
گونه ها شامل یوزپلنگ، سیاه گوش، کاراکال، گربه 
پالاس،گربه شنى، گربه وحشى و گربه جنگلى است 
که به تازگى مشــاهده گربه جنگلى در فریدونشهر 
گزارش شده اســت. سعید یوســف پور گفت: در 
نایین، اردستان و خور وبیابانک زندگى یوز پلنگ ها
قطعى شــده و با مشارکت ســازمان ملل و اداره کل 
حفاظت محیط زیست و دیگر نهاد هاى بین المللى، 
بیمه گزار ها این گونه را بیمه کرده اند. وى افزود :بیمه 
هر یوز آسیایى، 100 میلیون تومان و پلنگ ایرانى، 80 
میلیون تومان است که این گربه ســان ها در یک ماه 

مى توانند در  حدود 350 کیلومتر را پیمایش کنند.

 انتخاب جایگزین خالقى در خرداد 96
معاون اجرایــى و امور انتخابات شــوراى نگهبان 
گفت: نظر شــوراى نگهبان دربــاره منتخب پنجم 
مردم اصفهــان در مجلس دهم تغییــرى نکرده و 
جایگزین خالقى در مجلــس، همزمان با انتخابات 
ریاست جمهورى ســال 96 و در میان دوره تعیین 
تکلیف مى شود. سیامک ره پیک با اشاره به آخرین 
اخبار از وضعیت منتخب پنجم مــردم اصفهان در 
مجلس دهم شوراى اســلامى گفت: نظر شوراى 
نگهبان در این مورد هیچ تغییرى نکرده و جایگزین 
خالقــى در مجلس، همزمان با انتخابات ریاســت 
جمهورى ســال 96 و در میان دوره تعیین تکلیف 

مى شود.

 12 پروژه شاخص در منطقه 8
مدیرمنطقه 8 شــهردارى اصفهان گفت: در ســال 
جارى 12 پــروژه فرهنگى و عمرانــى در منطقه 8 
شهردارى اصفهان اجرا مى شود. عباسعلى نصوحى 
اظهارداشــت: ادامه خیابان نوبهار حدفاصل میدان 
بهار و خیابان بهارســتان با عرض 45 متر، یکى از 
طرح هاى سال جارى منطقه اســت که در تیر ماه 
تکمیل مى شــود. وى افزود: پل مکانیزه عابر پیاده 
مجاور بیمارســتان سوانح ســوختگى نیز با هزینه 
یک میلیارد و 200 میلیون تومان تــا یک ماه آینده 
به بهره بردارى مى رســد.  وى با اشــاره به دیگر 
پروژه هــاى این منطقه در ســال جــارى تصریح 
کرد: عملیات پیاده روســازى ضلع شمالى خیابان 
رزمندگان و ســاماندهى پارك گل محمدى نیز در 
سال جارى اجرا مى شود. مدیر منطقه 8 شهردارى 
اصفهان با تأکید براین که در سال جارى ورزشگاه 
جلالیه در خیابان رزمندگان به مساحت هزار و400 
مترمربع و با مبلغ دو میلیارد تومان انجام مى شود، 
خاطرنشان کرد: ایستگاه B.R.T خیابان شهید باهنر 
با اعتبار دو میلیارد و 500 میلیون تومان هم در دست 
اجرا است. نصوحى گفت: ساماندهى پارك محلى 
بهرام آباد به مساحت شش هزار و700 مترمربع تا سه  

ماه آینده تکمیل مى شود.

برگزارى نمایشگاه بین المللى 
صنعت گردشگرى

ه شتمین نمایشگاه بین المللى صنعت گردشگرى، 
هتل دارى و صنایع وابسته، از 28 تا 31 اردیبهشت 
مــاه در محــل دائمى شــرکت نمایشــگاه هاى
 بین المللى استان اصفهان برگزار مى شود. با توجه 
به برگزارى موفق این نمایشــگاه در ســال گذشته 
که پس از چندین ســال وقفــه در اصفهان برگزار 
شــد، برنامه ریزى هاى لازم بــراى برگزارى دور 
بعدى این نمایشگاه در اردیبهشت ماه 95 صورت 
گرفت تا بار دیگر فعالان صنعت گردشگرى، صنایع 
دســتى، میراث فرهنگى و زیرگروه هاى وابســته 
بــه آن در بخش هاى مختلف بتوانند دســتاوردها، 
محصولات و خدمات خود را در فضایى تخصصى 
به نمایش بگذارند. این نمایشــگاه با هدف توسعه 
بازار گردشــگرى، رونق بخشــى به این صنعت 
پاك و غیرآلاینده و افزایش ســهم کشور در بازار 
جهانى گردشــگرى با افزایش توان داخلى برگزار 

خواهد شد.

شــهردار اصفهان گفت: رویکرد نوینى در شهردارى 
اصفهان آغاز شده است به این معنا که دانایى و دانش 

محورى باید عامل توسعه شهر شود.
به گزارش مهر، مهدى جمالى نــژاد در دومین روز از 
نخستین همایش بین المللى هنر و صناعات در فرهنگ 
و تمدن ایرانى - اســلامى با تاکید بــر هنرهاى رو به 
فراموشى اظهار داشت: ما باید رویکرد و گفتمان نوینى 
را در شهر برنامه ریزى کنیم که البته ورود به این فضاى 

جدید نیاز به گام جدید دارد.
وى تصریح کرد: باید در کنار دمیدن ارزش هاى بنیادین 
و اسلامى، گفتمان جدید نیز براى بسترسازى نیازهاى 
امروزى آماده شود که البته شــهردارى اصفهان به این 

عرصه ورود کرده است.
شهردار اصفهان ادامه داد: در اصفهان زمانى به صنایع 
سنگین مانند کارخانجات بزرگ صنعتى ذوب آهن و 
فولادمبارکه و آموزشگاه هاى فنى و حرفه اى افتخار 
مى شد اما امروزه نیاز شهر گفتمان جدیدى است که در 
برنامه هایى مانند اصفهان 1400 تبلور پیدا کرده است.

وى گفت: اصفهان به عنوان شــهر خلاق ثبت جهانى 
شده بنابراین نیاز اســت که براى خلاقیت و نوآورى 

برنامه ریزى هاى لازم انجام شود.
جمالى نژاد با بیان اینکه دانایى و دانش باید عامل توسعه 
شهر شود، تاکید کرد: بسترهاى لازم براى چهار مرحله 
دستیابى، ایجاد، انتشار و مصرف دانش و دانایى فراهم 
شده و در این راه نیاز به خوانش و گفتمان جدید داریم.
وى بیان داشــت: در این گفتمان جدیــد هنرمندان، 
 فرهیختگان و ادیبان سرمایه هاى نمادین ما محسوب 
مى شوند تا بتوانیم با استفاده از تجارب آنها پیش برویم.

شهردار اصفهان با بیان اینکه ما به بازنگرى در بسیارى 
از حوزه ها نیاز داریم، اضافه کرد: اینکه چرا در دنیاى 
امروز این صنایع بى بدیل که با اشک چشم ساخته مى 
شود در سبد خانوارهاى ما جایى ندارد و اینکه چرا در 
زنگ هاى مدارس زنگ هاى هنر به زنگ تفریح تبدیل 

شده، مشکلاتى است که باید مورد توجه قرار گیرد تا 
این صناعات فراموش شده به طور مجدد احیا شود.

وى با بیان اینکه صنایع بزرگ نفس شــهر اصفهان را 
بریده است، ابراز داشت:  شهرها مانند موجودات زنده 
به دنیا مى آیند، رشــد مى کنند و در صورتى که به آنها 
توجه نشود مى میرند، ما براى اینکه شهر پویا و بانشاط 
داشته باشــیم باید هنر و هنرمندان ما نقش بسزایى ایفا 
کنند. جمالى نژاد تاکیــد کرد: ما باید به ســنت هاى 
خودمان بازگشت کرده و به صنایع دانش بنیان به جاى 

صنایع آلاینده روى بیاوریم.
وى گفت: زمانى که عنوان مى کنیم اصفهان باید شهرى 
خلاق باشد پس بایستى قابل رقابت با سایر شهرهاى 
کشور و حتى شهرهاى دنیا هم باشد که در این راه نقش 
هنرمندان و شهروندان اصفهانى نقشى بى بدیل براى 

شکوفایى اصفهان است.

شهردار اصفهان:

دانش محورى عامل توسعه است

بلدیه خبر

 برگزارى آزمون تربیت معلم 
در جهاد دانشگاهى

200 نفر از علاقه مندان به تدریس در جهاد دانشگاه 
اصفهان بــه رقابــت پرداختند. معاون آموزشــى 
جهاد دانشــگاهى واحد اصفهان گفت: 200 نفر از 
علاقه مندان به تدریس جهت حضور در دوره هاى 
تخصصى تربیت معلم در جهاد دانشــگاهى واحد 
اصفهان با هم رقابت کردند.  احمد مکارى با اشاره به  
جلساتى که با اداره آموزش و پرورش استان صورت 
گرفته، افزود: این دوره ها نیز مانند سایر استان ها در 
اصفهان تدوین و راه اندازى شده است. وى اظهار 
داشت: این دوره ها با هدف فعالیت علاقه مندان به 
تدریس در مدارس غیــر دولتى آموزش و پرورش 
طراحى شــده و علاقه مندان پس از گذراندن مبانى 
تئورى و دوره کارورزى، امکان تدریس در مدارس 
غیر دولتى را خواهند یافت.  معاون آموزشى جهاد 
دانشگاهى واحد اصفهان گفت: دوره هاى تخصصى 
تربیت معلم در رشــته هــاى هنــر، ورزش، زبان 
انگلیسى، ریاضى متوسطه اول و دوم، علوم متوسطه 

اول و فیزیک متوسطه دوم است.

دانشگاه

 افتتاح پایگاه امداد و نجات «زودان» 
مدیر عامــل جمعیت هلال احمر اســتان اصفهان 
گفت: پایگاه امداد و نجات بین شــهرى زودان در 
شهرســتان مبارکه به متراژ دو هزار مترمربع افتتاح 
شد. محســن مومنى اظهار داشــت: پایگاه امداد و 
نجات بین شهرى زودان در زمینى به متراژ دو هزار 
متر مربع از اراضى تحت تملک بنیاد مسکن انقلاب 

اسلامى احداث شد.

بهره بردارى از سه طرح در مبارکه 
سه طرح عمرانى، خدماتى و بهداشتى در شهر ستان 
مبارکه آماده بهره برداى است. مدیر شبکه بهداشت 
و درمان شهرستان مبارکه گفت : این سه طرح شامل 
پایگاه اورژانس 115 زیباشهر، خانه بهداشت بروزاد و 
سى تى اسکن بیمارستان حضرت محمد رسول ا... (ص) 
است. شهرام حاجیان افزود : این طرح ها با اعتبار14 

میلیارد ریال آماده بهره بردارى است .  

خبر

مدیرعامل سازمان فاوا شهردارى اصفهان گفت: 
راه اندازى 400 کیوسک اطلاع رسانى در شهر 
اصفهان با مشارکت سرمایه گذار خارجى از 

مهم ترین برنامه هاى این سازمان است.
وحید حیدریان اضافه کرد: به دلیل عدم 
اطلاع رسانى درست فعالیت هاى 
ســازمان فاوا شــهردارى 

اصفهان، بسیارى از پروژه هایى که ارزش افزوده براى شهر اصفهان داشته، نه 
تنها از دید مردم، بلکه از دید مسئولان و حتى مسئولان شهردارى اصفهان به 
 ICT دور مانده است. وى با اشاره به این که فعالیت هاى سازمان فاوا و بخش
شهردارى اصفهان به هفت دسته تقسیم بندى مى شوند، افزود: طرح و برنامه، 
حوزه نرم افزار، شبکه و مرکز داده، اطلاعات مکانى GIS، آموزش و فرهنگ 

سازى، تحقیق و توسعه و امور مشتریان این دسته ها را شامل مى شوند.
وى بیان اینکه در حوزه ICT  شهر اصفهان تاکنون سه برنامه اجرایى شده است، 

ابراز داشت: برنامه کلان فناورى اطلاعات شهردارى اصفهان، اولین برنامه در 
این بخش بود که پروژه مشترك شهردارى اصفهان، اهواز، تبریز، شیراز، کرج، 

قم و مشهد در قالب برنامه پنج ساله بود.
حیدریان با بیان این که برنامه دوم برنامه سه ســاله اى بود که از سال 92 تا 94 
پروژه ها خروجى این برنامه بود، افزود: امسال اولین سال برنامه سوم پنج ساله 
فناورى اطلاعات و ارتباطات شهردارى اصفهان است که از سال 95، آغاز و در 

سال 99 به پایان خواهد رسید.

کیوسک هاى اطلاع رسانى هم سرمایه گذارخارجى پیدا کرد

برگزارى اختتامیه دوازدهمین 
جشنواره ملى فن آفرینى شیخ بهایى

دوازدهمین جشــنواره ملى فن آفرینى شــیخ بهایى امروز به کار خود 
پایان مى دهد.رئیس شهرك علمى و تحقیقاتى اصفهان در حاشیه این 
جشنواره با اشاره به مسیر 20 ساله توســعه شهرك علمى و تحقیقاتى 
اصفهان گفت: اساسنامه شهرك علمى و تحقیقاتى اصفهان در سال 75 از 

سوى شوراى عالى انقلاب فرهنگى تصویب شد.
مهدى کشمیرى افزود: در ســال 77 با تصویب این که شهرك علمى و 
تحقیقاتى اصفهان  به وزارت علوم بپیوندد، وزیر علوم حکم اولین رئیس 
شهرك را صادر کرد.وى افزود: بدین ترتیب اولین مرکز رشد واحدهاى 
فناورى کشور در شهرك اصفهان آغاز به کار کرد و از سال 1380، جذب 

و پذیرش شرکت هاى دانش بنیان در این شهرك آغاز شد.
وى همچنین بااشــاره به آغاز عملیات اجرایى ساخت برج فناورى با 
همکارى بخش خصوصى از سال گذشته در این شهرك اظهار داشت: 
پنج شنبه گذشــته(23 اردیبهشــت ماه) با حضور وزیر علوم، قرارداد 
جدیدى بین شهرك علمى و تحقیقاتى اصفهان و دانشگاه صنعتى منعقد 
شد. وى در ارتباط با دوازدهمین جشنواره شیخ بهایى گفت:دوازدهمین 
جشنواره ملى شیخ بهایى با هدف ترویج و توسعه فن آفرینى، خلاقیت 
و نوآورى، معرفى فن آفرینان به عنوان موتور حرکت و توسعه اقتصاد 
دانش بنیان و ایجاد فضاى تعامل در میان فعــالان عرصه هاى مختلف 

فن آفرینى تا 25 ادریبهشت(امروز) ادامه دارد. 
کشمیرى اظهار داشت: این جشنواره با حضور مسئولان نهادهاى علمى 
و سازمان هاى دانش بنیان کشورهاى فرانسه، فنلاند، چین، اندونزى، 
مالزى، کره جنوبى، ترکیه، عراق، عمــان، آذربایجان و نیجریه در حال 

برگزارى است.

تدوین دانش نامه صنایع دستى 
در اصفهان

مدیرکل میراث فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى استان اصفهان گفت: 
یکى از کارهاى مهمى که در راستاى احیاى هنرهاى فراموش شده در 
دست اجرا است، تدوین فرهنگ نامه و دانش نامه صنایع دستى است و 

هنرها و صنایع دستى مختلف را در ادوار مختلف تاریخ ثبت مى کند.
فریدون اللهیارى با اشاره به جایگاه و ارزش تاریخى هنرهاى دستى در 
تاریخ و فرهنگ ایران اظهار داشت: ایران از نظر تاریخى سابقه طولانى 
و پیشــینه کهن دارد و اصفهان نیز در این میان از جایگاه ارزشــمندى 
برخوردار است.وى با بیان این که اصفهان دومین پایتخت فرهنگى  و 
شهر جهانى صنایع دستى اســت، افزود: این عناوین نشان دهنده هنر، 
خلاقیت و ارزش هاى هنرى موجود در شــهر اســت که پیشینه هنر 
صنایع دســتى در اصفهان به هزاران ســال پیش برمى گردد، زمانى که 
نخستین تکاپوهاى انسانى در قلعه بزى در شهرستان مبارکه در 40 هزار 
سال پیش ایجاد شد.مدیرکل میراث فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى 
اســتان اصفهان با بیان این که جرقه هاى هنر در  هزاره هاى پیشین در 
اصفهان زده شــده و در تمدن بزرگ ســیلک، مهم ترین دستاوردهاى 
بشرى از جمله سفال، نساجى و فلز یافت شده است، تصریح کرد: بعد از 
ظهور و بروز اسلام، آثار ارزشمندى خلق شده و در واقع در این دوران 

صنایع دستى ایران به دوران اوج شکوفایى خود رسید.
وى با بیان اینکه حفظ و حراست از صنایع دستى و هنرهاى سنتى رسالت 
بزرگى اســت، گفت: تحقق اقتصاد مقاومتى در حوزه صنایع دســتى، 
مى تواند با ارزش افزوده اى که ایجاد مى کند در توسعه اقتصادى کشور 
تأثیرگذار باشــد؛ زیرا صنایع دستى بخشــى از فرهنگ و تمدن ایرانى 

اسلامى است که باید براى حفظ آن ها گام هاى بلندى را برداریم.

 پلاك کوبى اصفهان
 در انتظار 4 میلیارد تومان

رئیس واحد کدگذارى پست استان اصفهان گفت: با بودجه اى در حدود 
چهار میلیارد تومان، مى توان تمام واحدهاى مســکونى شهر اصفهان را 
پلاك  کوبى کرد. یوسف عباسى در خصوص سیستم کدگذارى کد پستى 
در استان اصفهان اظهار داشت: بانک اطلاعاتى کل مکان هاى استان اصفهان 
در اداره پست متمرکز است که تقسیم و نگهدارى کد پستى بر عهده این 
اداره است. وى افزود: کدهاى پستى باید به صورت پلاك به درب منزل ها 
زده شود و طبق ماده 9 آیین نامه الزام کد پستى و کد ملى، تقسیم و نگهدارى 
این کدها به عهده اداره پست و ساخت و نصب پلاك ها بر عهده شهردارى 
و دهیارى ها اســت. رئیس واحد کدگذارى پست استان اصفهان تصریح 
کرد: در حال حاضر تمامى اماکن شهرى و روستایى، کدهاى شان ایجادشده 
استف ولى براى ساخت پلاك براى بســیارى از این کدها اقدامى نشده 
است و دلایل متعددى هم دارد. عباســى ادامه داد: در کل استان در حدود 
60 درصد از اماکن شهرى و 45 درصد از مکان هاى روستایى پلاك کوبى 
شده اند. وى در خصوص وضعیت پلاك کوبى ها در شهر اصفهان گفت: در 
مناطق یک،3، 5 و 12 اطلاعات شهرى به روزرسانى شده است، اما براى 
ساخت و نصب پلاك هاى کد پستى اقدامى نشده است و ما منتظر هستیم 

تا شهردارى به زودى این کار را آغاز کند.
رئیس واحد کدگذارى پست استان اصفهان در پایان خاطرنشان کرد: در 
حدود یک میلیون واحد مسکونى در شهر اصفهان وجود دارد که نیاز به 
پلاك کوبى دارد و هزینه نصب و ساخت هر یک از این پلاك ها درحدود 
چهار هزار تومان است که شهردارى اصفهان تنها با یک بودجه چهار میلیارد 
تومانى مى تواند تمام واحدهاى مسکونى شهر اصفهان را پلاك کوبى کند 

که امیدواریم این کار به زودى انجام شود.

مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید فولادشهر گفت:برزن دیار(D)،برزن چهارم 
شهر جدید فولادشهر به شــمار مى آید که در حد فاصل محدوده بافت قدیمى 

فولادشهر و برزن هاى پنجم و ششم مسکن مهر احداث خواهد شد.
مجید نامدارى با اشاره  به مبحث شکل گیرى شــهرهاى جدید به شیوه کنونى 
اظهارداشــت: با توجه به رشد فزاینده شهرنشینى در ســال هاى اخیر، احداث 
شــهرهاى جدید مطرح گردید، از این رو در ســال 1366 بر اســاس مصوبه 
هیئت وزیران دولت وقت، فولادشهر به شهرى جدید در کنار شهر اصفهان شناخته 
و با توجه به رشد جمعیت در شهرستان لنجان و استان اصفهان در سال 1385، 
تصمیمى مبنى بر ساخت 32 هزار واحد مسکونى در فولادشهر به مرحله اجرایى 
رسید. وى با اشاره به توسعه شهر فولادشهر به سمت مسکن مهر تصریح کرد: 
پس از جانمایى و احداث پروژه عظیم مسکن مهر فولادشهر در برزن هاى ایثار 

و فرهنگ، با فاصله اى بالغ بر سه کیلومتر از شهر فولادشهر انتقادات فراوانى به 
جانمایى این پروژه عظیم شکل گرفت.

وى با اشاره به اینکه فاصله بین مسکن مهر فولادشهر با بافت قدیمى فولادشهر، 
ارائه خدمات زیربنایى را با مشکلات متعددى روبه رو ساخته بود، ادامه داد: باید 
به این نکته توجه داشت که انتخاب این منطقه از فولادشهر با هدف توسعه شهر، 
ساخت 32 هزار واحد مسکونى و دسترسى آسان شهروندان به شهرهاى اطراف 
شکل گرفت، چراکه با توجه به رشد روز افزون جمعیت، این برزن ها به عنوان یک 

شاخص فیزیکى انسجام و یک پارچگى کالبد شهر مى  شوند.
مدیرعامل شــرکت عمران شهر جدید فولادشهر با اشــاره به اینکه طرح برزن 
دیار(D) پس از تلاش هاى فراوان در کمسیون ماده 5 به تصویب رسید، اضافه کرد: 
با توجه به درخواست هاى فراوان مردمى در خصوص تعیین تکلیف زمین هاى 
حد فاصل بافت قدیمى فولادشهر تا مسکن مهر، طرح تفصیلى برزن دیار(D) در 
اردیبهشت ماه سال جارى به تصویب رسید، که بر اساس لزوم رعایت تراکم هاى 
مصوب در طرح جامع، استراتژى ساخت خانه هاى ویلایى و کم طبقه، در این 

برزن اجرایى خواهد شد.
وى با اشاره به اینکه شرکت عمران فولادشهر به عنوان مجرى احداث شهر جدید 
فولادشهر بالغ بر شش سال به دنبال تصویب طرح شهرسازى این برزن بزرگ بوده 
است، عنوان کرد: با توجه به قابلیت هاى شهر جدید فولادشهر، طرح توسعه و 
عمران فولادشهر در افق 1404 با جمعیتى بالغ  بر 500 هزار نفر و در مساحتى در 
حدود 24 هزار هکتار حریم و هشت هزار هکتار محدوده قانونى پیش بینى  شده 
که این مهم از اهمیت بالایى برخوردار است و برزن دیار(D)نیز نقش بسیار مهمى 

را در این میان ایفا مى کند.

مدیرکل راه و شهرسازى استان اصفهان گفت: بیش از سه هزار پرونده تصرف 
اراضى دولتى در دستگاه قضائى اصفهان باز شده و در دست بررسى است.

حجت ا... غلامى اظهار داشت: در سال گذشته 586 هزار متر مربع زمین در 
اســتان اصفهان در تصرف متصرفان بوده که رفع تصرف و خلع ید صورت 

گرفته است.
وى بیان داشت: در همین راستا 136 هزار مترمربع زمین در حال پیگیرى است 
و در این زمینه، 673 هزار مترمربع رأى صادره موجود است که قطعیت پیدا 
نکرده و بیش از سه هزار و 817 پرونده در محاکم قضائى موجود است که در 

دست رسیدگى است.
وى اعلام کرد: به 330 مورد درسال 93 و 316 مورد در سال جارى اخطارهایى 
داده شد که مواردى که منجر به تخریب بعد از صدور دستورقضائى شده در 

سال93 ، صدوپانزده مورد و در سال گذشته، 39 مورد بوده است.
مدیرکل راه و شهرسازى استان اصفهان گفت: با توجه به حجم بالاى مالکیت 
زمین هاى دولتى در استان اصفهان، تشکیل یگان حفاظت از اراضى مهم است.

وى بیان داشت: این زمین ها با توجه به موقعیت خاص و مرغوب، مورد طمع 
متجاوزین قرار دارند و این در حالى است که این زمین ها در راستاى توسعه 
آتى شهرها باید حفظ شوند و بدین منظور، تشکیل یگان حفاظت از این اراضى 
حائز اهمیت و امید است با تشکیل این یگان، کار مثبتى در جهت حفظ حقوق 

بیت المال انجام پذیرد.

3000 پرونده تصرف اراضى دولتى طرح توسعه و عمران فولادشهر در افق 1404تهیه شد
در دستگاه قضائى اصفهان

مدیرعامل سازمان
راه اندازى 400 ک
مشار اصفهان با
مهم ترین بر
وحید حی
اطلا

ایرنا: رییس اتحادیه صنایع دستى اصفهان گفت: آنچه 
امروز صنایع دستى را تهدید مى کند،تحریم و شرایط بین 
المللى نیست بلکه موازى کارى ها موجب تهدید صنایع 

دستى شده است.
عباس شــیردل در اختتامیه همایش بین المللى - هنر و 
صناعات در فرهنگ و تمدن ایرانى و اسلامى- در تالار 
پیامبر اعظم (ص) دانشگاه اصفهان گفت: هنرمندان بخش 
صنایع دستى در طوفان حوادث و تحریم ها، ارز آورى و 

رونق اقتصادى را به همراه داشتند.
وى ادامــه داد: امروز برخى نقایص در صنعت دســتى 
وجود دارد که باید با برنامه ریزى و قانونگذارى مناسب 

برطرف شود.
رییس اتحادیه صنایع دستى اصفهان افزود: تصمیم گیرى 
هاى نادرست و گاهى تصمیم نگرفتن هاى مناسب در 
برخى بزنگاه ها موجب به حاشیه راندن این صنعت شد.

وى تصریح کرد: نظارت نکردن و نظارت غیرکارشناسانه 
موجب ورود و سوء استفاده برخى افراد سودجو از این 
صنعت شده است که هیچ دغدغه اى براى اصالت آثار 

دستى ایرانى ندارند.
شیردل گفت: ورود برخى فناورى ها در برخى رشته هاى 
هنرى و صنایع دستى موجب به فراموشى سپرده شدن 

برخى از این رشته ها شده است.
وى تصریح کرد: کاهش اعتبار هنرى موجب فروپاشى 
برخى صنایع و از دست رفتن برخى فرصت هاى شغلى 

شده است.

رییس اتحادیه صنایع دستى اصفهان گفت: باید تعریف 
جامع و کاملى از صنایع دستى صورت گیرد و مرزهاى 
آن مشخص شود تا در برابر موازى کاریها و خطر هجوم 

فناورى، امکان دفاع از این حریم وجود داشته باشد.
وى با اشاره به ضرورت پوشــش بیمه اى فراگیر براى 
هنرمندان صنایع دستى گفت: با این کار باید آینده شغلى 

و امنیت درمانى آنها را فراهم ساخت.
شیردل با تاکید بر ضرورت اصلاح قوانین مالیاتى افزود: 
باید تشویق هاى مناســبى براى صادر کنندگان صنایع 
دستى و همچنین تســهیلات بانکى ارزان قیمت براى 

تولیدکنندگان این صنایع فراهم کرد.
وى ادامه داد: برپایى موزه هاى تخصصى صنایع دستى و 
برگزارى حراجى هاى بزرگ در این بخش در معرفى و 

فروش این صنایع نقش دارد.
وى با اشاره به اهمیت و ارزآورى این صنعت خواستار 

تاسیس وزارتخانه صنایع دستى شد.
همایش بین المللى - هنر و صناعات در فرهنگ و تمدن 
ایرانى اســلامى با تاکید بر هنرهاى رو به فراموشــى-  
روزهاى چهارشنبه و پنجشنبه هفته جارى در دانشگاه 

اصفهان برگزار شد.
این همایش در سه محور - هنر، ارزش هاى دینى، هویت 
ملى و نقش آن- ،-  آموزش و نقش آن در حفظ و احیاى 
صناعات-  و - کارآفرینى و اقتصــاد هنر و نقش آن در 
حفظ و احیاى صناعات-  بر دو محور متفاوت آموزشى 

و عملى برگزار شد.

موازى کارى، بزرگترین تهدید صنایع دستى است

فارس: مدیرعامل فولاد مبارکه تکمیل طرح هاى توسعه 
فولاد سبا را الزامى دانست و گفت: ورق هاى با ضخامت 
پایین در صنایع لوله، پروفیل، لوله انتقال نفت و گاز 
کاربرد دارد. بهرام سبحانى در مورد آخرین وضعیت 
پروژه هاى فولاد سبا اظهار کرد: محصول اصلى مجتمع 
فولاد سبا، ورق هاى با ضخامت پایین است که تولید آن 
منوط به تکمیل طرح هاى توسعه فعلى است. مدیرعامل 
فولاد مبارکه، موارد استفاده ورق هاى ضخامت پایین 
را در صنایع پایین دستى از جمله تولید لوله، پروفیل، 
لوله هاى انتقال نفت گاز و همچنین محصولات کششى 

استحکام بالا در صنعت خودرو اعلام کرد و افزود: برنامه 
فولاد مبارکه افزایش سهم محصولات با ارزش افزوده بالا 
در سبد فروش بوده و تولید این محصولات باعث افزایش 
ارزش افزوده فولاد مبارکه خواهد شد. به گفته سبحانى، 
در هفته گذشته بازدیدى از این مجتمع صورت گرفت 
و در این بازدید، مراکزى همچون کوره ها، تأسیسات، 
واحدهاى نورد و سیلوها مورد نظارت قرار گرفته و در 
جلساتى نیز مشکلات پیمانکاران، روند پیشرفت، برنامه 
راه اندازى و اقدامات صورت گرفته با حضور مسئولان 

مجتمع، پیمانکار و مجرى مورد بررسى قرار گرفته اند.

تکمیل طرح هاى توسعه فولاد سبا در اولویت است
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مزایده
اجراى احکام حقوقى شعبه دوم زرین شهر در نظر دارد در پرونده اجرایى 
کلاســه 930103  له آقاى مختار خودســیانى علیه على شــهریار جلسه 
مزایده اى به منظور فروش بیست تخت فرش ماشــینى به منظور وصول 
مبلغ 165/000/000 ریال بابــت مابقى محکوم به در حــق محکوم له و 
مبلغ 12/000/000 ریال بابت نیم عشر اجرایى در حق صندوق دولت در 
مورخ 1395/3/12 ساعت 10 الى 11 صبح در محل این اجرا برگزار نماید. 
فرشهاى مورد مزایده طبق نظر کارشناس رسمى دادگسترى عبارتند از: 1- 
ارزش یک تخته فرش ماشینى 12 مترى امیران 700 شانه نقش خورشیدى 
زمینه گردویى به مبلغ 6/500/000 ریال (شش میلیون و پانصد هزار ریال) 
برآورد و اعلام نظر مى گردد. 2- ارزش یک تخته فرش ماشینى 12 مترى 
700 شانه 2550 تراکم رسیده گرم (فرش زیبا) به مبلغ 7/000/000 ریال 
(هفت میلیون ریال) برآورد و اعلام مى گردد. 3- ارزش یک تخت فرش 
ماشینى 12 مترى 700 شانه ایران تراکم نامشــخص به مبلغ 6/500/000 
ریال (شــش میلیون و پانصد هزار ریال) برآورد مى گردد. 4- ارزش یک 
تخته فرش ماشینى 12 مترى 700 شانه زمینه گردویى تراکم نامشخص به 
مبلغ 6/500/000 ریال (شش میلیون و پانصد هزار ریال) برآورد مى گردد. 
5- ارزش یک تخته فرش ماشــینى 12 مترى 700 شانه نگین مشهد مدل 
ستاره زمینه کرم به مبلغ 6/500/000 ریال (شش میلیون و پانصد هزار ریال) 
برآورد مى گردد. 6- ارزش یک تخته فرش ماشینى 12مترى 700 شانه نقش 
خشتى زمینه کرم به مبلغ 6/500/000 ریال (شــش میلیون و پانصد هزار 
ریال) برآورد مى گردد. 7- ارزش یک تخته فرش ماشــینى 12مترى 700 
شانه 2550 تراکم زمینه کرم (فرش زیبا) به مبلغ 7/000/000 ریال (هفت 
میلیون ریال) برآورد و اعلام مى گردد. 8- ارزش یک تخته فرش ماشینى 
12مترى 500 شانه زمینه کرم نگین مشهد به مبلغ 6/000/000 ریال (شش 
میلیون ریال) برآورد و اعلام مى گردد. 9- ارزش یک تخته فرش ماشینى 
12 مترى 700 شانه امیران نقش خورشیدى زمینه کرم به مبلغ 6/500/000 
ریال (شــش میلیون و پانصد هزار ریال) برآورد و اعــلام نظر مى گردد. 
10- ارزش یک تخته فرش ماشــینى 12 مترى 700 شانه فرش بزرگمهر 
زمینه گل بهى به مبلغ 6/500/000 ریال (شش میلیون و پانصد هزار ریال) 
برآورد و اعلام نظر مى گردد. 11- ارزش یک تخته فرش ماشینى 12 مترى 
700 شانه زمینه کرم بدون پلاك مشخصه به مبلغ 6/500/000 ریال (شش 
میلیون و پانصد هزار ریال) برآورد و اعلام نظر مى گردد. 12- ارزش یک 
تخته فرش ماشــینى 12 مترى 700 شــانه زمینه کرم نگین مشهد به مبلغ 
6/500/000 ریال (شــش میلیون و پانصد هزار ریال) برآورد و اعلام نظر 
مى گردد. 13- ارزش یک تخته فرش ماشــینى 12 مترى 700 شانه سفیر 
کاشان زمینه قهوه اى تراکم 2550 به مبلغ 7/000/000 ریال (هفت میلیون 
ریال) برآورد و اعلام نظر مى گردد. 14- ارزش یک تخته فرش ماشینى 12 
مترى 700 شانه 2100 تراکم نگین مشهد به مبلغ 7/000/000 ریال (هفت 
میلیون ریال) برآورد و اعلام نظر مى گردد. با توجه به مراتب صفحه اول و 
دوم این گزارش ارزش کل 14 تخته فرش ماشینى فوق الذکر جمعاً به مبلغ 
92/500/000 ریال (نود و دو میلیون و پانصد هزار ریال) برآورد و اعلام 
نظر مى گردد. ضمناً بقیه فرشهاى مورد ارزیابى به شرح زیر تا بیست تخته 
برآورد و اعلام نظر مى گردد. 15- ارزش یک تخته فرش ماشینى 12 مترى 
500 شانه تراکم 1200 زمینه گردویى فرش نســترن به مبلغ 6/000/000 
ریال (شــش میلیون ریال) برآورد و اعلام مى گردد. 16- ارزش یک تخته 
فرش ماشینى 12 مترى 700 شانه تراکم 1200 زمینه گردویى فرش نسترن 
به مبلغ 6/500/000 ریال (شــش میلیون و پانصد هــزار ریال) برآورد و 
اعلام مى گردد. 17- ارزش یک تخته فرش ماشــینى 12 مترى 500 شانه 
زمینه کرم نگین مشهد مدل عروس به مبلغ 6/500/000 ریال (شش میلیون 
و پانصد هزار ریال) برآورد و اعلام نظــر مى گردد. 18- ارزش یک تخته 
فرش ماشینى 6 مترى 700 شانه زمینه ســورمه اى نقش تبریز فرش امیران 
به مبلغ 3/500/000 ریال (سه میلیون و پانصد هزار ریال) برآورد و اعلام 
نظر مى گردد. 19- ارزش یک تخته فرش ماشینى 6 مترى 700 شانه زمینه 
گردویى فرش متین مشهد به مبلغ 3/500/000 ریال (سه میلیون و پانصد 
هزار ریال) برآورد و اعــلام نظر مى گــردد. 20- ارزش یک تخته فرش 
ماشینى 9 مترى 500 شانه تراکم 1200 نگین مشهد زمینه گردویى به مبلغ 
4/000/000 ریال (چهار میلیون ریال) برآورد و اعلام نظر مى گردد. قیمت 
پایه مزایده نسبت به فرشهاى فوق طبق نظر کارشناس رسمى دادگسترى 
از مبلغ هر تخته فرش به شرح فوق شروع و هرکس بالاترین قیمت خرید 
را پیشنهاد و ده درصد مبلغ آن را فى المجلس پرداخت نماید برنده مزایده 
خواهد بود. طالبین خرید و شــرکت در مزایده ظرف 5 روز قبل از جلسه 
مزایده مى توانند از مال مورد مزایده واقع در آدرس: یزدانشهر- خیابان 22 
غربى- پلاك 64- بلوار امام على (ع) به شــماره همراه 09132330383 
بازدید نموده و جهت شــرکت در مزایده در شــعبه دوم اجراى حقوقى 
دادگسترى زرین شهر حاضر شوند. م الف: 154 شعبه دوم اجراى احکام 

حقوقى دادگسترى زرین شهر /2/306
آگهى مفاد آراء صادره توسط هیأت حل اختلاف موضوع 

قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد 
سند رسمى مستقر در اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان 

مبارکه
نظر به اینکه طبق آراء صادره توسط هیأت فوق الذکر تصرفات مفروزى یا 
مشاعى افراد مشروحه ذیل به استناد اسناد مالکیت رسمى مشاعى یا قباله 
انتقال عادى مورد تأیید قرار گرفته است لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد ســند رسمى ، مفاد آراء صادره 
در دو نوبت به فاصله 15 روز در دو روزنامه اصفهان امروز و نصف جهان 
چاپ و منتشر مى گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصى نسبت به آراء مذکور 
معترض باشند از تاریخ انتشار نوبت اول آگهى روزنامه موخرالانتشار ظرف 
مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید 
اخذ نمایند. معترض باید ظرف یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به 
تقدیم دادخواست به دادگاه عمومى محل نمایدو گواهى تقدیم دادخواست 
را به اداره ثبت محل تحویل دهد. در اینصــورت اقدامات ثبت موکول به 
ارائه حکم قطعى دادگاه خواهد بــود .و چنانچه اعتراض در مهلت قانونى 
واصل نگردد یا معترض ، گواهى تقدیم دادخواست به دادگاه عمومى محل 
را ارائه نکند، اداره ثبت محل مبادرت به صدور سند مالکیت بنام متصرف 
مى نماید. لیکن صدور سند مالکیت جدید مانع مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود .   
« املاك و ابنیه واقع در بخش  8 و9 ثبت اصفهان »

1- رأى شــماره 139460302009007330 مورخ 1394/12/27  آقاى 
ناصر خالوزاده مبارکه فرزند على ششــدانگ یکباب خانه به مســاحت 
122/10مترمربع مجزى شــده ازپلاك یک-اصلى  انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى مرتضى قنبرى مبارکه
2- رأى شماره 139460302009007331 مورخ 1394/12/27  آقاى ناصر 
خالوزاده مبارکه فرزند على ششدانگ یکباب خانه  به مساحت 165/75 متر 
مربع مجزى شده از پلاك یک- اصلى  انتقالى بموجب قباله عادى از مالک 

رسمى مرتضى قنبرى مبارکه
3- رأى شــماره 139460302009007335  مورخ 1394/12/27 آقاى 
زاهد صادقى  فرزند ابراهیم ششــدانگ یک باب ســاختمان به مساحت 
78/08مترمربع مجزى شــده از پلاك  یک -اصلى  انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى احمد زمانى
4- رأى شماره 139460302009006990  مورخ1394/11/28خانم لیلا 
قاسمیان مبارکه فرزند ناصر ششــدانگ یکباب خانه به مساحت 198/12 
مترمربع مجزى شــده از پلاك یک -اصلى  انتقالى بموجب قباله عادى از 

مالک رسمى کاظم آقاجانیان
5- رأى شــماره 139460302009007372  مورخ1394/12/27 خانم 
ســارا طالبى قهنویه  فرزند مهراب  ششــدانگ یکباب خانه به مساحت 
142/50مترمربع مجزى شــده از پلاك623فرعــى از 19-اصلى  انتقالى 

بموجب قباله عادى از مالک رسمى شهربانو صفائى 
6- رأى شــماره 139460302009007343 مورخ 1394/12/27  آقاى 
عبدالرســول رفیعى کرکوندى  فرزند محمد ششــدانگ یکباب کارگاه 
ضایعات آهن وجوشکارى به مســاحت 625/50 مترمربع مجزى شده از 
پلاك 28- اصلى  انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رســمى رمضانعلى 

طالبى کرکوندى
7- رأى شــماره 139560302009000004 مورخ 1395/01/08  خانم 
گلناز محمدى  فرزند صمد   ششــدانگ یکباب خانه  مساحت 249/50 
مترمربع مجزى شــده از پلاك یک- اصلى  انتقالى بموجب قباله عادى از 

مالک رسمى سید على عرفانى
8- رأى شــماره 139560302009000002 مورخ 1395/01/08  آقاى 
سلمان باقریان سرارودى  فرزند عباس ششدانگ یکباب خانه به مساحت 
187/35مترمربع مجزى شــده از پلاك 13 - اصلى  انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى مسیح صفایى 
9- رأى شماره 139460302009007370  مورخ1394/12/27خانم سمیه 
محمدى کوشکیچه فرزند احمد ششدانگ یکباب خانه به مساحت 194/00 
مترمربع مجزى شده از پلاك484فرعى از 19-اصلى  انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک خدارحم خدارحمى قهنویه  
10- رأى شــماره 139460302009007367  مورخ1394/12/27آقاى 
احمد خسروى فرزند رضا  ششــدانگ یکباب خانه به مساحت 311/80 
مترمربع مجزى شــده از پلاك 17-اصلى  انتقالى بموجب قباله عادى از 

مالک رسمى ناصر خادمى

11- رأى شــماره 139460302009007368  مورخ1394/12/27آقاى 
رحمت اله خســروى فرزند رضا ششــدانگ یکباب خانه به مســاحت 
578/00مترمربع مجزى شــده از پلاك 17 -اصلى  انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رســمى ناصر خادمى   
12- رأى شــماره 139560302009000003 مورخ 1395/01/08 آقاى 
امیرحسین خســروى  فرزندرضا ششــدانگ یک باب خانه به مساحت 
562/30 مترمربع مجزى شــده از پلاك 16- اصلى انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى سیف اله گودرزى سرارودى  
13- رأى شــماره 139460302009007325 مورخ 1394/12/27 خانم 
زهره صالحیان لنجى فرزند حبیب اله ششدانگ یک باب خانه به مساحت 
148/12 مترمربع مجزى شــده از پلاك  یک- اصلى انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى رضا فخارى  
14- رأى شــماره 139460302009007028 مورخ 1394/11/28 خانم 
اشرف نجاریان طالخونچه   فرزند شکراله سه دانگ مشاع ازششدانگ یک 
باب خانه به مســاحت 266/07مترمربع مجزى شده از پلاك 41  - اصلى 

انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رسمى عبدالرحیم طاهریان  
15- رأى شــماره 139460302009007323  مورخ 1394/12/27 آقاى 
اسماعیل صفایى قهنویه  فرزند محمد ششدانگ یک باب خانه به مساحت 
172/67مترمربع مجزى شــده از پلاك  یک- اصلى انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى یداله عطارى  
16- رأى شــماره 139460302009007371  مورخ1394/12/27 آقاى 
سیدعلینقى موسوى قهنویه فرزندسید حسن ششــدانگ یکباب خانه به 
مســاحت 177/05 مترمربع مجزى شــده از پلاك497فرعى باقیمانده از 
19-اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رسمى سید حسن موسوى 

قهنویه 
17- رأى شــماره 139460302009007362  مورخ1394/12/27 آقاى 
مهداد مردانى لنجى فرزندجواد  ششدانگ یکباب  خانه به مساحت 311/10 
مترمربع مجزى شــده از پلاك 19-اصلى  انتقالى بموجب قباله عادى از 

مالک رسمى رضا رحیمى لنجى
18- رأى شــماره 139460302009007351 مورخ 1394/12/27 آقاى 
مجتبى کریمى دیزیچه فرزند قربانعلى ششدانگ یکباب خانه به مساحت 
162/35مترمربع مجزى شده از پلاك 377/1– اصلى  انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى حسین کریمى 
19- رأى شــماره 139460302009007379  مــورخ 1394/12/27 
آقاى صادق عرب  فرزندعلى اکبر  ششــدانگ یکباب خانه  به مســاحت 
249/85مترمربع مجزى شــده از پلاك52 – اصلى انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى عبداله قاضى زاده  
20- رأى شــماره 139460302009007380  مورخ 1394/12/27 آقاى 
حسن عرب  فرزند على اکبر ششدانگ یکباب خانه  به مساحت 254/90 
متر مربع  مجزى شــده از پلاك52– اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از 

مالک رسمى عبداله قاضى زاده
21- رأى شــماره 139460302009006702  مــورخ 1394/11/01 
آقــاى احمدرضا مومنــى نهچیــرى فرزندمصطفى ششــدانگ یکباب 
خانه  بــه مســاحت 163/00 متــر مربع  مجــزى شــده از پلاك12- 
اصلــى باقیمانــده انتقالــى بموجــب قبالــه عــادى از مالک رســمى 

سید اسداله سجادى کرافشانى
22- رأى شــماره 139460302009007327  مورخ 1394/12/27 خانم 
زهره اهالى بالانى فرزند رضا ششدانگ یکباب خانه  به مساحت 139/10 
متر مربع  مجزى شــده از پلاك یک- اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از 

مالک رسمى قدمعلى ایرانپور
23- رأى شــماره 139460302009009006682  مورخ 1394/10/30 
خانم فاطمه باقرى خولنجانى   فرزند حســینعلى ششدانگ یکباب خانه  
به مســاحت 266/45 متر مربع  مجزى شــده از پلاك 15- اصلى انتقالى 

بموجب قباله عادى از مالک رسمى فتح اله باقرى
24- رأى شــماره 139460302009007361  مورخ 1394/12/27 خانم 
الهام مردانى لنجى فرزند بهمن ششدانگ یکباب خانه به مساحت 190/60 
متر مربع  مجزى شــده از پلاك 19- اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از 

مالک رسمى رضا رحیمى لنجى
25- رأى شــماره 139460302009007354  مورخ 1394/12/27 آقاى 
نصراله علیرضائى دیزیچه ء  فرزند غفار ششدانگ یکباب خانه  به مساحت 
417/70 متر مربع  مجزى شده از  پلاك 126- اصلى انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى هدایت اله علیرضائى
26- رأى شــماره 139460302009006963  مورخ1394/11/28خانم 
سکینه خارپورفرزند محمد کاظم ششدانگ یکباب خانه به مساحت 93/00 
مترمربع مجزى شــده از پلاك126 - اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از 

مالک رسمى هدایت اله علیرضائى
27- رأى شــماره 139460302009007027  مورخ1394/11/28خانم 
تاج بیگم ابوطالبى آدرگانى فرزند اکبر ششدانگ یکباب خانه به مساحت 
203/80  مترمربع مجزى شده از پلاك478-اصلى  انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رســمى اکبر ابوطالبى 
28- رأى شــماره 139460302009007340  مورخ1394/12/27آقاى 
احمدرضا جلالى فرزنداکبر ششــدانگ یکباب ســاختمان به مســاحت 
147/53 مترمربع مجزى شــده از پلاك771فرعى از دو - اصلى  انتقالى 

بموجب قباله عادى از مالک  رسمى حسینعلى صالحى مبارکه  
29- رأى شــماره 139460302009006977 مورخ 1394/11/28 آقاى 
علیرضــا باقرپور مبارکه  فرزندمحمدعلى ششــدانگ یــک باب خانه به 
مساحت 261/50مترمربع مجزى شده از پلاك یک- اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى رمضان حقانى  
30- رأى شــماره 139460302009007375 مورخ 1394/12/27 آقاى 
مهدى امین فرد فرزند حجت اله    ششــدانگ یک باب خانه  به مساحت 
361/50 مترمربع مجزى شده از پلاك12- اصلى باقیمانده انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى عبدالعلى باروتى   
31- رأى شــماره 139460302009006650 مــورخ 1394/10/30 
خانم مهرى نــورى لنجــان نوکابادى  فرزند فتح اله ســه دانگ مشــاع 
از  ششــدانگ یک باب خانــه بــه مســاحت 200/60 مترمربع مجزى 
شــده از پلاك یک- اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رســمى 

ابراهیم ایرانپور مبارکه 
32- رأى شــماره 139460302009006651  مورخ 1394/10/30 آقاى 
اصغر شاکرى مبارکه فرزند صفاعلى سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب 
خانه به مساحت 200/60مترمربع مجزى شده از پلاك  یک- اصلى انتقالى 

بموجب قباله عادى از مالک رسمى ابراهیم ایرانپور مبارکه   
33- رأى شــماره 139460302009007348  مورخ1394/12/27 خانم 
زهرا مالکى  فرزند امراله  ششــدانگ یکباب خانه به مســاحت 220/50  
مترمربع مجزى شده از پلاك هفت -اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از 

مالک رسمى جواد راستى مبارکه 
34- رأى شــماره 139460302009006698  مورخ1394/10/30 آقاى 
اکبر کریمى لنجى   فرزند على ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 138/38 
مترمربع مجزى شــده از پلاك 478-اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از 

مالک رســمى کریم غضنفرپور  
35- رأى شــماره 139460302009007321  مورخ1394/12/27 خانم 
زیبا شاکرى مبارکه  فرزند عبدالرحیم  ششدانگ یک  باب خانه به مساحت 
200/00 مترمربع مجزى شــده از پلاك یک-اصلى انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى ابوالقاسم ایرانپور 
36- رأى شــماره 139460302009007337  مورخ1394/12/27 آقاى 
بختیار عنایتى ده ســرخى  فرزندعلى جان ششــدانگ یک باب خانه  به 
مساحت 165/62 مترمربع مجزى شده از پلاك  یک-اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالکین رسمى غلامعلى فخارى مبارکه
37- رأى شــماره 139460302009007352  مورخ1394/12/27 آقاى 
حسین کریمى دیزیچه فرزند نبى اله ششدانگ یک  باب خانه به مساحت 
154/40 مترمربع مجزى شده از پلاك 377/1-اصلى انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى مختار کریمى
38- رأى شــماره 139460302009007381  مورخ 1394/12/27آقاى 
نعمت اله ایزدپناه فرزند عباســعلى ششــدانگ یکباب خانه  به مساحت 
175/90 متر مربع  مجزى شــده از پلاك 52- اصلى انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى عبداله قاضى زاده
39- رأى شــماره 139460302009007363  مــورخ 1394/12/27 
خانم  فاطمــه ابوطالبى آدرگانى   فرزند حســین ســه دانگ مشــاع از 
ششــدانگ یکباب خانه  به مســاحت 205/20 متر مربع  مجزى شده از 
پلاك222فرعى از13- اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از مالک  رسمى 

باقر غضنفرپور خولنجانى
40- رأى شــماره 139460302009007364  مــورخ 1394/12/27 
آقــاى محمــد باقــرى خولنجانــى فرزندیداله ســه دانگ مشــاع از 
ششــدانگ یکباب خانه  به مســاحت 205/20 متر مربع  مجزى شده از 
پلاك222فرعى از13- اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رسمى 

باقر غضنفرپور خولنجانى 
41- رأى شــماره 139560302009000469  مورخ 1395/01/31 آقاى 
هیبت اله ضییائى قهنویــه   فرزند رجب على ششــدانگ یکباب خانه  به 
مســاحت 159/10 متر مربع  مجزى شده از پلاك338فرعى از19 -اصلى  

انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رسمى کرمعلى ضییائى

42- رأى شــماره 139460302009006985  مورخ 1394/11/28 آقاى 
محمدرضا محمدیان مبارکه    فرزندتقى ششدانگ یکباب خانه  به مساحت 
154/00  متر مربع  مجزى شده از پلاك یک -اصلى  انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى صفرعلى اسدى مبارکه
43- رأى شماره 139560302009000470 مورخ 95/01/31 آقاى رضا 
مردانى فرزند فرج اله  ششدانگ یکباب خانه به مساحت 202/77 مترمربع 
مجزى شده از  پلاك 19 -اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رسمى 

فرج اله مردانى  
44- رأى شــماره139460302009006639مورخ1394/10/30آقاى 
عباس کریمى لنجى فرزندکریم سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به 
مساحت230/69مترمربع مجزى شده از پلاك یک - اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى عباسعلى ایرانپور مبارکه
139 /10 139460302009006640مورخ30/ 45- رأى شــماره
4خانم صغرى رحیمى ســیاهبومى فرزند صفرعلى ســه دانگ مشــاع 
از  ششــدانگ یکباب ســاختمان به مســاحت230/69مترمربع مجزى 
شــده از  پلاك یک- اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رســمى 

عباسعلى ایرانپور مبارکه
    1394 /10 139460302009006670مورخ30/ 46- رأى شــماره
آقــاى ســهراب باروتى فرزنــد رضــا ازششــدانگ یکبــاب خانه به 
مساحت261/00مترمربع مجزى شده از  پلاك 12- اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى یداله باروتى
47- رأى شــماره139460302009006684مورخ1394/10/30خانم 
جمیله ناطقى قمبوانى  فرزند عبداله  ســه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب 
خانه به مساحت197/50مترمربع مجزى شده از  پلاك 15- اصلى انتقالى 

بموجب قباله عادى از مالک رسمى مرتضى غضنفرپور
48- رأى شــماره139460302009006683مورخ1394/10/30خانم 
ناهید ناطقى فرزند نظرعلى سه دانگ مشــاع از ششدانگ یکباب خانه به 
مساحت197/50مترمربع مجزى شده از   پلاك 15- اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى مرتضى غضنفرپور
49- رأى شــماره139460302009006648مورخ1394/10/30آق

اى ســید ابراهیم هاشمى   فرزندســید محمد ششــدانگ یکباب خانه به 
مساحت181/00مترمربع مجزى شده از  پلاك یک- اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى قدمعلى ایرانپور
50- رأى شماره139460302009007019مورخ1394/11/28آقاى هادى 
رنجکش فرزند خیراله  ششدانگ یکباب خانه به مساحت216/45مترمربع 
مجزى شده از  پلاك 16- اصلى انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رسمى 

کریم باقریان سرارودى
1394 /11 139460302009007030مورخ28/ 51- رأى شــماره

خانم زهــره آقابابائــى مبارکه فرزند على ششــدانگ یکبــاب مغازه به 
مساحت41/45مترمربع مجزى شده از  پلاك 12- اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى على اکبر مرادى خولنجانى
52- رأى شماره139560302009000473مورخ1395/01/31خانم ویدا 
نوروزى مبارکه فرزند رضا سه دانگ مشــاع از ششدانگ یکباب خانه به 
مساحت171/00مترمربع مجزى شده از  پلاك یک- اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى مهدى ایرانپور 
53- رأى شــماره139560302009000474مورخ1395/01/31آقاى 
نصراله غلامى حسن آبادى  فرزند عبدالرحیم سه دانگ مشاع از  ششدانگ 
یکباب خانه به مساحت171/00مترمربع مجزى شده از  پلاك یک- اصلى 

انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رسمى مهدى ایرانپور
54- رأى شــماره 139560302009000672 مورخ 1395/02/18  آقاى 
على اکبر بخشیان لنجى فرزندمحمد ششــدانگ یکباب کارگاه مسقف و 
ساختمان متصله به مســاحت 346/00مترمربع مجزى شده ازپلاك12-
اصلى  باقیمانده انتقالى بموجب قباله عادى از مالک رســمى سید اسداله 

سجادى کرافشانى
55- رأى شــماره 139560302009000673 مورخ 1395/02/18  خانم 
زهره برومند فرزندبهرام ششدانگ یکباب خانه  به مساحت 203/65 متر 
مربع مجزى شــده از پلاك601فرعى از 19- اصلى  انتقالى بموجب قباله 

عادى از مالک رسمى غلامعلى کریم پور قهنویه
56- رأى شــماره139460302009007356مورخ1394/12/27آق

اى نجفقلى صالحیــان لنجى فرزندعبداله  ششــدانگ یکبــاب خانه به 
مساحت279/55مترمربع مجزى شده از  پلاك 19-اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى مصطفى صالحیان
57- رأى شــماره139460302009007344مورخ1394/12/27آقاى 
عبدالرســول رفیعى کرکوندى فرزند محمد  ششــدانگ یکباب خانه به 
مساحت216/67مترمربع مجزى شده از  پلاك 22- اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى امیر وابراهیم بهرامى
58- رأى شــماره139460302009007376مورخ1394/12/27آق

اى محمدرضا دهقانــى قهنویه فرزند نادعلى ششــدانگ یکباب خانه به 
مساحت279/32مترمربع مجزى شده از  پلاك 11- اصلى انتقالى بموجب 

قباله عادى از مالک رسمى بهادرخان نهچیرى
59- رأى شــماره 139460302009006678 مورخ 1394/10/30  آقاى 
على اصغر کیوانیان فرزند صفرعلى ششــدانگ یکباب خانه به مساحت 
327/20مترمربع مجزى شــده ازپلاك39فرعى از ســه - اصلى  انتقالى 

بموجب قباله عادى از مالک رسمى صفرعلى کیوانى
تاریــخ انتشــار نوبــت اول: 1395/02/25تاریــخ انتشــار نوبت دوم: 
1395/03/09م الف: 95/0116 نصرالهى رئیس اداره ثبت اسناد و املاك 

شهرستان مبارکه/2/337
ابلاغ وقت رسیدگی

پرونــده:  شــماره   9510113749100303 نامــه:  شــماره 
9109983749100178 شــماره بایگانى شــعبه: 910341 در خصوص 
پرونده کلاســه 910341 حســب دادخواســت یعقوب برازنده و غیره 
به طرفیت اشــرف جانقربان فرزند حبیب اله به خواســته الــزام به انتقال 
ســند که براى روز 95/4/1 ســاعت 9 صبــح، وقت رســیدگى تعیین 
گردیده و متهــم فــوق مجهول المکان مى باشــد، لــذا دادگاه به تجویز 
ماده 73 قانون آئین دادرســى مدنى، مراتب را براى یــک نوبت در یکى 
از جراید کثیرالانتشــار آگهــى مى نماید، تــا خوانده در جلســه دادگاه 
حاضر گردد و نســخه ثانى دادخواســت و ضمائم را تحویل گیرد، ضمناً 
در صورت عدم حضــور، دادگاه وفــق مقررات قانونــى، اتخاذ تصمیم 
مى نمایــد. م الف: 95/48 شــعبه اول دادگاه عمومى حقوقى شهرســتان 

دهاقان/2/355
ابلاغ راي

پرونــده:  شــماره   9409973641000156 دنامــه:  دا شــماره 
9109983642601144 شــماره بایگانى شــعبه: 911450 شاکى: آقاى 
مســلم بیاتى فرزند غریب على بــا وکالت آقاى اصغــر صافى خوزانى 
فرزند نوروزعلى به نشانى خمینى شهر خ شــریعتى شمالى جنب مسجد 
ابوالفضل، متهمین: 1-آقاى على رضائى فرزند على یار به نشانى فولادشهر 
محله سى 1 طبقه فوقانى آموزشگاه رانندگى طلوع 2- آقاى ذبیح ا... بیاتى 
فرزند خدابخش باوکالت آقاى مهرعلى شمگانى فرزند روزعلى به نشانى 
چادگان خ آموزش و پرورش 50 مترى دادگســترى 3- آقاى فتاح میرابى 
به نشانى متوارى، اتهام : ایراد صدمه بدنى غیرعمدى.گردشکار: دادگاه با 
توجه به محتویات پرونده ختم رســیدگى را اعلام و به شرح ذیل مبادرت 
به صدور راى مى نماید. راى دادگاه: در خصــوص اتهام آقایان 1- فتاح 
میرآبى زاده مدیرعامل شــرکت پیشرو ســازه زنده رود 2- على رضایى 
فرزند على یار مدیرعامل شرکت ساروج ســازان پارس 3- ذبیح اله بیاتى 
فرزند خدابخش 33 ســاله با وکالت آقاى مهرعلى شــمگانى دائر بر عدم 
رعایت موازین و مقــررات ایمنى منجر به ایراد صدمــه بدنى غیرعمدى 
ناشــى از حادثه کار متهم ردیف اول به 40٪ متهم ردیــف دوم با 20٪ و 
متهم ردیف ســوم با 25٪ میزان تقصیر موضوع شکایت آقاى مسلم بیاتى 
با وکالت آقاى اصغر صافى دادگاه با عنایت به شــکایت شاکى، گزارش 
مرجع انتظامى، نظریه بازرس اداره کار و نیز هیأت ســه نفره کارشناسان 
رسمى دادگسترى در رشته حوادث کار و نیز گواهى هاى پزشکى قانونى 
توجهاً به کیفرخواست صادره و دفاعیات متهم ردیف سوم و وکیل ایشان 
در محضر دادگاه و اینکه متهمــان ردیف اول و دوم با وصف ابلاغ قانونى 
وقت رسیدگى در جلسه دادگاه حاضر نشده، ایراد و دفاعى از خود به عمل 
نیاورده اند بزه  انتسابى به وى را محرز دانسته لذا به استناد مواد 559، 709 
قانون مجازات اســلامى و مواد 91، 96 و 176 قانون کار با رعایت بند ث 
ماده 38 قانون مجازات اسلامى به لحاظ وضعیت اجتماعى متهمان، متهم 
ردیف اول را به پرداخــت 30٪ متهم ردیف دوم را بــه پرداخت 20٪ و 
متهم ردیف ســوم را به 25٪ از مجموع 1- پانزده درصد دیه کامل بابت 
حراجت مثقله ســر 2- ده درصد دیــه کامل بابت ارش کاهش شــدید 
سطح هوشــیارى 3- پنج درصد دیه کامل بابت ارش عمل جراحى کاسه 
ســر 4- ســه درصد دیه کامل بابت ارش خونریزى روى ســخت شامه 
مغزى 5- ســه درصد دیه کامل بابت ارش خونریزى زیر ســخت شامه 
مغزى 6- دو درصد دیه کامل بابت ارش له شــدگى نسج مغز 7- هجده 
درصد دیــه کامل بابت ارش نقــص عضو ناشــى از محدودیت حرکتى 
اندام فوقانى و تحتانى سمت راست در حق شــاکى خصوصى و هر یک 
پرداخت دو میلیون ریال جــزاى نقدى در حق دولــت محکوم و اعلام 
مى نماید. این رأى نســبت به متهمان ردیفهــاى اول و دوم غیابى طرف 
مدت ده روز پــس از ابلاغ قابــل واخواهى در این دادگاه ســپس ظرف 

بیست روز قابل اعتراض در دادگاه تجدیدنظر اســتان اصفهان مى باشد و 
نسبت به متهم ردیف ســوم حضورى ظرف مدت بیست روز پس از ابلاغ 
قابل اعتراض در دادگاه تجدیدنظر اســتان اصفهان مى باشد. م الف: 163 
عابدى لنجى رئیس شــعبه 102 دادگاه کیفرى دو شهر لنجان (102 جزایى 

سابق)/2/357
حصر وراثت

آقاى محمود خوبرو داراى شماره شناســنامه 545 به شرح دادخواست به 
کلاســه 1395/178 حل2  از این شورا درخواســت گواهی حصر وراثت 
نموده و چنیــن توضیح داده که شــادروان نجیمه خوبــرو فرزند فرج به 
شــماره شناســنامه 6 در تاریخ 95/2/12 در اقامتگاه دائمــی خود بدرود 
زندگى گفته ورثه آن مرحوم منحصر اســت به: 1- محمود خوبرو فرزند 
احمدرضا ش.ش 545 صــادره از خوانســار 2- محمد خوبــرو فرزند 
احمدرضا ش.ش 5 صادره از خوانســار متوفى ورثه دیگرى ندارد. اینک 
با انجام تشــریفات مقدماتی درخواســت مزبور را در یــک نوبت آگهی 
می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه اى از متوفی نزد او مى باشد 
ظرف یکماه از تاریخ نشــرآگهی به شــورا تحویل دارد، بدیهى اســت با 
انقضاى مهلت مقرر گواهی انحصار وراثت صادر خواهد شــد. م الف: 50 
بهارلویــى رئیس شــعبه دوم حقوقی شــوراي حل اختلاف شهرســتان 

خوانسار/2/358
حصر وراثت

آقاى رضا براتى داراى شماره شناسنامه 245 به شرح دادخواست به کلاسه 
1395/188  از این شورا درخواســت گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان اســداله براتى فرزند یداله به شــماره شناسنامه 
14556 در تاریــخ 95/2/2 در اقامتگاه دائمی خود بــدرود زندگى گفته 
ورثه آن مرحوم منحصر اســت به: 1- ابراهیم براتى فرزند اسداله ش.ش 
24 صادره از خوانســار 2- رضا براتى فرزند اسداله ش.ش 245 صادره از 
خوانســار 3- محمد براتى فرزند اســداله ش.ش 319 صادره از خوانسار 
4- محبوبه براتى فرزند اســداله ش.ش 104 صادره از خوانسار 5- زهرا 
براتى فرزند اســداله ش.ش 145 صادره از خوانسار 6- مریم براتى فرزند 
اســداله ش.ش 107 صادره از خوانســار 7- فاطمه براتى فرزند اســداله 
ش.ش 181 صادره از خوانســار 8- راضیه محمــدى  فرزند مرتضى قلى 
ش.ش 15487 صادره از خوانســار متوفى ورثه دیگرى نــدارد. اینک با 
انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید 
تا هرکســی اعتراضــی دارد و یا وصیتنامــه اى از متوفی نزد او مى باشــد 
ظرف یکماه از تاریخ نشــرآگهی به شــورا تحویل دارد، بدیهى اســت با 
انقضاى مهلت مقرر گواهی انحصار وراثت صادر خواهد شــد. م الف: 52 
بهارلویــى رئیس شــعبه دوم حقوقی شــوراي حل اختلاف شهرســتان 

خوانسار/2/359
حصر وراثت

خانم اعظم ذوالفقارى داراى شماره شناســنامه 23 به شرح دادخواست به 
کلاسه 1395/184  از این شــورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و 
چنین توضیح داده که شادروان سکینه شهریارى فرزند ابوالفضل به شماره 
شناســنامه 313 در تاریخ 94/4/22 در اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگى 
گفته ورثه آن مرحوم منحصر است به: 1- سیدمحســن ذوالفقارى فرزند 
سیدمصطفى ش.ش42 صادره از خوانسار 2- سیداصغر ذوالفقارى فرزند 
سیدمصطفى ش.ش 30 صادره از خوانســار 3- سیداسماعیل ذوالفقارى 
فرزند سیدمصطفى ش.ش 42 صادره از خوانســار 4- اشرف ذوالفقارى 
فرزند مصطفى ش.ش 5 صادره از خوانســار 5- اعظــم ذوالفقارى فرزند 
مصطفى ش.ش 23 صادره از خوانســار متوفى ورثه دیگرى ندارد. اینک 
با انجام تشــریفات مقدماتی درخواســت مزبور را در یــک نوبت آگهی 
می نماید تا هرکســی اعتراضی دارد و یــا وصیتنامــه اى از متوفی نزد او 
مى باشد ظرف یکماه از تاریخ نشــرآگهی به شــورا تحویل دارد، بدیهى 
اســت با انقضاى مهلت مقرر گواهی انحصار وراثت صادر خواهد شــد. 
م الف: 51 بهارلویى رئیس شعبه دوم حقوقی شوراي حل اختلاف شهرستان 

خوانسار/2/360
ابلاغ رأى

پرونــده:  شــماره   9409973637102392 دنامــه:  دا شــماره 
9409983637100218 شماره بایگانی شــعبه: 940359 خواهان: آقاى 
سعید زمانى فرزند حسنعلى به نشانى گلپایگان- جاده خوانسار- ولیعصر9- 
آخر کوچه شادمان، خواندگان: 1- آقاى محمدحسین جعفرى فرزند على 
اصغر به نشانى خمین- احمدآباد- ك شبنم 2- آقاى بهروز جگرى فرزند 
عبداله به نشانى شهرســتان خوانســار- بلوار آیت اله علوى- ك نهضت 
3- آقاى سعید فتحى حلوایى فرزند اصغر به نشانى تهران- خ پیروزى- خ 
شکوفه- ك بهبود- پ30، خواسته : الزام به تنظیم سند خودرو. گردشکار: 
دادگاه پس از وصول پرونده و جرى تشــریفات ختم دادرسى را اعلام و با 
استعانت از درگاه ایزد متعال به شرح زیر مبادرت به اصدار رأى مى نماید. 
رأى دادگاه: در خصوص دادخواســت ســعید زمانى فرزند حسنعلى به 
طرفیت 1- محمدحسین جعفرى 2- ســعید حلوایى 3- بهروز جگرى به 
خواسته الزام به تنظیم سند رســمى اتومبیل مزدا 1600 به شماره انتظامى 
47  ایران 826 ع 33 و پراید به به شماره 88 ایران 343 ج 17 به انضمام کلیه 
خسارات قانونى با توجه به دادخواست تقدیمى و ارائه رونوشت مصدق 
صورتجلســات مربوط به اجراى احکام مدنى راجع به مزایده و اســتعلام 
معموله لذا دادگاه با توجه بــه مراتب فوق و عدم حضور و دفاع خواندگان 
علیرغم ابلاغ لازم خواســته خواهان را مقرون به صحت دانسته و مستنداً 
بــه مــواد 198و 502 و 515 قانــون آییــن دادرســى مدنــى حکم به 
محکومیت خوانــدگان به تنظیم ســند رســمى اتومبیل هــاى موضوع 
خواســته در حــق خواهــان و پرداخــت 1/845/000 ریال بــه عنوان 
هزینــه دادرســى در حــق خواهــان صــادر و اعــلام مى گــردد. رأى 
صــادره غیابــى و ظــرف 20 روز پــس از ابــلاغ قابــل واخواهى در 
ایــن دادگاه و ســپس ظــرف بیســت روز قابــل تجدیدنظرخواهــى 
در محاکــم محتــرم تجدیدنظر اســتان اصفهــان مى باشــد. م الف: 53 
جعفرى پور دادرس شعبه اول دادگاه عمومی حقوقى دادگسترى شهرستان 

خوانسار/2/361 
ابلاغ  وقت رسیدگى 

آگهى ابلاغ وقت دادرســى و ابلاغ دادخواســت و ضمائم به آقاى محمد 
غلامى فرزند غلامحسین و آقاى سید داود موســوى فرزند سیدمصطفى 
شغل: آزاد ساکن: زرین شهر خیابان آیت ا... مدیسه اى کوچه شهید نادرقلى 
ملکى پلاك 67 دادخواستى به خواسته اجرت المثل اجاره بها منزل متفرقه 
به طرفیت محمد غلامى که اعلام شده اســت مجهول المکان است تقدیم 
که به کلاســه 23/95 ثبت گردیده و علت مشــخص نبودن آدرس محل 
اقامت خوانده براى دفتر دادگاه و بنا به تقاضاى خواهان و دســتور دادگاه 
و به تجویز ماده 73 قانون آیین دادرســى مدنى مراتب یک نوبت در یکى 
از روزنامه هاى کثیرالانتشار نشــر و از نامبرده دعوت مى شود روز دوشنبه 
مورخ 95/3/24 ساعت 4 عصر در شعبه یک حقوقى شوراى حل اختلاف 
زرین شــهر حاضر و در همین خلال با مراجعه به دفتر دادگاه نســخه ثانى 
دادخواســت و ضمائم را دریافت نمایند در غیر این صورت دادخواست 
ابلاغ شــده تلقى و دادگاه غیاباً رســیدگى و اتخاذ تصمیم خواهد نمود. 
م الف: 77 شــعبه اول حقوقی شــوراى حل اختلاف شهرســتان لنجان 

(زرین شهر)/2/389
حصر وراثت

شــماره: 95-2 ش15-95/2/7 خانــم فاطمــه میراحســن دهکــردى 
بشـنـاسـنـامـه شـمـاره 243 بـه شـــرح دادخواست به کلاسه 2/95  از 
این شــورا درخواســت گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده 
که شادروان مهرداد دلفانى بشناســنامه 157 در تاریخ 94/10/30  اقامتگاه 
دائمی خود را بــدرود زندگی گفته ورثه حین الفــوت آن مرحوم منحصر 
اســت به: 1- دانیال دلفانى فرزند مهــرداد ش.ش 3330092521 ت.ت 
1369 صادره از اســلام آباد غرب (پســر متوفى) 2- دنیــا دلفانى فرزند 
مهرداد ش.ش 1273017196 ت.ت 1377 صادره از لنجان (دختر متوفى) 
3- فاطمه میراحســن دهکردى فرزند ســید عبــاس ش.ش 243 ت.ت 
1351 صادره از اصفهان (همسر متوفى)  و لاغیر. اینک با انجام تشریفات 
مقدماتی درخواســت مزبور را در یک نوبت  آگهی می نماید تا هر کســی 
اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشــد از تاریخ نشــر آگهی 
ظرف یکماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد. م الف: 120 
شعبه پانزدهم حقوقى شوراى حل اختلاف شهرستان لنجان (مجتمع شماره 

یک)/2/390
ابلاغ وقت رسیدگى

از: شوراى حل اختلاف شعبه اول حقوقى اصفهان به: ریاست محترم اداره 
ارشاد اســلامى دهاقان احتراماً به استحضار مى رســاند نظر به اینکه آقاى 
محمود ضرغامى فرزند اســداله به طرفیت خیر بى بى نارونى فرزند کریم 
دادخواستى مبنى بر انتقال سند رسمى یک دستگاه خودروى مزدا وانت به 
شماره پلاك ایران 496 ق 26- ایران 43 به این شعبه ارائه نموده است و با 
توجه به اینکه تاریخ رســیدگى پرونده فوق به شماره 49/95 ح ش مورخ 
95/4/9 مى باشد خواهشمند است تاریخ رسیدگى و مشخصات خواهان و 
خوانده و موضوع خواسته و تاریخ رسیدگى به طور کامل در یکى از جراید 
کثیرالانتشــار آگهى و نتیجه ظرف یک هفته به این مرجــع اعلام فرمایید. 
م الف: 95/49 شعبه اول حقوقى شــوراى حل اختلاف شهرستان دهاقان 

(مجتمع شماره یک)/2/391
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ورزش

زمین ، پاداش مدال آوران المپیک ریو
دولت با پیشنهاد وزراى ورزش و 
جوانان و راه و شهرسازى براى 
واگذارى زمین در شــهرهاى 
جدید به دارندگان مدال هاى 
طــلا ، نقره و برنــز بازى هاى 
المپیک ریو موافقت کرد.محمود 

گودرزى وزیر ورزش و جوانان بعد از افزایش پاداش ســکه براى مدال آوران 
المپیک ریو، در نامه اى به وزیر مسکن و شهرسازى خواستار اختصاص زمین در 
شهرهاى جدید براى دارندگان مدال هاى طلا، نقره و برنز شد.آخوندى بعد از 
موافقت هیات مدیره شرکت عمران شهرهاى جدید در نامه اى به معاون اول رئیس 
جمهور، درخواست کرد با پاداش جدید موافقت شود.اسحاق جهانگیرى معاون 
رئیس جمهورهم موافقت دولت تدبیر و امید را با درخواست وزراى ورزش و 

جوانان و راه و شهرسازى اعلام کرد. به این ترتیب درشهرهاى جدید به هریک از 
قهرمانان ورزشى که دربازى هاى المپیک ریو موفق به کسب مدال طلا، نقره و برنز 
شوند به ترتیب مبلغ 120 ، 90 و 70 میلیون تومان و تا سقف 60 درصد ارزش کل 
خرید زمین با هرنوع کاربرى (مسکونى، ادارى و تجارى) تخفیف اعطا مى کند.

گفتنى است بازیهاى المپیک ریو از مرداد امسال در کشور بزریل آغاز مى شود و 
کاروان ورزشى ایران تاکنون 44 سهمیه بدست آورده است.

دو

اســتفاده از مجموعه ورزشــى نوروزى از ابتداى سال 
جارى ممنوع شده و هیچ کس حق استفاده از آن را ندارد. 
مجموعه اى که بیش از 50 سال است اهالى محل و مردم 
از آن استفاده کرده اند اما اکنون در بلاتکلیفى مطلق قرار 

گرفته است.
ورزشگاه شهید نوروزى (ارم سابق) در محل 21 مترى 
جى – هاشمى قدمتى 50 ساله دارد که روزگارى زمین 
بایرى بوده و با همت اهالى محل طى چند سال تبدیل به 
یک ورزشگاه با امکاناتى از قبیل رختکن، حمام، سرویس 
بهداشتى، زمین چمن مصنوعى و زمین خاکى شده است 
که روزانه صدها جوان، نوجوان و حتى پیشکسوتان در 
این مجموعه مشغول به ورزش مى شدند که علاوه بر این 

مسابقات محلى نیز به طور منظم در آن برگزار مى شد.
در این زمین فو تبا لیست هاى سرشناسى چون مرتضى 
کرمانى مقدم، رضا شاهرودى، کوروش برمک، محمد 
سلطانى، محسن گروسى، ابراهیم اسدى، مهدى محمدى 
و چندین و چند بازیکن دیگر رشــد کرده و به تیم هاى 
مطرح کشور راه پیدا کردند، جالب اینکه حتى على دایى 

نیز روزگارى در این زمین تمرین کرده است.
با توجه به شرایط محیطى و اجتماعى این منطقه، جوانان 

تفریحى غیر از حضور در این زمین فوتبال نداشته و ندارند 
و با توجه به اینکه مدیریت آن بر عهده هیات مدیره محلى 

بود پولى بابت حضور در آن پرداخت نمى کرد ند.
این زمین سالیان سال توسط مالک خیر به صورت رایگان 
در اختیار مردم قرار گرفته و به آن ها اجازه داده شــده تا 
بتوانند در آن تمرین کنند امــا پس از فوت مالک اصلى، 
ورثه درخواســت قانونى کردند کــه قیمت زمین حتى 
پایین تر از رقم اصلى اش خریدارى شود تا زمین را واگذار 
کنند. در هر حال با توجه به شرایط پیش آمده استفاده از 
زمین براى عموم منع شده و از ابتداى سال جارى کسى 

اجازه حضور در آن را ندارد.
زمانى، عضو هیات امناى مجموعه ورزشى شهید نوروزى 
در گفت و گو با خبرنگار  ایسنا، با اشاره به این که قدمت این 
زمین به قبل از انقلاب مربوط مى شود، اظها ر کرد: این جا 
ابتدا ایستگاه اتوبوسرانى بود، اما به مرور زمان مانع از تردد 

ماشین ها شدیم، چرا که به ورزشگاه آسیب مى زد.
وى ا دا مه  داد: در مجموع زیر بناى ایــن زمین حدود 8 
هزار متر است که پس از مدت ها حفظ و نگهدارى در آن 
یک زمین خاکى، یک زمین چمن مصنوعى و یک زمین 
آسفالت براى فو تبا ل ایجاد شد تا اهالى محل بتوانند از آن 

استفاده کنند.
این عضو هیات امناى ورزشگاه نوروزى با بیان این که 
تمام هزینه هاى مربوط از این زمین رایگان بود، گفت: 10 
سال قبل وکیل صاحب زمین به فروش زمین اقدام کرد 
و ابتدا ما توانستیم چهار میلیارد را که دو میلیارد آن توسط 
ریاست جمهور و دو میلیارد تومان دیگر آن توسط مدیر 
وقت ســازمان تر بیت  بدنى جمع آورى شد براى خرید 
اقدام کنیم، اما در نهایت صاحب زمین یا وکیلش به محضر 

نیامدند و معامله به سرانجام نرسید.
وى ا دا مه  داد: پس از 10 ســال مجددا چند ماه پیش بود 
که براى تصاحب زمین اقدام کردنــد و مقدارى زباله و 
نخاله به درون زمین ریختند تا اجازه ندهند کسى از آن 
استفاده کند، اما در نهایت با صحبت هایى که انجام شد 
زباله ها جمع آورى و از زمین بیرون برده شد. به  هر  حال 
آن ها مجددا پس از 10 روز اقدام کردند و درگیرى هایى 
بین آن ها و اعضاى هیات امنــاى زمین به وجود آمد که 
به بازداشــت چند نفر از اعضا منجر شــد که در نهایت 

آزاد شدند.
زمانى با اشــاره به این که در حال  حاضر صاحبان زمین 
سرایدارى را استخدام کرده و شبانه روز درون مجموعه 
قرار داده اند تا از آن حراست کند، گفت: سرایدار اجازه 
استفاده از زمین را نمى دهد و کســى نمى تواند از زمین 

استفاده کند.
وى در پایان با بیان این که کاربرى این زمین آموزشــى 
است، گفت: با توجه به این که کاربرى این زمین آموزشى 
بوده، بنا بر این یک قیمت زمین هاى مســکونى محاسبه 
مى شــود و حدود هشــت میلیارد تومان براى آن باید 
پرداخت، اما صاحبان زمین قیمت بالایى را پیشنهاد داده اند 
و پس از صحبت هایى که با اعضاى شوراى شهر کردیم 
آنها این رقم را بالا دانستند. نکته جالب اینکه حتى هزینه 
حفظ و نگه دارى این مجموعه توسط صاحبان زمین نیز در 
نظر گرفته نمى شود. در حال  حاضر زمین به همان شکل 
باقى  مانده و هیچ کس به دلایل قانونى اجازه استفاده از 
آن را ندارد. مجموعه اى که تنها مکان تفریحى – ورزشى 

براى اهالى محل از جمله جوانان و پیشکسوتان است.

نشست جوانان، صلح، امنیت 
در دانشگاه تهران برگزار مى شود

مدیر کل مشــارکت هاى اجتماعى جوانان وزارت 
ورزش و جوانان گفــت: به مناســبت هفته جوان 
نشست 'جوانان، صلح، امنیت' با حضور و سخنرانى 
معاون ساماندهى امور جوانان، اساتید و اندیشمندان 
این حوزه، نماینده سازمان ملل و سفیر کشور فرانسه 

در دانشگاه تهران برگزار خواهد شد.
رضا حجتى نخستین هدف معاونت ساماندهى امور 
جوانان از برگزارى این نشســت را اطلاع رسانى و 
تاکید بر اهمیت نقش جوانان در حوزه هاى مختلف 
دانست و گفت: در آذرماه 1394 قطعنامه اى تحت 
عنوان 'جوانان،صلح، امنیت' براى نخســتین بار در 
تاریخ سازمان ملل متحد در ســطح شوراى امنیت 

تصویب شد.
وى تصریح کرد: در این قطعنامه بر توانایى جوانان 
بعنوان نیروى تاثیرگذار در ایجاد صلح و امنیت بین 
المللى و مقابله با افراط گرایى خشونت آمیز تاکید 
شده است، در همین راستا معاونت ساماندهى امور 
جوانان با همکارى انجمن ایرانى مطالعات سازمان 
ملل متحد در نظر دارد تا در هفته جوان به بررسى ابعاد 
و جنبه هاى مختلف این قطعنامه تاریخى با حضور 
مسئولان وزارت ورزش و جوانان، شخصیت  هاى 
بین المللى و اساتید متخصص بپردازد. وى ادامه داد: 
این قطعنامه بهانه  اى است تا درباره ى راه هاى افزایش 
مشارکت جوانان در حوزه هاى صلح، امنیت و مقابله 
با خشونت بحث و بررسى شود و از آنجاییکه جوانان 
همواره یا قربانیان خشــونت بوده اند یا عاملان آن، 
موثرترین راه براى ارتقــاى صلح و امنیت، دخالت 

جوانان در سطوح مختلف تصمیم گیرى است.
این نشست با حضور رئیس انجمن ایرانى مطالعات 
سازمان ملل متحد، قائم مقام دفتر توسعه ملل متحد 
در تهران، جمعى از اساتید و مسئولان حوزه جوانان، 
جوانان برگزیده و همچنین ســفیر کشور فرانسه، 
در دانشــکده حقوق و علوم سیاسى دانشگاه تهران 
برگزار خواهد شــد. هفته جوان به مناسبت سالروز 
ولادت باســعادت حضرت على اکبــر (ع) از 29 

اردیبهشت ماه آغاز مى شود.

گفتگو

نصف جهان : «نماینده رسانه هاى ورزشى کارشناسانى هستند که بخوبى مى توانند در توسعه ورزش کمک کنند، اما 
متاسفانه اکثر مدیران ورزشى به این امر واقف نیستند و تعامل با رسانه ها را در حیطه کارى خود نمى بینند، زمانى یاد 
این قشر مى افتند که بن بست فکرى رسیده اند و دیگر کار از کار گذشته و اصحاب رسانه نمى توانند کمک آنچنانى 
به آنها بکنند» این مقدمه کوتاهى براى ایده جالب گلنار حسینى مسئول روابط عمومى هیئت بسکتبال استان اصفهان 
بود که یک کمیته رسانه اى براى این هیئت تشکیل داد. اصغر قلندرى، پژمان سلطانى، امیرحسین احتشامى، علیرضا 
حکیمیان، مهرى مصور، مریم سجادى، الهه مولادوست و گلنار حسینى که از خبرنگاران ورزشى استان هستند، اعضاى 
این کمیته مى باشند. به نظر من خبرنگار، ورزش استان اصفهان نیاز به چنین کمیته اى داشت و دارد اما این تنها هیئت 
بسکتبال بود که نقش رسانه در توسعه ورزش را مهم دانست. در اولین نشست این کمیته محسن صادق زاده و منوچهر 

شهامت نژاد رئیس و دبیر هیات بسکتبال استان اصفهان نیز حضور داشتند.
جلسه را گلنار حسینى آغاز کرد و هدف از تشکیل این کمیته را کمک فکرى اصحاب رسانه به هیات بسکتبال دانست. 
در ادامه محسن صادق زاده تشکیل کمیته رسانه اى را تبلیغ براى خود ندانست واظهار داشت: بنده درهیات بسکتبال 
استان تفویض اختیار کرده ام و ایده تشکیل این کمیته را مسئول روابط عمومى پیشنهاد داد و بنده چون اعتقاد خاصى 
به نقش رسانه در ورزش دارم از این ایده استقبال کردم.وى در ادامه به عملکرد شش ساله هیئت در زمان مدیریت 
خود پرداخت که نبود یک تیم در سوپرلیگ کشور را ناخوشایند دانست و گفت: در مدیریت کلان استان و مدیریت 
بخش خصوصى باید تفکر اقتصادى ایجاد شود تا اسپانسرها تشویق بشوند براى حضور و سرمایه گذارى در ورزش 
و همچنین قسمتى از درآمد خود را در ورزش حرفه اى جســتجو کنند، به نظر من این کار شدنى است در صورتى 

که همه ما بخواهیم.
صادق زاده تصریح کرد: به بازیکنان و نیروهایى که در استان هستند ایمان و اعتقاد خاصى دارم و اکنون باشگاهى در 

اصفهان وجود ندارد که از آنها بهره بردارى کند. 

یک مجموعه  ورزشى 50 ساله در بلاتکلیفى فرورفته است

بن بست ورثه

یک پرسپولیسى در صدر بهترین پاسورهاى لیگ پانزدهم قرار دارد و بازیکنانى 
از ذوب آهن، تراکتورســازى و ســایپا به دنبال وى قرار دارند. با مرور بهترین 

پاسورهاى لیگ پانزدهم همراه  ما باشید:
■ اول – امید عالیشاه؛ 8 پاس گل

کاپیتان سوم پرسپولیسى ها که در بازى اخیر نیز بازوبند سرگروهى این تیم را 
بر بازو بسته بود با 8 پاس گل صدرنشین پاســورهاى لیگ برتر است، عالیشاه 
بدون تردید یکى از موثرترین بازیکنان برانکو در دور برگشت رقابت هاى لیگ 
پانزدهم بوده است، البته در شمارش تعداد پاس گل هاى عالیشاه ارقام متفاوتى 
ارائه شده اما او تاکنون 8 بار توانسته مهاجمان پرسپولیس را در معرض گلزنى 

قرار داده است.
■ دوم – مهدى رجب زاده؛ 7 پاس گل

کاپیتان ذوبى ها که با گل هایش در بازى اخیر این تیم موفق شد رکورد بیشترین 
گل زده در یک تیم را به نام خود نوشت تاکنون توانسته 7 پاس گل ارسال کند، 
رجب زاده که بدون شــک یکى از مهمترین مهره هاى یحیى گل محمدى در 
لیگ پانزدهم است علاوه بر پاس هاى گل خود، 6 بار نیز موفق شد براى تیمش 

گلزنى کند.
■ دوم – سروش رفیعى؛ 7 پاس گل

سرباز تراکتورسازان که در بازى اخیر نیز توانست گل مهمى را در تهران و در برابر 
استقلالى ها به ثمر رساند یکى از مهمترین بازیکنان این تیم در لیگ پانزدهم بود، 
سروش 7 بار با پاس هاى خود موفق شد همبازیان خود را به گلزنى ترغیب کند. 

■ دوم – مهدى ترابى؛ 7 پاس گل
هافبک سایپایى ها که در سال گذشته موفق شد آن قدر خوب عمل کند که خود 

را به کارلوس کى روش نیز تحمیل کند و لیگ پانزدهم را مى توان شــروع اوج 
گیرى این بازیکن دانست، ترابى 7 بار توانســت براى سایر بازیکنان تیم سایپا 
موقعیت گل ایجاد کند و با پاس هاى خود باعث گلزنى شود. ترابى یک بار نیز 

براى نارنجى پوشان پایش به گلزنى باز شد.
■ سوم – فرشاد احمدزاده؛ 6 پاس گل

احمدزاده که در ابتداى لیگ پانزدهم حضور مجددى در بین پرسپولیســى ها 
داشت توانست یکى از اصلى ترین تکه هاى پازل برانکو در خطوط تهاجمى 
باشد، احمدزاده علاوه بر 6 پاس گلى که براى همبازیان خود ارسال کرد 3 بار 

نیز موفق به گلزنى شد.
■ سوم – سجاد شهباززاده؛ 6 پاس گل

مهاجم اول استقلالى ها در بازى هاى این فصل توانسته در گلزنى و ارسال پاس 
گل یکسان عمل کند، شهباززاده 7 بار نیز موفق شده براى تیمش گلزنى کند، البته 
شهباززاده 2 بار نیز موفق شد براى تیمش پنالتى به دست بیاورد، پنالتى هایى که 

تبدیل به گل شد.
■ سوم – خسرو حیدرى؛ 6 پاس گل

مدافع – هافبک باتجربه آبى ها در بازى این فصل نیز با کمترین نوســان به کار 
خود پرداخت و 6 بار موفق شد با ارسال هاى دیدنى و میلیمترى خود این تیم 

را صاحب گل کند. 
■ سوم – محسن یوسفى؛ 6 پاس گل

هافبک باتجربه پدیده اى ها که پیش از این نیز در تیم هایى مانند استقلال و ملوان 
نیز درخشیده بود در لیگ پانزدهم احیا شــد و یکى از موفق ترین بازیکن هاى 
تیم رضا مهاجرى لقب گرفت. یوسفى علاوه بر 6 پاس گل خود، 6 بار نیز براى 

تیمش گلزنى کرد.
■ سوم – روح اله سیف اللهى؛ 6 پاس گل

در اغلب بــازى هایى کــه براى هافبک موثر استقلال خوزستان 
شــد تاثیر خود را بگــذارد، تیمش به میــدان رفت موفق 
ســیف اللهى کــه 6 بــار با 
پاس هاى خــود براى تیمش 
گل به ارمغان آورد یک بار نیز 

توانســت خودش دروازه 
حریف را باز کند تا پایش 

به گل نیز باز شده باشد.
■ سوم – محمدرضا 
خلعتبرى؛ 6 پاس گل

مهاجــم ســپاهانى ها در 
فصلى که تیمش در دوران اوج به سر نمى 
برد هم توانست موثر باشد، خلعتبرى 6 

بار موفق شد باعث گلزنى مهاجمان تیمش 
شود 4 بار نیز موفق شد دروازه حریفان را 

باز کند.

رده بندى بهترین پاسورهاى لیگ پانزدهم

اردن میزبان مسابقات هندبال آسیا شد
مسابقات هندبال بانوان آسیا در رده سنى بزرگسالان 
به میزبانى اردن برگزار مى شــود.با اعلام مســئولان 
کنفدراســیون آســیا قرار است شــانزدهمین دوره 
مســابقات هندبال بانوان در رده سنى بزرگسالان در 
اردن برگزار شود. مســابقات در ماه دسامبر برگزار 
مى شود، کشورهاى شــرکت کننده در این مسابقات 
هنوز مشــخص نشــده اند. همچنین نخستین دوره 
مسابقات غرب آســیا به میزبانى قطر در ماه سپتامبر 
برگزار مى  شود.تمرینات تیم ملى هندبال بانوان ایران 
هم فعلا در مرحله اســتعدادیابى برگزار مى شود که 
مشخص نیست در رده سنى بزرگسالان از چه زمانى 
اردوها آغاز خواهد شد و چه کسى هدایت تیم ملى را 

برعهده خواهد داشت. 

آق قلا، میزبان نخستین دوره 
رقابت هاى والیبال ساحلى سال 95

نخستین دوره مسابقات والیبال ساحلى آزاد کشور از 
10 خرداد به میزبانى آق قلا برگزار مى شود. نخستین 
دوره مســابقات والیبال ســاحلى آزاد کشور از 10 
خردادماه به میزبانى شــهر آق قلا در استان گلستان 
شروع مى شود و به مدت ســه روز پیگیرى خواهد 
شد.این رقابت ها در رده ســنى بزرگسالان و بدون 
محدویت سنى برگزار مى شــود که تیم هاى شرکت 
کننده تا چهارم خردادماه فرصت اعلام آمادگى خود به 
سازمان والیبال ساحلى براى حضور در این رقابت ها 
دارند.120 میلیون ریال پاداش بــراى تیم هاى برتر 
این رقابت ها در نظر گرفته شده است که به تیم هاى 
اول تا هشتم تعلق مى گیرد. قرعه کشى این رقابت ها 
ساعت 20 روز یک شنبه نهم خردادماه برگزار و از روز 
دوشنبه دهم خردادماه در زمین هاى ساحلى آق قلا 

آغاز خواهد شد. 

موافقت وزیر ورزش 
با استعفاى سرپرست فدراسیون جودو

وزیر ورزش و جوانان با استعفاى «رشید خدابخش» 
سرپرست فدراسیون جودو موافقت کرد. خدابخش 
که براى حضور در انتخابات فدراسیون جودو ثبت 
نام کرد، مطابق قانون از سرپرســتى این فدراسیون 
استعفا داد.محمود گودرزى وزیر ورزش و جوانان 
نیز چهارشنبه شــب با استعفاى رشــید خدابخش 
موافقت کرد و به زودى سرپرست فدراسیون جودو 
معرفى خواهد شــد تا روند قانونى برگزارى مجمع 
انتخاباتى این رشــته المپیکى فراهم شود.هم اکنون، 
محمددرخشان و علیرضا امینى که سابقه ریاست در 
فدراســیون جودو را دارند در کنار رشید خدابخش 
براى احراز پست ریاست این فدراسیون، ثبت نام کرده 
اند.رشید خدابخش خبر موافقت وزیر وزارت ورزش 
و جوانان با استعفایش را تایید کرد و گفت: قصد داشتم 
روز جمعه هفته جارى براى همراهى تیم ملى ایران در 
مسابقات بین المللى قزاقستان راهى این کشور شوم 

که این سفر با توجه به پذیرش استعفایم، لغو شد.

پیروزى رپتورز مقابل میامى هیت
تیم گلدن استیت وریرز با پیروزى مقابل پورتلند به 
فینال کنفرانس غرب لیگ بسکتبال حرفه اى آمریکا 
رســید.در مرحله نیمه نهایى کنفرانس شــرق لیگ 
بسکتبال حرفه اى آمریکا، تیم تورونتو رپتورز در بازى 
پنجم با نتیجه 99 بــر 91 میهمان خود میامى هیت را 
شکست داد.دواین وید 20 امتیاز و 7 ریباند براى میامى 
و دى مار دى روزان 34 امتیاز براى تورونتو کســب 
کردند. رپتورز با این نتیجه 3 بر 2 از حریف پیش افتاد. 

طلاى جهان به مدافعان حرم 
تقدیم شد 

بانوى کاراته کا مدال طلاى جهان خود را به شهداى 
مدافع حرم تقدیم کرد.زهره برزگر که موفق شده بود 
نخســتین مدال طلاى تاریخى بانوان رده امید را در 
رقابتهاى جهانى 2015 اندونزى کســب کند، امروز 
در اقدامى شایسته و قابل تقدیر مدال طلاى خود را به 
پاس احترام و قدردانى تقدیم شهداى مدافع حرم کرد. 
این کاراته کا کشورمان امروز و در جریان برگزارى 
رقابت هاى انتخابى تیم ملى در رده سنى بزرگسالان 

بر سکوى نایب قهرمانى ایستاد.

تیم بانوان ایران به نشان طلاى 
تپانچه بادى 10 متر دست یافت

در روز دوم رقابــت هاى بین المللــى تیراندازى 
معلولین- آلمان 2016، تیم ملى تیراندازى کشورمان 
به نشان طلاى تیمى 10 متر P2 دست یافت. ساره 
جوانمــردى، عالیه محمودى و ســمیرا ارم، موفق 
به کسب نشــان طلاى تیمى در ماده 10 متر شدند 
و با احتساب این نشان، شــمار مدال هاى کاروان 
ایران به عدد پنج رسید.ســاره جوانمردى در فینال 
رقابت هــاى تپانچه بــادى 10 متر P2 با کســب 
امتیاز 192,3 و پیشــى گرفتن از قهرمان بازى هاى 
پارالمپیک لندن به نشــان طلا دست یافت.نماینده 
مقدونیه به نشان نقره این مســابقات رسید و عالیه 
محمودى و سمیرا ارم، دو نماینده دیگر کشورمان 
در رقابت هاى این مــاده نیز به ترتیب با کســب 
امتیازات 169,7 و 150 موفق به کسب عناوین سوم 
و چهارم شدند.با احتساب نشان طلاى جوانمردى 
و نشان برنز محمودى، شمار مدال هاى کاروان ایران 

به 3 طلا و یک برنز رسید.

بازدید سرزده وزیر ورزش و جوانان 
از 9 فدراسیون 

وزیر ورزش و جوانان از 8 فدراســیون ورزشــى 
غیر المپیکى و یــک فدراســیون المپیکى بازدید 
کــرد. محمــود گــودرزى به طــور ســرزده از 
فدراســیون هاى اتومبیل رانى و موتور ســوارى، 
اســکواش، گلف، ورزش هاى همگانى، اسکیت، 
بیمارى هاى خاص، بولینــگ و بیلیارد، چوگان و 

شمشیربازى بازدید کرد .

فوتبال منهاى فوتبال

خرید هزارمیلیاردى هدایتى 
در فصل بعد!

حســین هدایتى با برنامه اى ویژه در فصل آینده در 
فوتبال ایران حضور خواهــد یافت؛ در حال حاضر 
بمب بیش از هزار میلیاردى او در لیگ شانزدهم منفجر 
شد. آقاى عابربانک این بار هم دست به کار شده و به 
دنبال این است که فصل شانزدهم را با قدرت آغاز کند 
و به همین منظور مذاکره براى خرید باشگاه فولاد را 
استارت زده است. پیشــنهاد اولیه در این رابطه براى 
خرید مجموعه فولاد که شامل کارخانه فولاد نیز مى 
باشد مبلغ هزار میلیارد و هشتاد میلیون تومان است 
که مورد موافقت طرفین نیز قرار گرفته است. پیش 
از این گفته مى شد حسین هدایتى با توجه به تمایل 
نفت براى واگذارى خواهان خرید این باشگاه است 
که بروز مشــکلاتى در این رابطه مانع از تحقق این 
مساله شــد و او از این خرید منصرف شد. در حالى 
که در مناقصه واگذارى پرسپولیس در فصل گذشته 
بالاترین مبلغ مربوط به پیشنهاد حدود 300 میلیاردى 
بود که توسط هدایتى ارائه شده، گفته مى شود مبلغ 
بیش از هزار میلیارد به فولاد بــه دلیل واگذارى کل 

مجموعه فولاد است.

باتیستا از هدایت تیم ملى فوتبال 
بحرین کنار گذاشته شد

فدراسیون فوتبال بحرین به همکارى خود با باتیستا 
پایان داد و این مربى سرشناس آرژانتینى را از کار بر 
کنار کرد.تیم ملى فوتبال بحرین با هدایت ســرخیو 
باتیستا سرمربى سرشناس آرژانتینى خود نتوانست به 
مرحله نهایى انتخابى جام جهانى 2018 روسیه راه پیدا 
کند.سران فدراسیون فوتبال بحرین باتیستا را به خاطر 
کسب نتایج ضعیف از هدایت تیم خود برکنار کردند 
این درحالى است که این مربى آرژانتینى تنها یک سال 
است که هدایت این تیم عربى را بر عهده گرفته است.

آقاى گل بوندس لیگا هدایت تیم 
فوتبال کره شمالى را بر عهده گرفت

تازه ترین گزارش هاى خبرى حاکى اســت که کره 
شمالى «یورن آندرسن» بازیکن سابق بوندسلیگا و 
آقاى گل رقابت هاى فوتبال باشگاههاى آلمان را براى 
هدایت تیم ملى خود به خدمت گرفته اســت.گفته 
مى شــود آندرســن به تازگى قراردادى یک ساله با 
مسئولان فدراســیون فوتبال کره شــمالى به امضاء 
رسانده است.همزمان بر اســاس گفته هاى اعضاى 
خانواده این سرمربى 53 ساله، وى سفرى نیز به کره 
شمالى داشــت و دو هفته را در این کشور به منظور 
انجام گفتگو با مقامات فدراسیون سپرى کرده است.
آندرســن یک نروژى تبار اســت اما در سال 1993 
میلادى شهروندى آلمان را اختیار کرد و کره شمالى 
نیز از مدت ها قبل به دنبال جذب وى بوده اســت.
خبرگزارى یونهاپ از کره جنوبى گزارش کرده است 
که اگر این اخبار مورد تایید قرار گیرد «آندرســن» 
جانشین «کیم چانگ بوك» از کره شمالى خواهد شد 

که تا قبل از این هدایت تیم   بر عهده داشت. 

نمى خواهم اینتر را ترك کنم
مهاجم آرژانتینى تیم فوتبــال اینتر آب پاکى را روى 
دست همه شایعه پراکنان ریخت و گفت محال است 
که نراتــزورى را ترك کند.این روزهاى شــایعاتى 
فراوانى درباره آینده مائورى ایــکاردى و انتقال او 
به لیگ برتر انگلیس شنیده مى شــود اما این مهاجم 
پیش از باز شدن بازار نقل و انتقالات تابستانى خیال 
همه هواداران اینتــر را راحت کــرد و به آنها گفت 
که خیال ترك جوزپه مه آتــزا را ندارد.ایکاردى 23 
ساله که گفته مى شود سه مشترى پروپاقرص  مانند 
منچستریونایتد، آرسنال و چلسى دارد، در یک مراسم 
خیریه به خبرنگاران گفت: من تا سال 2019 با اینتر 
قرارداد دارم و چند سال دیگر به پایان این قرارداد مانده 

است. من مطلقاً نمى خواهم اینتر را ترك کنم.

تمایل هیدینک به ماندن در چلسى
سرمربى هلندى چلســى که در پایان فصل جارى 
باید سکان هدایت این تیم را به آنتونیو کونته بدهد، 
مى گوید که حاضر اســت به کارش در این باشگاه 
ادامه بدهد.با اینکه فصل جارى براى گاس هیدینک 
در چلســى برخلاف دوره اول مربیگرى اش در این 
تیم، چندان پرفروغ نبوده است و او باید دست خالى 
در رده هاى میانــى جدول بــه کارش در لیگ برتر 
انگلیس پایان دهد، این مرد هلندى مى گوید همچنان 

مى خواهد در این باشگاه به کارش ادامه دهد.

ایرانى ها عاشق مارك هستند 
یک طــراح لباس با انتقــاد از نوع پوششــى که در 
کلانشــهرها رواج یافته، گفت: متاسفانه باید گفت 
ایرانى ها بیش از حد مارك پرســت هســتند.زینب 
شجاعى در حوزه پوشــش جامعه گفت: بیشترین 
آسیب را از سوى اجناس چینى و ترك داریم. آنها که 
وضعشان خوب است ترك و ضعیف ترها چینى و 
کره اى مى خرند و کمتر مردم ما به ســمت کارهاى 
ایرانى مى آیند.این طراح با اشــاره به همین استقبال 
گفت: به همین دلیل خیلى از کارهاى موجود در بازار 
که در داخل ایران تولید مى شود با مارك ترك به بازار 

مى آید و استقبال خوبى هم از آن مى شود.

رئیس فدراسیون جهانى فوتبال فیفا انتخاب مهدى تاج 
به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال ایران را تبریک گفت.

جیانــى اینفانتینــو با ارســال نامه اى بــه مهدى تاج 
نوشــت:«مفتخرم تبریک هاى ویژه و بهترین آرزوها 
را براى انتخاب شما به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال 
ایران داشته باشم. دانش و تجربه شما قطعاً عامل مهمى 
براى توســعه پایدار و مســابقات زیبا در کشور شما 

خواهد بود. 

شــما مى توانید به کمک فیفا به منظور رسیدن به این 
اهداف تکیه کنید. 

درهاى فیفا به روى شــما در هر زمانــى که بخواهید، 
درخصوص موارد مرتبط به مســابقات و برگزارى آن 
باز است. لطفاً تبریک هاى ویژه من را به همکارانى که 
همراه شما انتخاب شدند، اعلام کنید. براى شما آرزوى 
موفقیت، قدرت در مسئولیت جدید را دارم و امیدوارم 

به زودى شما را ملاقات کنم.»

تشکیل کمیته رسانه اى هیئت بسکتبالاینفانتینو به تاج تبریک گفت

افتتاح آکادمى بسکتبال شهریور 95

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت دنیاى ذوب فلزات روستاى عزیزآباد سهامى خاص به شماره ثبت 383 دعوت 
مى گردد تا در جلسه مجمع عمومى عادى شرکت که در تاریخ 1395/03/16 در آدرس تیران منطقه کارگاهى عزیزآباد 

شرکت دنیاى ذوب فلزات کدپستى: 8537115551 رأس ساعت 15 حضور یابند. 
دستورات جلسه: 

1- انتخاب مدیران 
2- انتخاب بازرسان 
3- انتخاب روزنامه 

مقام دعوت کننده: هیأت مدیره شرکت

آگهى دعوت به مجمع عمومى عادى 

در اغلب بــازى هایى کــه براى وثر استقلال خوزستان 
شــد تاثیر خود را بگــذارد،  میــدان رفت موفق 
6للهى کــه 6 بــار با 
ى خــود براى تیمش 
غان آورد یک بار نیز
ت خودش دروازه 
 باز کند تا پایش 

 باز شده باشد.
– محمدرضا 
6؛ 6 پاس گل

ســپاهانى ها در 
تیمش در دوران اوج به سر نمى 
6وانست موثر باشد، خلعتبرى 6
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صاحب امتیاز : شرکت رسانه گستر نصف جهان

مدیرعامل و سردبیر : ایرج ناظمى    مدیر مسئول : هوشنگ غلامى
نشانى : اصفهان ، خیابان مدرس ، خیابان ادیب ، 

جنب دبیرستان شهیدان نم نبات
تلفن : 34452005           فاکس : 34452006           پیامک : 30007642

www.nesfejahan.net       : وب سایت
E-mail:     info@nesfejahan.net

خویشــاوندانت را گرامى دار، زیرا آنها پر و بال تو مى باشند، که با 
آن پرواز مى کنى و ریشه تو هستند که به آنها باز مى گردى و دست 
نیرومند تو مى باشند که با آن حمله مى کنى، دین و دنیاى تو را به خدا 
مى ســپارم و بهترین خواســته الهى را در آینده و هم اکنون در دنیا و 

مولا على (ع)آخرت، براى تو مى خواهم. 

شهردارى میمه به استناد مجوز شــماره 95/639 مورخ 95/1/31 شوراى 
اسلامى شــهر در نظر دارد از طریق مزایده عمومى نسبت به بهره بردارى 
و نگهداشــت جایــگاه گاز طبیعى فشــرده CNG شــهردارى میمه 
اقدام نماید. لــذا متقاضیان مى تواننــد از تاریخ درج آگهــى در روزنامه 
حداکثر تــا تاریــخ 95/2/30 به این شــهردارى واقع در بلــوار انقلاب 
اسلامى مراجعه و نســبت به دریافت فرم مربوط به شــرکت در مزایده و 
همچنین بازدید از محل اقدام و یا جهت کســب اطلاعات با شــماره تلفن
 45422434- 031 ایــن شــهردارى تمــاس حاصــل و یا به ســایت
 WWW.meymeh.ir مراجعه نمایند. ضمناً شهردارى در رد یا قبول یک یا 
تمام پیشنهادات مختار است و در صورت رضایت و توافق طرفین براى سالهاى 
آتى قابل تمدید مى باشد و هزینه چاپ آگهى به عهده برنده مزایده مى باشد. 

آگهى مزایده نوبت دوم آگهى مزایده نوبت دوم 

محسن صدرالدین کرمى- شهردار میمه  محسن صدرالدین کرمى- شهردار میمه  

چاپ دوم

شهردارى شــهرضا در نظر  دارد به استناد مصوبه شماره 3 یکصد و شــصت و چهارمین  جلسه شوراى اسلامى شهر مورخ 
94/5/25   اجاره کانال زباله شهردارى شهرضا جهت تفکیک و استفاده از مواد بازیافتى و همچنین به استناد مصوبه شماره 2  
جلسه 179 مورخ 94/8/25 جمع آورى مواد بازیافت از مبدا را از طریق مزایده به افراد یا شرکتهاى واجد شرایط  و براى مدت 

یکسال واگذار نماید  . 
لذا متقاضیان میتوانند از تاریخ انتشار آگهى ظرف مدت 10 روز با ورود به سایت شهردارى به آدرس  shahreza.ir   اقدام و 

یا همه روزه بجز ایام تعطیل جهت دریافت اسناد مزایده به شهردارى مراجعه نمایند.
بهاى فروش اسناد: 100,000 ریال به حساب شماره 3100002911009 بانک ملى به نام شهردارى شهرضا که غیر قابل استرداد 

مى باشد. 
- تحویل سپرده اى که از پنج درصد مبلغ کل برآورد کمتر نباشــد (بصورت ضمانت نامه بانکى یا واریزى نقدى به حساب 

3100000052002 سپرده شهردارى)
آخرین مهلت دریافت و تحویل اسناد: تا پایان وقت ادارى روز سه شنبه مورخ 1395/3/4

محل تحویل اسناد: متقاضیان پس از تکمیل و امضا اسناد، مدارك را به دبیرخانه محرمانه شهردارى تحویل و رسید نمایند.
- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مزایده در اسناد مندرج مى باشد.

- شهردارى در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادها مختار مى باشد.
-  جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 53241010 داخلى 116 تماس حاصل فرمایید.

آگهى مزایده آگهى مزایده 

رحیم جافرى رحیم جافرى  -  -  شهردار شهرضا  شهردار شهرضا 

اجاره  بهداشتى نمودن کانال زباله شهردارى و جمع آورى مواد بازیافت از مبدا  
مرحله دوم (نوبت دوم) 

موضوع و اعتبار مناقصه: عملیات احداث کشتارگاه صنعتى دام نجف آباد بر اساس فهارس بهاء سال 1395، با برآورد 
اولیه به مبلغ 76/000/000/000 ریال بدون تعدیل و مابه التفاوت از محل اعتبارات دفتر مقام معظم رهبرى (تملک 

دارایى هاى سرمایه اى) و اعتبارات عمرانى شهردارى نجف آباد. 
شرایط شرکت در مناقصه: شرکت کنندگان باید داراى صلاحیت و رتبه بندى لازم از معاونت برنامه ریزى و نظارت 
راهبردى ریاست جمهورى بوده (داراى پایه حداقل سه ابنیه و پنج تأسیسات و تجهیزات) و داراى شخصیت حقوقى 

مستقل و اساسنامه منطبق با موضوع مناقصه باشند. 
شرکت کنندگان در مناقصه باید رعایت منع مداخله کارکنان دولت را بنمایند.

مهلت و محل دریافت اسناد مناقصه: از واجدین شــرایط دعوت مى شود جهت کسب اطلاعات بیشتر و دریافت 
اسناد مناقصه تا پایان وقت ادارى روز شــنبه مورخ 95/03/01 به امور قراردادهاى شهردارى نجف آباد مراجعه و 
پیشنهادات خود را حداکثر تا پایان وقت ادارى روز چهار شنبه مورخ 95/03/05 به دبیرخانه محرمانه شهردارى 
نجف آباد تحویل نمایند. مبلغ خرید اسناد مناقصه 200/000 ریال طى فیش واریزى به حساب سیبا بانک ملى به 

شماره 0104544156001 درآمد شهردارى مى باشد. 
شرکت کنندگان باید مبلغ (3/800/000/000) ریال را طى فیش واریزى به حساب سپرده شماره 0104544150002 
شهردارى نجف آباد و یا معادل آنرا ضمانتنامه معتبر بانکى به عنوان ضمانت شرکت در مناقصه ارائه نمایند. برندگان 

اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد. 
سایر اطلاعات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج اســت و شهردارى نجف آباد در رد یا قبول یک یا کلیه 

پیشنهادات مختار مى باشد.

آگهى مناقصهآگهى مناقصه

مسعود منتظرى- شهردار نجف آبادمسعود منتظرى- شهردار نجف آباد

نوبت دوم

شرکت عمران شهر جدید مجلســى در اجراى دستورالعمل موضوع 
تصویــب نامــه شــماره 151974/ت 52160 مــورخ 1394/11/19 
هیأت محترم وزیران، مشــخصات پروژه هاى مســکن مهر ساخته 
شــده یا در دســت ســاخت فاقد متقاضى واجد شــرایط را با ذکر 
مدارك مورد نیاز، شــرایط لازم و فرم تقاضاى ثبت نــام مربوط، در 
پایگاه اطلاع رسانى (ســایت اینترنتى) خود به نشــانى الکترونیکى

 www.majlessi-ntoir.gov.ir  اعلام نموده اســت. متقاضیان 
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تمدید آگهى فراخوان فروشتمدید آگهى فراخوان فروش
 واحدهاى آپارتمانى مسکن مهر شهر جدید مجلسى  واحدهاى آپارتمانى مسکن مهر شهر جدید مجلسى 

بایگانیان، آموزگار پایه ششم ابتدایى و مسئول شوراى پژوهش مدرسه:
هم اکنون در زمینه اقدام پژوهش، درس پژوهى و شوراى پژوهشى دانش آموزى اقدامات گسترده اى انجام 
داده ایم. به طورى که یکى از طرح هاى مطلوبى که در راستاى اقدام پژوهى انجام گرفت این بود که اقدام به 
شناسایى دانش آموزانى کردیم که پیشرفت تحصیلى مطلوبى در درس ریاضى نداشتند و بعد از رایزنى با 
درمانگرهاى اختلال ریاضى و دعوت از آنها به مدرسه درخواست کردیم که بر روى اختلال ریاضى تعدادى 
از دانش آموزان به صورت تخصصى کار کنند و خوشبختانه شاهد پیشرفت تحصیلى این گروه بودیم. سعى 
مى کنیم مفاهیم ریاضى را با زندگى روزمره دانش آموزان تلفیق کنیم چرا که این امر باعث مى شــود فهم 

ریاضى براى آنها عینى و راحت تر شود. 

مدیر دبستان دولتى دخترانه عدل ( دوره دوم ) در سال 1375 تاسیس شد و در 
طول سال هاى گذشته فرهنگیان بسیارى آن را مدیریت کردند. اما از حدود 
سه سال پیش، زمانى که مدیریت این مدرسه به دستان راشین اسیوند نهاده 
شد و بر روى کرسى مدیریت تکیه زد، تغییرات چشمگیرى در هر یک از 
بخش هاى مدرســه بوجود آمد؛ تغییراتى که امروز به وضوح مى توان در 
بخش هاى مختلف آن مشاهده کرد. راشین اسیوند که 10 سال به عنوان معاون 
در یکى از دبیرستان هاى دخترانه فعالیت مى کرد، بعد از آنکه مدیریت وى 
در این مدرسه اعلام شد، در بدو ورود به آن سعى کرد همه ایده هاى ذهنى 
خود را به منظور ارتقاى سطح کمى و کیفى موجود در این مدرسه با همکارى 
دیگر کارکنان و به خصوص اولیاى مدرسه به سرانجام مقصود برساند و بدون 
شک موفقیت ایشان در اجراى طرح هاى مختلف در میان دانش آموزان باعث 
شد که این مدرسه امروز رتبه برتر را در طرح تعالى مدیریت دریافت کند. 
مصاحبه اى که در زیر مى خوانید، خلاصه اى از ساعت ها گفتگو با ایشان و 

دیگر کارکنان فعال در این مدرسه است.
خانم اسیوند مطلع شدیم که شما موفق به دریافت رتبه برتر در زمینه 
طرح تعالى مدیریت شده اید. در صورت امکان ابتدا این طرح را تعریف 

بفرمایید.
طرح تعالى مدیریت، برنامه اى است که در سال 90 در شوراى عالى انقلاب 
فرهنگى به تصویب نهایى رســید و راهکارهایى با هدف اینکه آموزش و 
پرورش به سمت حیات طیبه ســوق پیدا کند ارائه شد. حیات طیبه یعنى 
دستیابى به درجات بالایى از تعلیم و تربیت و این طرح از سال 93-94 در 
کشور آغاز و در 9 مدرسه ابتدایى ناحیه 5 نیز به اجرا گذاشته شد که از بین این 
مدارس، دبستان دخترانه عدل (دوره دوم ) بالاترین امتیاز را در سطح استان به 
خود اختصاص داد. امسال نیز این طرح ادامه دارد با این تفاوت که این طرح 
داراى مرحله کشورى نیز است و ناگفته نماند از آن جا که هر نهاد یا سازمانى 
براى رشد و بهبود مستمر، به یک الگو نیازمند است، آموزش و پرورش نیز به 
عنوان یک نهاد اثر گذار در جامعه از این مهم مستثنى نبود و ضرورت اجراى 
برنامه اى که بتواند مسیر تعالى مدیریت را تعریف، تسهیل، تسریع و دست 
یافتنى کند، چند برابر شد. به همین منظور برنامه تعالى مدیریت مدرسه با الهام 
از الگوى تعالى سازمانى به منظور اجرا در سراسر کشور طراحى و تولید شد.

به نظر شما این طرح از چه نقاط قوت و مثبتى برخوردار است؟
برنامه تعالى مدیریت مدرسه، آموزش و پرورش را به سمت یک سیستم 

آموزشى مبتنى بر برنامه و عمل، پاسخگویى بیشتر و توجه به نیاز هاى جامعه 
سوق مى دهد . اجراى خود ارزیابى و ارزیابى بیرونى بر اساس تعاریف و 
شاخص هاى تعیین شده، به مدیریت مدرسه فرصت مى دهد تا با بهره گیرى 
از یک سیستم هوشمند و کار آمد شناسایى و به کارگیرى مطلوب منابع و 
ظرفیت هاى موجود، بهبود مستمر و تعالى فرآیند آموزشى تربیتى مدرسه 

را ممکن سازد. 
لطفا پیرامون ضرورت اجراى طرح در مــدارس توضیحات لازم را 

بفرمایید.
سیماى مدرسه در افق چشم انداز 1404 در سند تحول بنیادین آموزش و 
پرورش با ویژگى هاى آن، سیاست ها و اولویت هاى ابلاغى وزیر آموزش و 
پرورش مبنى بر ارتقاى کیفیت آموزشى و پرورشى مدارس و بهبود مدیریت 
آموزشگاهى هم چنین ارتقاى سطح آگاهى عمومى جامعه و شکل گیرى 
انتظارات جدید والدین نســبت به ماهیت و کارکردهاى مدرسه، ما را از 
برنامه ریزى براى استقرار مدیریت برنامه محور، کیفیت مدار و تعالى بخش 
که در شکل گیرى و هویت بخشــى به مدارس نقش اساسى ایفا مى کند، 
ناگزیر مى کند و ناگفته نماند که این برنامه در راستاى پاسخگویى به این نیاز 

و ضرورت طراحى شد.
 با این وجود در راستاى اجراى این طرح، چه فعالیت هاى شاخصى در 

این مدرسه اجرا شد؟
یکى از موضوعــات مهمى که باید به آن اشــاره کنم، مشــارکت اولیاى 
دانش آموزان و همکاران در اداره امور مدرســه بود که به جرات مى توانم 
بگویم یکى از مدارسى هســتیم که 90 درصد اولیاء با ما همکارى لازم را 
دارند به طورى که اگر عکس هاى قبل و بعد از ورود بنده به این مدرسه را به 
عنوان مدیر ملاحظه کنید، تفاوت هاى چشمگیرى را در بخش هاى مختلف 
مدرسه مشاهده خواهید کرد به طورى که با کمک اولیا موفق به خریدارى 
میزها، تجهیزات و انواع وسایل براى مدرسه شدیم و در این میان نیز خیرین 

حضورى پررنگ داشتند به طورى که با کمک آنها اقدام به خریدارى لپ تاپ 
براى مدرسه نمودیم و یکى از بزرگترین کارهایى که در سال اول مدیریت 

بنده انجام شد، راه اندازى خیرین کوچک مدرسه ساز بود.
خیرین کوچک مدرسه ساز چه مسئولیتى را بر عهده داشت؟

در این طرح، تعدادى قلک به دانش آموزان اهداء شد و آنها را به عنوان افراد 
خیر انتخاب کردیم و ســپس آموزش دادیم که مقدارى از پول هاى جیبى 
خود را براى رسیدگى به امور خیر مدرسه پس انداز کنند و این اقدام یکى 

از فعالیت هایى است که در راستاى اجراى طرح تعالى مدیریت انجام شد.
به نظر شما چه عواملى در موفقیت کســب رتبه اول مدرسه عدل در 

راستاى اجراى طرح تعالى مدیریت تاثیرگذار بود؟
همکارى و مشارکت بین کارکنان اداره یکى از عوامل مهم در دستیابى به این 
موفقیت بود به طورى که با تشکیل تیم منسجم موفق به برنامه ریزى شدیم و 
همچنان نیز منتظر دریافت نتایج امسال این طرح هستیم تا ان شاءا... همانند 

سال گذشته رتبه اول را این بار در سطح کشور کسب کنیم.
چه اقدام شاخصى از سوى شما و دیگر کارکنان این مدرسه صورت 
گرفته است که همچنان منتظر کســب رتبه اول در اجراى این طرح 

هستید؟
براســاس طرح تعالى مدیریت، باید کارهاى خلاقى در مدارس صورت 
بگیرد و در کنار آن نیــز باید براى معلمان و دانش آمــوزان برنامه ریزى 
درست و مطلوبى با هدف دســتیابى به تعلیم و تربیت و فضایل اخلاقى 
بالاتر انجام بگیرد. بر همین اســاس موفق شدیم در بخش دانش آموزان، 
شــاهد افزایش رتبه و معدل آنها در دروس مختلف باشــیم و در بخش 
کارهاى پرورشى نیز مشارکت مطلوبى بین مدرسه و بسیج محله با هدف 
اجراى طرح « حى على الصلاه » وجود دارد که در آن دانش آموزان با رفتن 
به مســجد محله در کنار یکدیگر نماز مى خوانند و ایــن طرح به عنوان 
برنامه شاخص طرح تعالى مدیریت محســوب مى شود. همچنین اقدام 

به اجراى طرح « یــک روز بدون کیف » کردیم کــه در آن دانش آموزان 
مهارت هاى زندگــى را فرامى گیرنــد. از « من مى توانــم » نیز از دیگر 
طرح هاى انجام شده در این مدرسه است که در آن به دانش آموزان مقطع 
ابتدایى آموزش مهارت هاى زندگى ارائه مى شود  و امسال نیز قصد داریم 
که بر روى همه این طرح ها مانور بیشترى دهیم تا بتوانیم رتبه کشورى را 
در این طرح کســب کنیم. همچنین یکى از شاخص ترین اقدامات انجام 
شده، ارائه شعار اصلى « مدرســه و اولیاء، تقویت عزت نفس و اعتمادبه 
نفس » بود و به جرات مى گویم که تنها مدرســه اى هستیم که در استان 
با حضور مشاوران مجرب و تســت هاى مختلف، اقدام به انجام برنامه 
استعدادیابى کردیم و خوشبختانه هم اکنون شاهد آثار مثبت این طرح در 
دانش آموزان بودیم. یعنى دانش آموزى که حتى توانایى خواندن فارسى را 
نداشت، بعد از گذراندن دوره درمانى، به راحتى مى تواند فارسى را مطالعه 

کند.
بدون شک موفقیت در چنین طرح هایى مستلزم ارائه آموزش هاى لازم 
به مربیان اســت تا بتوانند آموزش هاى لازم را به دانش آموزان منتقل 
کنند. با این وجود شما تا چه اندازه در این زمینه موفق عمل کرده اید؟
پیــش از اجراى هر یــک از این طرح هــا، اقدام به برگــزارى توجیهى
به منظور آشنا نمودن معلمان با شیوه هاى کار کردیم و از جمله این برنامه ها 
مى توان به برگزارى کلاس هاى سفره آرایى، سبزى پاك کردن و .... براى 
دانش آموزان مقطع ابتدایى اشاره کرد و یکى از افتخارات ما این است که 
در حال حاضر دانش آموزان مقطع چهارم دبستان، آشنایى کاملى با نحوه 
دوخت و دوز دارند. از کارهاى شاخص دیگرى که امسال انجام شد، تعامل 
اولیاء با مدرسه در راستاى اجراى طرح تعالى مدیریت بود. به این صورت 
که هر یک از اولیا که از هنر و حرفه خاصى برخوردار بودند، در ســاعات 
خاصى در کنار مدیر و معلمان به دانش آموزان آموزش چرم سازى، ژله، 
دوخت و دوز، گل آرایى و .... ارائه مى دادند و مى توان گفت که در حال 

حاضر 20درصد اولیاء در این طرح شرکت مى کنند. 
با وجود اجراى طرح هاى ویژه اى که در این مدرسه اجرا شده است، 
مى طلبد که مدارس را نیز رتبه بندى کنند. آیا هنوز از سوى وزارتخانه 

طرحى مبنى بر رتبه بندى مدارس به تصویب نرسیده است؟
اتفاقا طرح تعالى مدیریت درباره مستندسازى نیز اطلاعاتى را در اختیار 
مدارس گذاشته است که براســاس آن مدیران باید اقدام به مستندسازى 
و ثبت فعالیت هاى انجام شده در مدارس کنند تا بلکه گزارش نویسى را 
فرابگیرند و سپس رتبه هر یک از مدارس مشخص مى شود و خوشبختانه 

قرار است که امسال طرح رتبه بندى مدارس اجرا شود.
به منظور افزایش خلاقیــت و انجام فعالیت هــاى گروهى در میان 

دانش آموزان چه اقداماتى انجام شده است؟
از آنجایى که شعار « مدرسه مال اولیاء است» را پیشه کار خود کرده ایم سعى

مى کنیم که در خدمــت دانش آموزان باشــیم. ناگفته نماند که شــوراى 
دانش آموزى مدرسه کارهاى شاخصى انجام داده است. همچنین در طول دو 
سال گذشته انجمن اولیا و مربیان موفق به کسب رتبه کشورى شده است و 
امسال نیز این انجمن با توجه به برنامه ریزى هاى انجام شده به رتبه کشورى 
نیز دســت پیدا خواهد کرد چرا که کلاس هاى زیــادى در زمینه آموزش 
خانواده ها براى دانش آموزان و اولیاء به صورت مســتمر، توجه به موضوع 

هدایت تحصیلى توسط مشاوران مجرب از سوى این انجمن برگزار شد.
حال با این وجود شما به عملکرد خود در طول چند سال گذشته چه 

امتیازى مى دهید؟
از آنجایى که با همکارى کارکنان و معلمان مدرسه به موفقیت هاى زیادى 

دست پیدا کرده اند، نمره 19/5 مى دهم.
اولین اقــدام انجام شــده در بــدو ورود شــما به این مدرســه 

چه بود؟
شناسایى دانش آموزى بود که بیمارى قلبى داشت و ما موفق شدیم عمل 
قلب او را که هزینه اى بالغ بر 40 میلیون تومان دربرداشــت با همکارى 
خیرین و دکتر با مبلغ 3 میلیون تومان انجام دهیم. همچنین وقتى براى اولین 
بار وارد این مدرسه شدم، متوجه شــدم که مدرسه فاقد سیستم کولر بود 
نیمکت ها فرسوده شده بودند و به همین خاطر از پدر چندین نفر از دانش 
آموزان درخواست همکارى کردیم و امروز تمامى کولرهاى موجود در 

مدرسه اهدایى هستند.
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